
با اروپا چگونه برخورد کنیم؟
و  انگلیس، فرانسه  نیز کشور های  آذرماه  اول   
آلمان با حمایت آمریکا در نشست فصلی شورای 
انرژی اتمی، قطعنامه  حکام آژانس بین المللی 
ایران،به  علیه  زیاد  چندان  نه  آرای  با  جدیدی 
تصویب رساندند. این اقدام در حالی انجام شد که 
زلنسکی رئیس جمهور اوکراین ادعای کشورهای 
غربی مبنی بر فروش موشک ایرانی به روسیه را رد 

کرده بود.
برای شناخت انگیزه های سه کشور اروپایی و راه مقابله با آنها ،می توان به نکات 

زیر توجه کرد.
1.انگیزه اصلی آمریکا و واروپا از اعمال فشارهای بین المللی علیه ایران،انحراف 
افکار عمومی از مشارکت در همراهی با رژیم صهیونیستی است.این کشورها نه تنها 
از اعمال فشار بر اسرائیل خودداری می کنند بلکه با وتوی قطعنامه های تنبیهی،در 
مقابل اراده جامعه جهانی برای مقابله با این رژیم می ایستند.در عین حال اتحادیه 
اروپا که بازنده اصلی جنگ اوکراین بوده و به لحاظ مالی و تامین منابع انرژی با مشکل 
جدی مواجه است،سعی دارد با طرح مباحث ذهنی و انحرافی، افکار مردم اروپا را 
از شکست های خود منحرف کند.این در حالی است که جمهوری اسلامی ایران 
مخالف جنگ روسیه و اوکراین بوده و مقامات کشور در سطوح مختلف خواهان خاتمه 
عادلانه جنگ و برقراری صلح و آرامش بین مسکو و کیف شده اند.در آن سو، آمریکا 
و اروپا نه تنها به دنبال خاتمه جنگ نبوده بلکه بطور مستمر با حمایت های مالی و 

تسلیحاتی،اوکراین را برای تداوم جنگ با روسیه ترغیب کرده اند.
2- نباید فراموش کرد که علت اصلی وقوع جنگ اوکراین،تمایل اعضای ناتو برای 
پیشروی به سوی شرق و تقابل با روسیه بود که در صورت موفقیت،بقیه کشورهای 
اُوراسیا از جمله ایران و چین نیز در معرض تهدید قرار می گرفتند.در واقع روسیه برای 
ممانعت از اهداف توسعه طلبانه ناتو وارد جنگ با اوکراین شد که این اقدام در وهله اول 
به نفع امنیت روسیه و در وهله بعدی در جهت منافع امنیتی کشورهای حوزه اُوراسیا 
تلقی می شود.لذا کشورهای این منطقه بطور طبیعی باید روسیه را مورد حمایت 
قرار دهند.همچنین حمله پیشدستانه روسیه به اوکراین، بهیچوجه به اندازه تهاجم 
اسرائیل به فلسطین و غزه و بخصوص نسل کشی در غزه،شنیع و سخیف نبوده و 
کشورهای غربی اگر واقعا به دنبال دفاع  عادلانه از امنیت جهانی و حقوق بشر هستند 
در وهله اول باید علیه اسرائیل اقدام تنبیهی انجام داده و این رژیم را با اعمال مجازات 

های بین المللی وادار به پذیرش آتش بس و پایان نسل کشی نمایند.  
3.آمریکا و اتحادیه اروپا به اوکراین موشک های دور بُرد می دهند تا بتواند خاک 
اختیار  در  را  پیشرفته  بسیار  سلاح های  این،  بر  دهد.علاوه  قرار  هدف  را  روسیه 
رژیم صهیونیستی قرار می دهند تا به نسل کشی خود ادامه دهد. آنها معاملات 
تسلیحاتی را برای خود جایز دانسته و جلوگیری از آتش بس را مباح می دانند و با 
این رویکرد متناقض کمپانی های تولید تسلیحات خود را با فروش سلاح به اوکراین 
و رژیم صهیونیستی در مسیر درآمدزایی قرار می دهند؛ اما در این شرایط از جمهوری 

اسلامی ایران می خواهند که از انجام معاملات تسلیحاتی خوداری کند.
 4.واقعیت دیگر این است که علیرغم رویکرد اتحادیه اروپا نسبت به ایران،برخی از 
مقامات کشورهای عضو این اتحادیه گفته  اند که سیاست های اتحادیه اروپا را در قبال 
ایران نمی پسندیم و به دنبال بهبود و تداوم ارتباطات با ایران هستیم. آنها از دیکتاتوری 
فرانسه و آلمان با تحریک انگلیس نسبت به بقیه اعضای اتحادیه اروپا رنج می برند و 
در مجموع  اختلافات موجود در داخل این اتحادیه ، ترامپ رئیس جمهور منتخب 

آمریکا را مترصد تضعیف و حتی فروپاشی اتحادیه اروپا با کمک انگلیس کرده است.
در این شرایط به نظر می رسد جمهوری اسلامی ایران باید بی اعتنا به فشارها و 
فضاسازی های غرب،ضمن تقویت توانایی هسته ای خود،یک برنامه راهبردی با 
هدف درآمدزائی از معاملات تسلیحاتی با کشورهای دوست تنظیم و اجرا نماید.در 
عین حال باید با آن دسته از کشورهای اتحادیه اروپا که دیدگاه های نزدیکتری به ایران 
دارند،بنای تعامل و همکاری گذاشت و همزمان برای اقدام متقابل در قبال تحریم 
کشتیرانی و هواپیمایی ایران از سوی چند کشور اروپایی، راهکارهای مناسب را بررسی 

و اتخاذ کرد.

مدیرعامل شرکت گاز استان قم :
توسعه گازرسانی همچنان در اولویت قراردارد

مدیرعامل شرکت گاز استان قم با اشاره به توسعه زیرساخت و مشترکان گاز 
طبیعی، گفت: طی ۶ ماه گذشته گازرسانی به ۷4 واحد صنعتی و 1۶ واحد 
کشاورزی در این استان انجام شده است که نقش مهمی در تقویت زیرساخت های 
اقتصادی قم ایفا می کند. مرتضی خوش لهجه  افزود:در نیمه دوم سالجاری، 
توسعه گازرسانی همچنان به عنوان یکی از اولویت های اصلی ما در دستور کار 
قرار دارد، این فرآیند در راستای تحقق عدالت اجتماعی، حمایت از جهش تولید و 

هم راستایی با سیاست های دولت و شرکت ملی گاز ایران است.
وی در بخش دیگری از این گفت وگو اظهار داشت: همچنین طی ۶ ماه گذشته 
چهار هزار مشترک به تعداد مشترکان گاز قم افزوده شده است که ازاین تعداد حدود 
سه هزار و 3۰۰ مشترک در مناطق شهری و ۶۵۰ مشترک در مناطق روستایی 
بوده اند. وی خاطرنشان کرد: در این مدت، ۹۹ کیلومتر شبکه گاز طبیعی نیز 
در سطح استان قم اجرا شده  که ۶۹ کیلومتر به مناطق شهری و 3۰ کیلومتر به 
مناطق روستایی اختصاص داشته است. خوش لهجه ادامه داد: علاوه بر این، 
طی ۶ ماه گذشته ، 2 هزار و 243 کیلومتر از خطوط تغذیه، شبکه و انشعابات گاز 
در استان، به دقت مورد نشت یابی قرار گرفته است که ۶ هزار و 21۶ نشت هوایی 
و 23۷ نشت مدفون شناسایی و رفع شد. گفتنی است مجموع مشترکین گاز 

طبیعی در این استان به 4۶2 هزار و 1۹۵ مشترک رسیده است.
 

مدیر حوزه های علمیه؛

پاسداشت منزلت پزشکان باید جزو 
راهبردهای اصلی نظام سلامت باشد

مدیر حوزه های علمیه کشور گفت: پاسداشت منزلت و جایگاه جامعه پزشکان 
باید جزو اصول و راهبردهای اصلی نظام سلامت کشور باشد.

آیت الله علیرضا اعرافی روز یکشنبه در دیدار رییس سازمان نظام پزشکی، افزود: 
علم پزشکی، امری فنی و مهارتی و مقوله ای فرهنگی و اجتماعی است.

وی اضافه کرد: حفظ منزلت پزشکان بر همه نظام سلامت تاثیرگذار است و از 
این جهت باید جزو اصول و راهبردهای اصلی نظام سلامت کشور باشد.

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره مخاطراتی که پزشکی و سلامت را 
تهدید می کند، گفت: چالش هایی که پزشکی، آینده پزشکی و سلامت را تهدید 

می کند، باید از سوی متخصصان امر شناسایی و حل شود.
اعرافی خاطرنشان کرد: این چالش ها باید در قالب مطالعات تحقیقی و پژوهشی 

دقیق بررسی شود تا دستمان به لحاظ علمی پر باشد.
وی تصریح کرد: اگر نتوانیم مسائل مرتبط با سلامت را پوشش دهیم، بسیاری 

مسائل دیگر در معرض تهدید قرار می گیرد.
 

رونمایی از پوستر جشنواره رسانه ای
 ابوذر در قم

آیین رونمایی از پوستر دهمین جشنواره رسانه ای ابوذر استان قم و نکوداشت 
شهدای مقاومت در دفتر نمایندگی حزب الله لبنان برگزار شد.

به گزارش  ایمان، آیین رونمایی از پوستر دهمین جشنواره رسانه ای ابوذر استان 
قم و نکوداشت شهدای مقاومت، ظهر امروز یکشنبه چهارم آذر 14۰3 با حضور 
حجت الاسلام والمسلمین شیخ معین دقیق نماینده حزب الله لبنان در قم، کبیری 
پور جانشین سپاه علی بن ابی طالب)ع( استان و جمعی از مسئولان استانی در 

دفتر نمایندگی حزب الله لبنان در قم برگزار شد.
پدر شهیده معصومه کرباسی تنها بانوی ایرانی شهیده راه قدس و مقاومت که به 
همراه همسرش شهید رضا عواضه، روز شنبه 2۸ مهر به طور هدف مند در شهر 
جونیه لبنان مورد حمله پهپادی رژیم صهیونیستی قرار گرفت، هم در این مراسم 

حضور داشت.

رئیس جمهور:
آغوش ما برای هر کسی که مشکلی از 

مردم حل کند باز است
رئیس جمهور بر ضرورت اتخاذ رویکرد و حرکت جهادی برای 
حل مشکلات کشور از سوی مسئولان اجرایی تأکید کرد و اظهار 
داشت: استانداران حتما از همراهی و ظرفیت های مردمی نهایت 
بهره و کمک را بگیرند. طبعا روش های اداری و کلاسیک به تنهایی 
تجربه  اساس  بر  ما  و  نیست  برای حل معضلات کشور جوابگو 
معتقدیم که رویکرد و حرکت های جهادی ثمرات زیادی دارد. جلسه 

هیئت دولت عصرروز کشنبه  به ریاست مسعود پزشکیان ... صفحه 2

عباس سلیمی نمین: 
انتخابات ۱۴۰۳ بدخواهان ملت 

را ناکام کرد
رئیس دفتر مطالعات و تدوین تاریخ ایران گفت: انتخابات ۱۴۰۳ 
را در کشور گسترش می دهد و جریانات  ظرفیت های اصلاحی 
سیاسی را وادار به تولید فکر برای اقناع سلایق مختلف جامعه 
می کند. عباس سلیمی نمین در سلسله نشست های »وفاق ملی« 
با موضوع  »نسبت وفاق ملی و اصولگرایی« که از سوی معاونت 
راهبردی رئیس جمهوری برگزار شد، با بیان اینکه انتخابات ۱۴۰۳ 
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آیت الله علوی بروجردی : 

برای حرکت در مسیر 
پیشرفت باید به روز باشیم

مدیرعامل شرکت گاز استان قم :

توسعه گازرسانی 
همچنان در 

اولویت قراردارد

صفحه 8

صفحه 1

طی نامه ای  صورت گرفت ؛

تقدیر دادستان قم 
از اقدامات شهرداری 

در مقابله با سد معبر

رئیس اداره حمل ونقل مسافر راهداری استان 
قم خبرداد:

اعطای وام بازسازی ناوگان 
عمومی جاده ای مسافر

صفحه 8

صفحه  8

از رؤیای پیشرفت تا کابوسی بی پایان برای مردم:

خودروسازی صنعتی سوار بر دوش ملت
صفحه  2

صفحه  6

محسن پاک آیین*

مدیرکل ورزش و جوانان استان قم خبرداد:

پیشرفت ۹۵ درصدی نخستین ورزشگاه ویژه بانوان

در نظر دارد سرویس حمل ونقل متوفیان برون شهری را از طریق برگزاری مزایده  عمومی برای مدت 
یک ساله به شرکتها وپیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید.

شرایط: متقاضیان باید توانایی انجام کار در خصوص موضوع پیمان وخودروهایی با مکانیزم حمل 
متوفی و با مدل 13۹۵ به بالا داشته باشند.

شرح مختصر :
حمل متوفی بوسیله آمبولانس از محل سازمان بهشت معصومه )س( به تمام نقاط کشور 

سپرده شرکت در مزایده به مبلغ 4۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ) چهارصد میلیون ریال( می باشد. که هم 
بصورت واریز نقدی به حساب سازمان ویا ضمانت نامه بانکی امکان پذیر میباشد. سازمان آرامستانها 
مکلف می باشد در صورتی که برنده مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشود سپرده شرکت درمزایده 
مشارالیه ضبط می نماید و همچنین نفر دوم هم اگر برای انجام عقد قرارداد به او مراجعه گردد و 
از انجام معامله امتناع نماید سپرده شرکت درمزایده ضبط خواهد شد.سازمان اختیار دارد بعد از 
بازگشائی پیشنهادات و پس ازبررسی ، برنده مزایده را تا هفت  روز کاری اعلام نماید. در روز بازگشائی 
پیشنهادشرکت کنندگان درجلسه کمیسیون معاملات لازم نمی باشد.در قرارداد منعقده با برنده 

مزایده رعایت قانون کار )بیمه تامین اجتماعی ( و مالیات بر حقوق برای کارگران الزامی است.
سازمان آرامستانها در رد وقبول پیشنهادات مختار بوده و هزینه آگهی برعهده برنده مزایده می باشد.

متقاضیان می توانند جهت دریافت اسنادمزایده وکسب اطلاعات بیشتر بعد از انتشار آگهی دوم  به 
مدت 1۰ روز در ساعات اداری به سازمان مراجعه نمایند.

تذکر مهم: بر اساس آیین نامه معاملات شهرداری ها مدت ده روز در بند فوق الذکر شامل هم اخذ 
و هم تحویل اسناد می باشد.

 متقاضی می بایست مبلغ پیشنهادی خود را ) مشخص، معین، بدون قید و ابهام وبدون قلم خوردگی 
باشد( درپاکت لاک ومهر شده تسلیم نماید

محل توزیع اسناد: جاده قدیم قم –تهران کیلومتر4 سازمان بهشت معصومه ساختمان اداری واحد 
امورحقوقی و قراردادهای سازمان  - تلفن 1۵3۰و3۶۶4۰۹34

محل تحویل پاکتهای پیشنهادی: قم ،بلوار شهید خداکرم ، سازمان میادین میوه وتره بار قم ، واحد 
حراست

آگهي مزایده )نوبت اول(

 روابط عمومی سازمان آرامستانها شهرداری قم

 سازمان آرامستانها شهرداری قم 

در دو رشته پاورلیفتینگ و جودو؛

درخشش ورزشکاران 
نابینای قمی 

در مسابقات کشوری

در حرم مطهر حضرت معصومه)س( ؛
پوستر مسابقات معارفی 
قرآن کریم رونمایی شد 

صفحه  4

صفحه 6

تیم نابینایان پاورلیفتینگ و جودو شوکاطعام قم در 
مسابقات قهرمانی کشوردرخشیدند. به گزارش ایمان 
،مسابقات قهرمانی کشور نابینایان وکم بینایان که 
طی روزهای اول و دوم آذر در شهرستان بابلسراستان 

مازندران در دو رشته پاورلیفتینگ و جود...

دوره  هفتمین  و  چهل  پوستر  از  رونمایی  آیین 
در  اوقاف  سازمان  کریم  قرآن  کشوری  مسابقات 
رشته های معارف قرآن کریم، نهج البلاغه و صحیفه 
معصومه)س(  فاطمه  حضرت  حرم  در  سجادیه 

برگزار شد   به گزارش ایمان ،در مراسم رونمایی ...
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از رؤیای پیشرفت تا کابوسی بی پایان برای مردم:

خودروسازی صنعتی سواربر دوش ملت
صنعت خودروسازی ایران به جای آنکه نمادی 
از پیشرفت باشد، به توسعه ای ناکارآمد و انبوهی 
از سوءمدیریت ها تبدیل شده است. این صنعت 
نه تنها قادر به تأمین نیازهای مصرف کنندگان 
نیست،  مناسب  قیمت  و  کیفیت  با  داخلی 
بلکه به دلیل حکمرانی نادرست و حمایت های 
بی پایان دولت، تبدیل به باری سنگین بر دوش 

مردم شده است.
این روزها افزایش ادامه دار قیمت خودرو، بار دیگر بازار ایران را در شوک فرو 
برده است. میانگین حدود 3۵ درصدی افزایش قیمت بسیاری از خودروهای 
به اصطلاح اقتصادی که باید در دسترس عموم مردم باشند، اکنون قیمت 

خودروهای تولید داخل را به مرزهای میلیاردی رسانده است.
اما این قیمت های سرسام آور تنها بخشی از ماجرا است. خودروسازان ایرانی 
به رغم بهره گیری از حمایت های گسترده دولتی و انحصار در بازار، همچنان 
زیان ده هستند و این زیان ها از جیب مردم تأمین می شود. این صنعت با عرضه 
خودروهایی که از نظر ایمنی و مصرف سوخت در سطح پایینی قرار دارد، نه تنها 
از استانداردهای جهانی عقب مانده، بلکه به یکی از عوامل اصلی آلودگی هوا و 

تصادفات جاده ای مرگبار تبدیل شده است.
یکی از معضلات اساسی این صنعت، انحصار شدید آن است. مصرف بالای 
سوخت که ایران را به یکی از پرمصرف ترین کشورهای دنیا در زمینه بنزین تبدیل 
کرده، فشار اقتصادی و محیط زیستی نامتعارفی بر منابع محدود انرژی کشور 
وارد می کند. از طرفی واردات خودرو که می توانست ابزاری برای ایجاد رقابت و 
بهبود کیفیت باشد هم به طور کامل در انحصار خودروسازان داخلی قرار گرفته 
است. حتی خودروهای برقی که امیدی برای کاهش آلودگی و مصرف انرژی 
به شمار می رفتند، تحت همین انحصار درآمده  و از دسترس مردم عادی خارج 
شده اند و بدین ترتیب، واردات به جای رقابت به فرصتی برای انحصار بیشتر و 

افزایش قیمت ها تبدیل شده تا همچنان بازار در تسلط آن ها باقی بماند.
چرا کشوری که با چالش های تأمین انرژی و مصرف سرسام آور بنزین مواجه 
است، باید از صنعتی حمایت کند که نه تنها نیازی از مردم رفع نمی کند، بلکه 
خود عامل مشکلات متعددی برای کشور است؟ آیا وقت آن نرسیده است که این 

انحصار شکسته شود و مسیر رقابت و شفافیت هموار شود؟
به  را  کشور  ارزی  بودجه  از  دلار  میلیارد  از ۶  بیش  گذشته  سال  در  دولت 
عظیم،  سرمایه گذاری  این  نتیجه  اما  است،  داده  تخصیص  خودروسازان 
تولید خودروهایی با کیفیتی به مراتب پایین تر از سطح جهانی در این رنج و با 
قیمت های سرسام آور بوده است. حمایت های بی پایان مالی، تنها به استمرار 

ناکارآمدی و سوءمدیریت در این صنعت کمک کرده است.  
تخصیص ارز کلان به خودروسازان، عدم شفافیت در مدیریت و نبود رقابت 
باعث شده است که این صنعت به جای کمک به اقتصاد، به مصرف کننده 
فشار وارد کند. مردم نه تنها باید هزینه خودروهای بی کیفیت را بپردازند، بلکه 
تبعات زیست محیطی، اقتصادی و اجتماعی ناشی از این شرایط را نیز متحمل 
می شوند. تخصیص منابع ارزی باید با نظارت دقیق همراه باشد و گزارش های 

شفاف از هزینه کرد این منابع در اختیار عموم قرار گیرد. 
این شرایط باعث شده که داشتن خودروی مناسب به یک رؤیای دست نیافتنی 
برای بخش بزرگی از مردم تبدیل شود. در صنعت خودروسازی ایران، با این همه 
حمایت، عملا انگیزه ای برای پیشرفت واقعی و ارائه محصولات باکیفیت دیده 
نمی شود، اینجا دیگر بحث ما می توانیم یا نمی توانیم نیست واقعا آنچه از عملکرد 
خودروسازان داخلی در ذهن مردم تداعی می شود "ما نمی خواهیم" است. دیگر 
زمان آن رسیده که این انحصار شکسته شود و صنعت خودرو به سمت رقابت آزاد 

و شفاف سوق پیدا کند.
مردم ایران شایسته خودرویی ایمن، با مصرف سوخت مناسب و قیمتی عادلانه 
هستند. ادامه این وضعیت به اعتماد عمومی سیاست گذاری های اقتصادی 
شرکت های  در  را  خود  سهم  باید  دولت  کند.  می   وارد  خدشه جدی  دولت 
خودروسازی کاهش دهد و اجازه دهد این شرکت ها به صورت واقعی خصوصی 
شوند. این فرآیند نیز با توجه به تجربیات شکست خورده خصوصی سازی های 
گذشته در کشور باید با نظارت دقیق برای جلوگیری از ایجاد انحصارهای جدید 

انجام شود.
دولت همچنین می تواند بخشی از حمایت های مالی خود را به جای پرداخت 
کاهش  و  کیفیت  ارتقاء  با  مرتبط  پژوهش های  به  خودروسازان،  به  مستقیم 
هزینه های تولید اختصاص دهد. صنعت خودروسازی ایران در شرایط کنونی 
به جای آنکه پاسخی به نیازها و انتظارات جامعه باشد، به یکی از کانون های 
اصلی انتقاد و نارضایتی عمومی تبدیل شده است. این صنعت نیازمند تحولی 
اساسی و ریشه ای است و باید به سمت شفافیت، رقابت و پاسخگویی به نیازهای 
مردم حرکت کند. تنها در این صورت است که می توان امید داشت خودروسازی 

ایران به صنعتی پیشرو و قابل افتخار تبدیل شود.

انتقاد به اظهارات نماینده  تهران درباره تابعیت قهری؛ 
لک علی آبادی خطاب به رسایی: این تذهبون؟

از اظهارات  انتقاد  با  و دورود در مجلس شورای اسلامی  ازنا  نماینده مردم 
حمید رسایی نماینده مردم تهران درباره موضوع تابعیت قهری، تاکید کرد: 
معلوم نیست نیروهای انقلابی باید خود را با رهبری هماهنگ کنند و یا خدای 
ناخواسته رهبر انقلاب با آنها؛ این تذهبون؟ روح الله لک علی آبادی نماینده 
مردم ازنا و دورود در مجلس شورای اسلامی در جلسه روز یکشنبه 4 آذر 14۰3 
صحن مجلس در تذکری با انتقاد از اظهارات حمید رسایی نماینده مردم تهران 
درباره موضوع تابعیت قهری، اظهار کرد: هفته ای که گذشت اصلاح قانون دو 
تابعیتی در کشور بسیار داغ بود  و امروز نظر رهبری برای همه روشن و مبرهن 
است؛ فکر می کردم جای هیچ ان قلتی وجود نداشته باشد چرا که رهبری 
می فرمایند با اصلاح قانون درباره تابعیت قهری موافقم؛ ولی متاسفانه باز هم 
آقای رسایی ان قلت وارد می کند و می فرماید که اصلًا تابعیت قهری در عالم واقع 
وجود ندارد.  وی اظهار کرد: معلوم نیست نیروهای انقلابی باید خود را با رهبری 

هماهنگ کنند و یا خدای ناخواسته رهبر انقلاب با آنها؛ این تذهبون؟
این نماینده مجلس همچنین در تذکر دیگری عنوان کرد: امروز متاسفانه یک 
شائبه غلطی وجود دارد مبنی بر اینکه برخی از گروه ها از رهبر انقلاب عبور 

می کنند؛ خدای ناخواسته این شبهه غلط را با لجبازی ها تشدید نکنیم.

سخنگوی هیأت رئیسه مجلس خبر داد؛
نشست مشترک مجلس و دولت برگزار می شود 
سخنگوی هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی از برگزاری جلسه مشترک 

مجلس و دولت در روز یکشنبه 11 آذرماه خبر داد.
عباس گودرزی روز یکشنبه- چهارم آذرماه - درباره نشست مشترک نمایندگان 
به  قوه  دو  روسای  حضور  با  چهاردهم  دولت  هیأت  اعضای  با  دوازهم  مجلس 
خبرنگاران، گفت: این نشست مشترک به مناسبت فرارسیدن روز مجلس با هدف 
بررسی مشترک مسائل کشور به میزبانی مجلس شورای اسلامی برگزار می شود.وی 
با اشاره به نشست  هیأت رئیسه مجلس در این باره، افزود: در این نشست مقرر شد 
روز شنبه 1۰ آذر همزمان با رسیدگی به لایحه بودجه 14۰4 در صحن علنی مجلس 
شورای اسلامی، تمام ترددها به محیط مجلس به جز ساختمان دفاتر، محدود شود. 
سخنگوی هیأت رئیسه مجلس اظهار کرد: این تصمیم با هدف انتظام بخشی به 

جلسات بررسی بودجه در صحن علنی مجلس صورت خواهد گرفت.

اخبار

رئیس جمهور در هئیت دولت:

آغوش ما برای هر کسی که مشکلی از 
مردم حل کند باز است 

رئیس جمهور بر ضرورت اتخاذ رویکرد و حرکت جهادی برای حل مشکلات 
کشور از سوی مسئولان اجرایی تأکید کرد و اظهار داشت: استانداران حتما از 
همراهی و ظرفیت های مردمی نهایت بهره و کمک را بگیرند. طبعا روش های 
اداری و کلاسیک به تنهایی برای حل معضلات کشور جوابگو نیست و ما بر 

اساس تجربه معتقدیم که رویکرد و حرکت های جهادی ثمرات زیادی دارد.
جلسه هیئت دولت عصرروز کشنبه  به ریاست مسعود پزشکیان برگزار شد 
و اعضا به استانداران پیشنهادی وزیر کشور برای استان های سمنان، قزوین و 

مازندران رای اعتماد دادند.
پزشکیان در این جلسه با تأکید بر شعار محوری وفاق در دولت چهاردهم، 
گفت: از ابتدای دولت هم در دیدارها و هم در رسانه ملی اعلام کرده ایم 
که دولت چهاردهم از تمام کسانی که برای حل مشکلات کشور و معیشت 
مردم، راهکارها و پیشنهادهای کارآمد دارند با آغوش باز استقبال می کند. از 
هر کسی که می گوید می تواند مشکلی از مشکلات مردم و نظام را حل کند، 
استقبال می کنیم و به او اختیارات و امکانات هم می دهیم؛ بیاید دست به 
دست هم دهیم و مشکلات را حل کنیم، کشمکش و دعوا که فایده ای ندارد.

رئیس جمهور در ادامه با تبریک انتخاب استانداران جدید، ضمن توصیه 
ایشان به مردم داری و استفاده از نظرات کارشناسی افزود: دولت در حال 
و  استانداران  همه  برای  ملی  وفاق  مبنای  بر  کلی  دستورالعمل  یک  تهیه 
کارگزاران نظام است تا همه بر اساس آن عمل کرده و آن را به فرمانداران و 

زیرمجموعه های خود نیز ابلاغ کنند.
پزشکیان بر ضرورت اتخاذ رویکرد و حرکت جهادی برای حل مشکلات 
کشور از سوی مسئولان اجرایی تأکید کرد و اظهار داشت: استانداران 
حتما از همراهی و ظرفیت های مردمی نهایت بهره و کمک را بگیرند. طبعا 
روش های اداری و کلاسیک به تنهایی برای حل معضلات کشور جوابگو 
نیست و ما بر اساس تجربه معتقدیم که رویکرد و حرکت های جهادی ثمرات 

زیادی دارد.
رئیس جمهور تصریح کرد: در عین توجه به مدیریت جهادی، تأکید دارم که 
از کارشناسان و تجربه های کارشناسی هم باید استفاده شود. باید از ظرفیت 
دانشگاهیان نیز برای حل مشکلات و اجرای فرآیندهای توسعه ای بهره ببریم. 
توسعه پایدار، در گرو تعادل میان منابع و مصارف است و می توان با کمک 
کارشناسان و دانشگاهیان به سوی این تعادل در حوزه های مختلف از جمله 
کشاورزی حرکت کرد و کمبود منابع آب و جلوگیری از فرسایش خاک را از این 

طریق مدیریت کرد.
  

فرمانده کل ارتش:

حمایت از جبهه مقاومت تا زوال کامل 
رژیم صهیونیستی ادامه دارد

فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: حمایت ایران از جبهه 
مقاومت و مردم فلسطین تا زوال کامل رژیم صهیونیستی ادامه دارد و شواهد 

نشان می دهد که رژیم صهیونیستی 2۵ سال آینده را نخواهد دید.
امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی روز یکشنبه در همایش بسیجیان 
داشت:  اظهار  برگزار شد،  نهاد  این  در  که  امام خمینی)ره(  امداد  کمیته 
حمایت ایران از جبهه مقاومت و مردم فلسطین و غزه قانونی، انسانی، مشروع، 
جوانمردانه و انقلابی است و اراده جمهوری اسلامی ایران مقاومت و توسعه 

نظامی برای مقابله با هر سطح از تهدیدهای دشمن است.
وی با تاکید بر اینکه آمریکا مقصر اصلی در گسترش ناامنی در منطقه و برهم 
زدن امنیت است، افزود: هیچ آبرویی برای صهیونیست ها باقی نمانده است 

و شواهد نشان می دهد که رژیم صهیونیستی 2۵ سال آینده را نخواهد دید.
ضد  جهانی  جنبش  گفت:  ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  کل  فرمانده 
صهیونیسم در همه جای دنیا فعال شده است و دیگر جز جنایت، کار دیگری 

از دست آنها بر نمی آید.
مقاومت محدود به عرصه نظامی نیست

برابر  در  نیزه  و  اینکه مقاومت اصلی ترین سپر  بیان  با  سرلشکر موسوی 
دشمنان ظالم و مستکبر نظام سلطه است، تصریح کرد: مقاومت محدود به 
عرصه نظامی نیست بلکه در همه مولفه های قدرت وجود دارد زیرا شبیخون و 
مکر دشمن مختص به یک حوزه نیست و دشمن در حوزه سیاسی، اقتصادی، 
فرهنگی و نظامی توطئه های مختلفی دارد و این مقاومت است که می تواند 

استقلال، آزادی، آقایی و ناموس ما را تضمین کند.
 

سخنگوی وزارت امور خارجه :

نشست ایران با سه کشور اروپایی
 برگزار می شود

سخنگوی وزارت امور خارجه اعلام کرد روز جمعه ۹آذرماه نشست ایران 
و سه کشور اروپایی برای رایزنی در خصوص موضوعات فلسطین، لبنان و 

هسته ای برگزار می شود.
اسماعیل بقایی سخنگوی وزارت امور خارجه در گفت وگو با خبرنگاران حوزه 
سیاست خارجی از برگزاری نشست معاونان وزرای خارجه جمهوری اسلامی 
دوجانبه،  مسائل  مورد  در  گفت وگو  برای  انگلیس  و  آلمان  فرانسه،  ایران، 

منطقه ای و بین المللی در تاریخ جمعه ٩ آذر خبر داد.
بقایی با اشاره به سیاست اصولی جمهوری اسلامی ایران مبنی بر تعامل 
مصلحت،  و  حکمت  عزت،  اصول  مبنای  بر  کشورها  دیگر  با  همکاری  و 
گفت وگوهای آتی با سه کشور اروپایی را در ادامه گفت وگوهای انجام شده با 
آنها در حاشیه اجلاس سالانه مجمع عمومی سازمان ملل متحد در نیویورک 
توصیف کرد و گفت: در این دور از گفت وگوها که از همان نیویورک برنامه ریزی 
شده است، طیفی از مباحث و موضوعات منطقه ای و بین المللی از جمله 
موضوع فلسطین و لبنان و نیز موضوع هسته ای مورد بحث و تبادل نظر قرار 

خواهد گرفت.
کیودو نیوز رسانه دولتی ژاپن روز یکشنبه 4 آذرماه به نقل از منابعی که آن را 
»منابع دیپلماتیک ایران« خوانده، گزارش داد که ایران روز جمعه با انگلیس، 
فرانسه، آلمان و اتحادیه اروپا برای احیای توافق هسته ای متوقف شده در سال 

2۰1۵ بین تهران و قدرت های جهانی مذاکره خواهد کرد.
این مذاکرات طبق گفته منابع آگاه این رسانه قرار است در ژنو برگزار شود.

 
معاون اجرایی رئیس جمهور:

اتمام پروژه های نیمه تمام از محل 
مولدسازی در اولویت قرار دارد

معاون اجرایی رئیس جمهور با تاکید بر ضرورت نیازسنجی دقیق پروژه های 
ما در  اولویت  از مولدسازی گفت:  ناشی  استانی در هزینه کرد درآمدهای 
هزینه کرد منابع حاصل از مولدسازی پروژه های نیمه تمام است و این پروژه ها 

نسبت به نیاز هر استان تعریف می شوند.
محمدجعفر قائم پناه در پانزدهمین جلسه کمیته عمرانی پایش طرح های 
نیمه تمام خاطرنشان کرد: با توجه به ابلاغ مقام معظم رهبری و چارچوب های 
تعریف شده از سوی سران سه قوا، املاک مازاد متعلق به دولت فروخته شده و 

برای تکمیل پروژه های نیمه تمام هزینه می شود.

معاون اول قوه قضاییه گفت: امور اقتصادی دستورالعملی و بخشنامه ای نیست 
و با اقتصاد دستوری مخالف هستم زیرا فلج کننده است بلکه باید آسیب ها، 

معضلات و مشکلات اقتصادی را رفع کنیم.
حجت الاسلام والمسلمین حمزه خلیلی روز یکشنبه در جلسه ستاد مرکزی 
شاهد  امروز  داشت:  اظهار  مقاومتی  اقتصاد  سیاست های  اجرای  پیگیری 
پیشرفت در برخی حوزه ها به ویژه تولید علم هستیم اما در کنار این پیشرفت ها 
باید موانع موجود در بخش های مختلف از جمله حوزه تولید را رفع کنیم. باید 
ساختارها اصلاح شود. سلامت گسترده در بخش خصوصی وجود دارد و باید 

به آنها اعتماد کرد.
وی افزود: بهترین اشخاصی که می توانند اطلاعات و آگاهی لازم در حوزه های 
اقتصادی بدهند، بخش های اقتصادی جامعه هستند؛ بنابراین باید با فعالان 
اقتصادی نشست های بسیاری برگزار کنیم. کارهای اقتصادی دستورالعملی و 
بخش نامه ای نیست و با اقتصاد دستوری مخالف هستم چرا که فلج کننده است 

باید آسیب ها، معضلات و مشکلات اقتصادی را رفع کنیم.
معاون اول قوه قضاییه گفت: امنیت سرمایه گذاری تعریف های مختلفی پیدا 
کرده است و قوه قضاییه، دولت، بخش خصوصی و بخش عمومی یک تعریفی 
تشکیل  شاهد  طرف  آن  از  و  دارند  سرمایه گذاری  امنیت  و  سرمایه گذاری  از 
پرونده هایی هستیم که التهابات بخش اقتصادی را بسیار می کند؛ بنابراین باید 
تعریف واحد ارائه شود و راهکارهای مشخصی برای ایجاد امنیت سرمایه گذاری 

داشته باشیم.
خلیلی ادامه داد: باید کمیته مشترک با حضور ستاد تسهیل، دادستان کل 
کشور، سازمان بازرسی و همه کسانی که کار موازی انجام می دهند؛ تشکیل شود 
و تصمیمات و نتیجه نهایی در جلسه ستاد مرکزی پیگیری اجرای سیاست های 
کلی اقتصاد مقاومتی قوه قضاییه مطرح شود و این تصمیمات مصداقی نباشد 
تا بتوانیم از این طریق مشکلاتی را رفع کنیم راهکارها باید درست، فنی و دارای 

ضمانت اجرا باشد تا در بخش اقتصاد تاثیر گذار باشد.

معاون اول قوه قضاییه:
امور اقتصادی با دستورالعمل و بخشنامه  حل نمی شود

معاون اول رئیس جمهور گفت: مهمترین شعار 
دولت چهاردهم، »وفاق ملی« است و اگر بسیجیان 
عزیز  برای عینیت بخشیدن به این شعار که مورد 
تایید مقام معظم رهبری است، تمام قد به میدان 
بیایند، مسلما می توانیم از شرایط سخت عبور کنیم.
مراسم  در  یکشنبه  روز  عارف  محمدرضا 
گرامیداشت هفته بسیج با حضور بسیجیان نهاد 
بلند  روح  به  احترام  ادای  با  جمهوری،  ریاست 
شهدای انقلاب اسلامی،گفت: جمهوری اسلامی 
دنیا،  صاحبنظران  و  تحلیلگران  تمامی  گواه  به 
این  رهبری  است،  انقلاب جهان  ترین«  »مردمی 
انقلاب بزرگ در مبارزه با پهلوی، بر عهده شخصیتی 
معنوی و آگاه بود که در قلب و روح تمامی مردم 
ایران جای داشت، طبیعی است که چنین انقلابی 

با چنین مختصاتی، پشتوانه قوی مردمی دارد.
معاون اول رئیس جمهور افزود: درپیروزی انقلاب 
اسلامی، نقشی که رهبری انقلاب برای خود قائل 
بودند نمایندگی مردم بود و این نقش را در فرمایشات 
حضرت امام)ره( که در بهشت زهرا)س( بیان کردند 
و از نمایندگی مردم در سرنگونی حکومت دیکتاتور 

پهلوی سخن گفتند به وضوح می توان دید.
بدون  ایران،  اسلامی  انقلاب  افزود:   عارف 
یا  و  ابرقدرت ها  دیگر،  کشورهای  به  وابستگی 
جریانات سیاسی دنیا، به پیروزی رسید و به این دلیل 
مستقل ترین انقلاب دنیا است و البته یک انقلاب 
فرهنگی بود، در سال های ابتدایی، دست اندرکاران 
حکومت، تجربه حکومتی و تجربه اداری نداشتند 
اما با تکیه بر پشتوانه مردمی، جمهوری اسلامی 
به موفقیت رسید، در حالی که اگر نقش مردمی 
از انقلاب کنار گذاشته شده بود، اکنون چیزی از 

انقلاب باقی نمانده بود.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه سخنان خود 
مردمی  نیروهای  تمامی  از  بسیج  اینکه  بیان  با 
دنیا متمایز است افزود: در تمامی سال های پس 

را در حرکت روبه جلوی  الهی  پیروزی، عنایات  از 
ویژه  عنایات  این  از  یکی  و  دید  می توان  انقلاب 
خداوندی، فرمان حضرت امام )ره( برای تشکیل 

بسیج بود.
محبوبیت  کلیدی  نقطه  کرد:  تاکید  عارف 
بسیج این بود که بدون وابستگی به گروه بندی ها 
شکل گرفت و از بالاترین رده ها تا مسئولیت های 
عادی، در دست خود مردم بود و حتی عالی ترین 
فرماندهان دوران دفاع مقدس از خود مردم بودند و 

توسط همین مردم انتخاب می شدند.
دل  از  بسیج  افزود:  جمهور  رئیس  اول  معاون 
مساجد برخاسته بود و بواسطه همین پشتیبانی 
بود که در همه سال های مقابله با گروهک ها، در اوج 
جنگ تمام عیار تحمیلی و در۸ سال دفاع مقدس و 
وقایع پس از آن، این بسیج بود که تمام قد در مقابل 

دشمنان ایستاد.
وی با تقدیر از تمامی نیروهای مسلح که مردانه در 
جنگ ایستادند و مقاومت کردند گفت: با این وجود 
اگر بسیج از این نیروهای قدرتمند بیرون کشیده 

می شد، چه باقی می ماند؟
وظیفه بسیج، ایجاد وفاق بین نیروهای نظام است 
نقش  گذشته،  دهه های  طی  در  افزود:  عارف 

بسیج هر روز پررنگ تر و بیشتر شده است و اکنون 
نیز با گذشت چهار دهه از پیروزی انقلاب اسلامی، 
»خط  تنها،  و  دارد  وجود  بسیج  به  نیازها  همان 
مقدم« تغییر کرده است، اکنون خط مقدم، تلاش 
مردم  به  و خدمت  کار  تحصیل،  برای  شبانه روزی 
است، اینکه در تمام ساعات در فکر کمک به مردم 

کشورمان باشیم.
معاون اول رئیس جمهور افزود: اکنون شگردهای 
دشمن پیچیده تر شده و شیوه مبارزه، با روش های 
دهه ۶۰ متفاوت شده است، اکنون برای بسیجی 
بودن، مهمترین مسأله این است که مقتضیات زمان 

را درک کرد تا بتوان آگاهانه با دشمن مقابله کرد.
دولت  ملی«  »وفاق  شعار  به  اشاره  با  عارف 
چهاردهم گفت: اکنون وظیفه بسیج، ایجاد وفاق 
مورد  که  ملی ای  وفاق  است،  نظام  نیروهای  بین 
تایید مقام معظم رهبری است و رمز پیروزی و رمز 

ماندگاری ملت ماست.
وی در ادامه گفت: شکی نیست که اگر بسیج و 
بسیجی به دنبال خط یا جریان سیاسی خاصی 
تفکر  است،  کرده  نظام  به  را  ظلم  بالاترین  برود، 
انقلاب اسلامی، اصل است و تنها این تفکر باید 

دنبال شود.
عارف با اشاره به اعتماد و اعتقاد جامعه ایرانی به 
نام بسیج گفت: اگر بسیجی بخواهد جز راهبردهای 
انقلاب به دنبال خط کشی های سیاسی برود باید از 
بسیج بیرون بیاید و بگوید می خواهم فردی سیاسی 

و خطی باشم.
معاون اول رئیس جمهور در پایان سخنان خود 
خطاب به بسیجیان نهاد ریاست جمهوری گفت: 
شما بسیجیان در جامعه الگو هستید و می توانید 
پیشتاز وفاق باشید تا همه با هم فارغ از اینکه در 
چه جایگاهی هستیم، قدمی برای اعتلای نظام 
جمهوری اسلامی، پاسخ به مطالبات مردم و نشان 

دادن ظرفیت های انقلاب اسلامی برداریم.

رئیس دفتر مطالعات و تدوین تاریخ ایران گفت: 
انتخابات 14۰3 ظرفیت های اصلاحی را در کشور 
وادار  را  سیاسی  جریانات  و  می دهد  گسترش 
اقناع سلایق مختلف جامعه  برای  فکر  تولید  به 

می کند.
نشست های  سلسله  در  سلیمی نمین  عباس 
ملی  وفاق  »نسبت  موضوع   با  ملی«  »وفاق 
راهبردی  معاونت  سوی  از  که  اصولگرایی«  و 
رئیس جمهوری برگزار شد، با بیان اینکه انتخابات 
14۰3 منجر به روی کار آمدن قشری عقلایی از 
و  ایران  برای ملت  توفیقی  اصلاح طلبان شد که 
کرد:  اظهار  است،  آنان  بدخواهان  برای  ناکامی 
کشور  در  را  اصلاحی  ظرفیت های  وضعیت  این 
وادار  را  سیاسی  جریانات  و  می دهد  گسترش 
اقناع سلایق مختلف جامعه  برای  فکر  تولید  به 

می کند.
هرچه ظرفیت نظام را کم کنیم، رشدی 

حاصل نخواهد شد
وی افزود: متاسفانه قبل از آن تهدیداتی از سوی 
برخی در جریان اصلاحات شاهد بودیم که با بیرون 
از کشور وفاق را دنبال می کردند و از سویی برخی 
اصولگرایان هم به دنبال راندن همه اصلاح طلبان 
از حوزه سیاسی بودند و شرایط از آفت هایی بود که 

کشور ما را تضعیف می کرد.
ریاست  انتخابات  در  شد:  یادآور  سلیمی نمین 
جمهوری، آن دسته از اصلاح طلبان که مردم را از 
صندوق رأی مایوس می کردند مسیرشان را تغییر 
دادند و مردم را به صندوق رای دعوت کردند که این 
اصلاح، اساسی بود. از طرف دیگر هم اصولگرایانی 
در مسیر محدود کردن فضای سیاسی قرار داشتند 
و نگاه مناسبی به حکمرانی نداشتند را داشتیم. در 
حالی که هرچه ظرفیت نظام را کم کنیم، رشدی 

حاصل نخواهد شد.
این پژوهشگر تاریخ ایران، اظهار کرد: وفاق در 
جامعه تعریف قدیمی دارد و ما موارد متعددی از 
وفاق در تاریخ داشتیم. از جمله جنبش ملی شدن 
نفت یکی از این موارد بود. در دوران پهلوی، ملت 
ایران اگر می خواستند بدانند میزان صادرات نفت 
ما چقدر است باید انگلیسی ها این رقم را اعلام 
می کردند چون نظارتی بر صادرات نفت نبود و آنها 

به ما می گفتند چقدر نفت صادر کردیم.
»وفاق« برای اصلاح ضروری است

نفت،  افزود: در دوران ملی  شدن صنعت   وی 
وفاقی میان فداییان اسلام و جبهه ملی و سایر 
گروه ها با افکار مختلف شکل گرفت و در حالیکه 
فقر، ملت ایران را گرفتار کرده بود و سرمایه کلی و 

نفتی کشور در حال غارت بود، گروه های مختلف 
بهم نزدیک شدند و وفاق کردند.

استاد  که  کسی  کرد:  تصریح  سلیمی نمین 
دانشگاه بود می گفت اصلًا وفاق وجود خارجی 
ندارد در حالی که اصلا اینگونه نیست، زیرا یک 
عنصر اصلاح طلب برای اصلاح جامعه باید به وفاق 

دست یابد و این امر ضروری است.
اینکه بدخواهان  با بیان  این تحلیلگر سیاسی 
ایران از ظرفیت های کشورمان خبر دارند، تاکید 
کرد: به همین دلیل حاضر نیستند همه ظرفیت ها 
در کشور کنار هم قرار بگیرند و در برابر وفاق هم قرار 

می گیرند.
 وی در ادامه با بیان اینکه ما می توانیم وفاق ملی را 
با عنوان و حول اشتراکات شکل دهیم ، چنین ابراز 
عقیده کرد: البته دولت گام هایی برداشته است، 
هرچند برخی منفعت طلبی های گروهی و حزبی 
هم شکل گرفت از جمله اینکه گفتند چرا برخی 

مناصب به اصولگرایان داده شده است؟
ادامه داد: فتح همه پست ها در  سلیمی نمین 
زمان دوم خرداد بود که متاسفانه تعبیر »جنبش« 
را هم به اشتباه به آن دادند، در حالی که با طی 
به دنبال  اما  بودند  به جایی رسید  مسیر قانونی 

تمامیت خواهی بودند.

عباس سلیمی نمین: 

انتخابات ۱۴۰۳ بدخواهان ملت را ناکام کرد

وزیر کشور با بیان اینکه وفاق و همبستگی موجب افزایش قدرت و اقتدار ملی 
است، گفت: هر چه همبستگی کشوری بیشتر باشد بدون تردید امنیت و قدرت 

ملی آن کشور هم افزایش خواهد یافت.
  اسکندر مومنی در آیین تکریم و معارفه استاندار زنجان با بزرگداشت هفته 
بسیج، افزود: بسیج همچنان در این دوران نیز در عرصه های مختلف حاضر است 

و یکی از رموز استمرار انقلاب و نظام، این میراث ماندگار امام راحل است.
وی افزود: وفاق ملی فقط یک شعار نیست بلکه وفاق یک فضا و بستر حیاتی 
برای تعالی در همه عرصه هاست که هم کارکرد داخلی و هم کارکرد خارجی دارد.
از همه ظرفیت های کشور استفاده  ادامه داد: در صورت وفاق،  وزیر کشور 

خواهد شد و این ظرفیت عظیم می تواند کشور را به پیش ببرد.
مومنی اضافه کرد: با وجود همبستگی و وفاق، تهدید خارجی هم اثر خودش 

را از دست می دهد.
وی گفت: زمانی که صدام به ایران حمله کرد بر اساس محاسبات خودش در 
چند روز قرار بود آن را اشغال کند، اما نداشتن محاسبات دیگر که ناشی از عدم 
شناخت داخل کشور )رهبری امام و همبستگی و انسجام مردم( بود، او را به 

مهلکه کشاند.
مومنی گفت: در دفاع مقدس همه ایران، جبهه محسوب می شد و این ناشی از 

همدلی و انسجام و از مولفه های قدرت کشور بود.

وی با بیان اینکه توصیه ما همه به مدیران این است که از همه ظرفیت ها و 
و  زنجان هم فرصت  استان  استفاده کنند، گفت:  امور  شایستگان در مسند 

ظرفیت های بی بدیل دارد و باید از آنها استفاده شود.
وزیر کشور ادامه داد: بر اساس همین دیدگاه، استانداری برای زنجان باید 

انتخاب می شد تا بر اساس شعار ها و نماد دولت چهاردهم بود.
مومنی با بیان اینکه پس از انقلاب زحمات زیادی کشیده شده و دستاورد های 
مهمی به دست آمده است ولی هنوز با آن جایگاهی که شایسته مردم ماست 
فاصله داریم، گفت: امیدواریم مسیری که در استان استمرار پیدا کرده است و با 

شتاب بیشتر ادامه یابد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع ناترازی انرژی اشاره کرد و یادآور 
شد: انرژی های فسیلی میراث مشترک ما آیندگان است و اگر مشکلی هم نداشته 

باشیم نباید میراث آیندگان را مصرف کنیم.
مومنی با بیان اینکه صرفه جویی را باید از دستگاه های دولتی شروع کنیم، 
افزود: این اقدام اثر گذار است و البته درخواستمان از مردم این است که در 

مصرف بهینه تلاش کنیم تا انرژی ها برای آیندگان نیز بماند.
 وزیر کشور گفت: با تغییر سبک زندگی و مدیریت می توانیم به این ناترازی ها 
غلبه کنیم همانطوریکه خیلی از کشور ها توانسته اند با برنامه مناسب در این زمینه 

به موفقیت رسیده اند.

وزیر کشور:

وفاق و همبستگی موجب افزایش قدرت و اقتدار ملی است

عباس جعفری*

معاون اول رئیس جمهور: 

بسیجیان برای عینیت بخشیدن به »وفاق ملی« به میدان بیایند
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آخرین آمار نشان می دهد که بسیاری از مردم از طریق رژیم 
غذایی خود کلسیم کافی دریافت نمی کنند. غذاهای لبنی 
مانند شیر، ماست و پنیر نه تنها منبع غنی کلسیم تقویت 
کننده استخوان هستند، بلکه پروتئین مورد نیاز بدن را نیز 
فراهم می کنند. اما آیا همه منابع کلسیم در فراورده های لبنی 

خلاصه می شود؟
 اگر کلسیم کافی دریافت نکنید، ممکن است در معرض 
خطر ابتلا به پوکی استخوان باشید. این یک بیماری جدی 
و  ضعیف  را  شما  استخوان های  سن  افزایش  با  که  است 
شکننده می کند. مصرف روزانه 1۰۰۰ میلی گرم کلسیم تا 
۵۰ سالگی به زنان توصیه می شود و پس از آن نیز زنان باید 
13۰۰ میلی گرم کلسیم در روز مصرف کنند. مصرف روزانه 
توصیه شده برای مردان 1۰۰۰ میلی گرم کلسیم در روز تا ۷۰ 
سالگی و از این سن به بعد 13۰۰ میلی گرم در روز است. نیاز 
زنان در حدود میانسالی افزایش می یابد زیرا یائسگی منجر 
به تغییرات هورمونی می شود که منجر به تحلیل استخوان 

می شود.
با توجه به نیاز همیشگی بدن انسان به کلسیم، آشنایی با 
منابع مهم تغذیه ای این ماده استخوان ساز و تقویت کننده 
استخوان ضروری به نظر می رسد، در این مطلب به تعدادی 

از اصلی ترین منابع کلسیم پرداخته ایم.
شیر

خامه کامل یا شیر کم چرب را در یک رژیم غذایی متعادل 
بگنجانید، مگر اینکه کلسترول بالا یا بیماری قلبی دارید، در 
این صورت فقط انواع کم چرب را انتخاب کنید. 1۵۰ تا 2۰۰ 
گرم شیر )معادل یک لیوان شیر( حدود 2۰۰ میلیگرم کلسیم 

را به بدن می رساند.
ماست

است.  انتخاب  بهترین  معمولا  طبیعی  و  ساده  ماست 
و  کلسیم  از  سرشار  »اسکایر«  یا  »ایسلندی«  ماست های 
پروتئین هستند. ماست ساده را با میوه های تازه یا یخ زده یا 
کمی دارچین شیرین کنید. بسیاری از انواع ماست همچنین 
غنی از پروبیوتیک ها هستند، نوعی باکتری مفید که می تواند 
عملکرد سیستم ایمنی را تقویت کند، سلامت قلب را بهبود 
بخشد و جذب مواد مغذی را افزایش دهد یک فنجان 24۵ 
گرمی ماست ساده حاوی 23 درصد کلسیم و همچنین مقدار 

زیادی فسفر، پتاسیم و ویتامین های B2 و B12 است.
پنیر

پنیر به عنوان جزیی از گروه لبنیات، منبع خوبی از پروتئین، 
کلسیم و فسفر است. مصرف 3۰ گرم پنیر )معادل یک قوطی 
کبریت ( در حدود ۸ گرم پروتئین و 2۰۰ میلی گرم کلسیم به 

بدن می رساند.
دانه ها

دانه ها مانند نیروگاه های تغذیه ای کوچک سرشار از کلسیم 
)این  چیا  دانه های  و  کرفس  کنجد،   ، جمله  از  هستند، 
دانه های گیاهی مواد مغذی فراوانی دارند که برای عملکرد 
مغز و بدن بسیار مفید هستند(. دانه ها همچنین پروتئین و 
چربی های سالم را تامین می کنند. به عنوان مثال، دانه های 

چیا سرشار از اسیدهای چرب امگا 3 گیاهی هستند.
ساردین و ماهی سالمون کنسرو شده

ساردین و ماهی سالمون کنسرو شده به لطف استخوان های 
ماهی های  این  هستند.  کلسیم  از  سرشار  خود  خوراکی 

روغنی همچنین پروتئین با کیفیت بالا و اسیدهای چرب امگا 
3 را فراهم می کنند که می تواند از سلامت قلب، مغز و پوست 

شما حمایت کند.
انجیر

موجود  کلسیم  اندازه  به همان  انجیر  در  موجود  کلسیم 
استخوان  تراکم  بالابرنده  به عنوان  کلسیم،  است.  شیر  در 
شناخته شده است. به علاوه، پتاسیم موجود در انجیر، دفع 
بهترین   از  یکی  انجیر  می دهد.  کاهش  را  کلسیم  ادراری 
میوه ها و مواد غذایی برای افزایش تراکم استخوان است و از 

پوکی استخوان جلوگیری می کند.
لوبیا و عدس

لوبیا و عدس سرشار از فیبر، پروتئین و ریزمغذی ها از جمله 
آهن، روی، فولات، منیزیم و پتاسیم هستند. برخی از انواع نیز 
مقادیر مناسبی کلسیم دارند، از جمله لوبیاهای بالدار، که در 
یک فنجان 1۷2 گرمی به صورت پخته شده 244 میلی گرم 

یا 1۹ درصد از ارزش غذایی روزانه کلسیم را فراهم می کند.
کلم پیچ

این گیاه فوق العاده، غنی از کلسیم و آنتی اکسیدان است 
و به عنوان پایه ای برای هر سالاد، یک مکمل بی نظیر است. 
می توان آن را به صورت نوارهای باریک خرد کرده و با قطعاتی 
از زردآلو و آوکادو مخلوط کرد و از خوردن این سالاد خوش طعم 

و رنگ به ویژه در فصل تابستان لذت برد.
بادام

در میان تمام مغزها، بادام از بالاترین میزان کلسیم برخوردار 
است. تنها 2۸ گرم بادام، یا حدود 23 مغز بادام ، ۶ درصد از 
ارزش غذایی روزانه کلسیم را تامین می کند . بادام همچنین 
3.۵ گرم فیبر در هر2۸ گرم و همچنین چربی های سالم و 
پروتئین دارد. علاوه بر این، بادام منبع عالی منیزیم، منگنز 

و ویتامین E است.
پروتئین آب پنیر

آب پنیر نوعی پروتئین است که در شیر یافت می شود که 
به خوبی برای مزایای سلامتی بالقوه آن مورد مطالعه قرار 
گرفته است. همچنین یک منبع پروتئین عالی و سرشار از 
اسیدهای آمینه سریع هضم شده است که به رشد و بازسازی 
های  رژیم  حتی  مطالعات  برخی  می کند  کمک  عضلات 
غذایی غنی از آب پنیر را با کاهش وزن و بهبود مدیریت قند 

خون مرتبط کرده اند.
شیر سویا

شیر سویا که به ظاهر شبیه شیر است، اما در اصل مانند 
شیر  یک  عنوان  به  را  آن  می توان  و  نیست  طبیعی  شیر 
گیاهی معرفی کرد، زیرا این شیر را طی عملیاتی از دانه سویا 
می گیرند و به همین دلیل مانند شیر گاو، چربی و لاکتوز 
ندارد، بنابراین بهترین انتخاب برای کسانی است که دچار 
عدم تحمل لاکتوز هستند و همچنین آن هایی که طعم چربی 

شیر طبیعی را دوست ندارند.

سلامت

 مسکن های طبیعی درد

با حذف این مواد غذایی
 دچار یبوست می شوید

اگرچه رژیم غذایی بدون غلات ممکن است التهاب را کاهش دهد، به 
کاهش وزن کمک کند و هضم و سطح قند خون را بهبود بخشد، اما در برخی 

موارد می تواند آسیب زننده باشد و منجر به یکسری مشکلات سلامتی شود.
به گزارش خبرآنلاین، نان و برنج به دلیل اینکه منبع سرشار کربوهیدرات 
هستند، می توانند باعث افزایش سطح قند خون و افزایش ذخیره چربی در 
بدن شوند. با قطع این منابع کربوهیدرات، برخی افراد ممکن است کاهش 
وزن را تجربه کنند، به خصوص کسانی که قبلًا نان و برنج وعده اصلی رژیم 

غذایی شان بود.
البته توجه داشته باشید دستیابی به وزن ایدئال بستگی به عوامل دیگری 

مثل رژیم کلی غذایی، میزان فعالیت روزانه، متابولیسم و ... دارد.
معایب حذف نان و برنج از رژیم غذایی

رژیم غذایی بدون غلات، به ویژه غلات کامل غنی از فیبر، ممکن است 
دریافت فیبر را برای بدن محدود کند و خطر یبوست را افزایش دهد. فیبر 
موجود در غلات به حرکت غذا در روده کمک می کند و یبوست را بهبود 

می بخشد.
اگر از رژیم غذایی بدون غلات پیروی می کنید، سعی کنید مصرف غذاهای 
غنی از فیبر مانند میوه ها، سبزیجات، حبوبات، آجیل و دانه ها را افزایش 
دهید تا این خطر کاهش یابد. هم چنین غلات کامل منبع خوبی از مواد 
مغذی، ویتامین های گروه B، آهن، منیزیم، فسفر، منگنز و سلنیوم هستند. 
پیروی از یک رژیم غذایی بدون غلات ممکن است خطر کمبود مواد مغذی، 

به ویژه ویتامین B، آهن و مواد معدنی کمیاب را افزایش دهد.

هر آنچه باید در خصوص پیاز 
جوانه زده بدانید

یک دکترای تخصصی بهداشت خصوصیات پیاز جوانه زده را تشریح کرد.
 دکتر الهه عسکری در گفت وگو با ایسنا بیان کرد: جوانه زدن پیاز پس از 

برداشت، معمولًا به عنوان یک اتفاق نامطلوب محسوب می شود.
وی ادامه داد: بسیاری از افراد چنین پیازهایی را به عنوان ضایعات در نظر 

گرفته و دور می اندازند.
عسکری اضافه کرد: برخی افراد قسمت های جوانه زده را جدا و بقیه پیاز را 
مصرف می کنند. عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی لرستان یادآور شد: 
با این حال، مانند بسیاری از سبزیجات، جوانه زدن محتوای غذایی پیاز را نیز 
افزایش می دهد. این دکترای تخصصی بهداشت افزود: در واقع جوانه زدن در 
پیاز یک روش عالی برای افزایش پتانسیل تغذیه ای و عملکردی آن است. وی 
گفت: بین 2 تا ۸ روز پس از جوانه زدن میزان ترکیبات آنتی اکسیدانی، فنلی 
و فلاونوئیدی جوانه افزایش قابل توجهی می یابد و پس از آن با گذشت زمان 
کاهش می یابد.عسکری تصریح کرد: جوانه زدن منجر به ایجاد ترکیباتی با 
خواص فیتوشیمیایی و اثرات حفظ سلامتی می شود که نقش بالقوه ای در 

پیشگیری از بیماری ها ایفا می کنند.

روزانه چند تخم مرغ می توانیم بخوریم؟

یک کارشناس ارشد علوم تغذیه می گوید: مصرف بیشتر از 13 تا 14 تخم مرغ 
در هفته برای بزرگسالان سالم توصیه نمی شود.

به گزارش خبرآنلاین، درست است که تخم مرغ در چند سال اخیر افزایش 
قیمت فضایی داشته و به قول خیلی ها تبدیل به غذایی لاکچری شده، اما هنوز 
در سبد مصرف خانواده ها وجود دارد. دلیلش هم این است که قیمت آن در 
مقایسه با قیمت گوشت و مرغ و ماهی منطقی تر و بنابراین برای اکثر خانواده ها 

در دسترس تر است.
هرچند سرانه مصرف این غذای خوشمزه 3 کیلوگرم کمتر از میانگین جهانی 
است، اما در مقایسه با خودمان مصرف آن از 12.۵ کیلوگرم در چند سال اخیر، 
به 1۵ کیلوگرم رسیده است. البته که خیلی از مردم از تخم مرغ برای پختن کیک 
و بیسکوییت و پنکیک و ... هم استفاده می کنند و فقط در پخت غذا کاربرد 
ندارد. با این حال افزایش سرانه 3 کیلویی مصرف آن با وجود قیمت بالای آن 

جای خوشحالی دارد.
چند تخم مرغ بخوریم؟

تا چند سال پیش توصیه پزشکان و مقاله های علمی این بود که مصرف تخم 
مرغ به دلیل کلسترول بالای آن باید کنترل شده باشد اما اکنون گفته می شود 
حتی افراد دارای بیماری های زمینه ای مثل چربی خون بالا و فشار خون بالا هم 

می توانند آن را زیر نظر پزشک و یا متخصص تغذیه مصرف کنند.
ریحانه ملاحسینی، کارشناس ارشد علوم تغذیه در گفتگو با همشهری آنلاین 

می گوید: بزرگسالان سالم که مشکلاتی مثل کبد چرب، چربی خون بالا و 
بیماری های قلبی و عروقی ندارند، می توانند روزانه تا 2 تخم مرغ بدون نگرانی 
مصرف کنند. کودکان هم روزانه تا یک تخم مرغ می توانند مصرف کنند. ما به 
عنوان کارشناس تغذیه افراد زیر 12 سال را کودک در نظر می گیریم. افراد دارای 
بیماری های قلبی و عروقی هم زیر نظر متخصص تغذیه می توانند این ماده 

غذایی را به صورت کنترل شده مصرف کنند.
این کارشناس علوم تغذیه در پاسخ به این سوال که چرا تخم مرغ به عنوان یک 
ماده غذایی کامل شناخته می شود، توضیح می دهد: ما به لحاظ منابع پروتئینی 
در محدودیت هستیم. چه از نظر قیمت پروتئین های حیوانی مثل گوشت و چه از 
نظر منابع پروتئین گیاهی. مثلا "توفو" یک غذای گیاهی سرشار از پروتئین است 
و در بعضی از کشورها مصرف بالایی دارد، اما با ذائقه ما ایرانی ها جور نیست و 
خیلی در سفره هایمان هم پیدا نمی شود. بنابراین تخم مرغ، یک منبع پروتئینی 
خیلی خوب محسوب می شود که مورد علاقه ما ایرانی ها هم هست و آن را توصیه 

می کنیم.
تخم مرغ فقط پروتئین ندارد

تخم مرغ تنها حاوی پروتئین نیست؛ این غذا غنی از انواع ویتامین ها و مواد 
ایجاد  افراد سالم هیچ مشکلی  برای  دارد،  که  و چربی ای هم  است  معدنی 
نمی کند. این را ملاحسینی به عنوان کارشناس ارشد علوم تغذیه می گوید و 
اضافه می کند: افرادی هم که مبتلا به بیماری ای مثل کبد چرب یا فشار خون 

بالا هستند، اگر رژیم غذایی خود را زیر نظر یک مشاور تغذیه پیش ببرند، بهتر 
است. مثلا افرادی که کبد چرب دارند، در مصرف سفیده آن که پروتئین خالص 
است، صد درصد آزاد هستند اما کل تخم مرغ را پیشنهاد می دهیم که حتما یک 

برنامه غذایی - زیر نظر متخصص - داشته باشند.
این مشاور تغذیه درباره میزان مصرف تخم مرغ برای افراد مبتلا به دیابت و فشار 
خون بالا هم می گوید: این افراد می توانند تخم مرغ را به صورت کنترل شده در 
رژیم غذایی خود مصرف کنند ولی بیشترین محدودیتی که ما برای مصرف تخم 
مرغ در نظر می گیریم، برای افراد مبتلا به چربی خون بالا و بیماران نارسایی کلیه 
است. مثلا افرادی که مشکل نارسایی کلیه دارند، برعکس بیماری های دیگر که 
زرده تخم مرغ برایشان پرخطر است، سفیده برای اینها ضرر دارد و باید آن را با 

احتیاط زیاد و زیر نظر متخصص تغذیه مصرف کنند.
ملاحسینی در پاسخ به این سوال که آیا می توان تخم مرغ را جایگزین غذاهایی 
مثل گوشت و ماهی کرد، می گوید: کلا مصرف بیشتر از 13 تا 14 تخم مرغ در 
هفته توصیه نمی شود. مگر این که بخواهیم فقط سفیده آن را توصیه کنیم که 
یک منبع خوب پروتئین است. اما به عنوان جایگزین گوشت قرمز می توانیم از 

منابع پروتئین گیاهی مثل سویا، حبوبات و هم نیز شیر و لبنیات استفاده کنیم.
تخم مرغ را به طور کامل حذف نکنید

هر عدد تخم مرغ ۶ تا ۷ گرم پروتئین و ۵ تا ۶ گرم چربی دارد که یک سوم این 
چربی ها اشباع و دوسوم آن غیراشباع است. چربی های اشباع معمولًا از منابع 
حیوانی مانند گوشت، کره و پنیر به دست می آیند و مثل کَره در دمای اتاق به 
حالت جامد درمی آیند. مصرف زیاد این نوع چربی خطر ابتلا به بیماری های 
قلبی را به دنبال دارد. چربی های غیر اشباع اما معمولًا از منابع گیاهی به دست 
می آیند و در دمای اتاق مایع هستند. مثل روغن زیتون، روغن آووکادو، روغن 
آفتابگردان ... . این چربی ها برای سلامتی مفیدترند و می توانند به کاهش 

کلسترول بد کمک کنند.
متخصصان تغذیه و پزشکان تاکید می کنند که تخم مرغ نباید از رژیم غذایی 
هیچ فردی حذف شود. حتی اگر مبتلا به یک بیماری هستند. اما لازم است که 
آن را کنترل شده و آگاهانه مصرف کنند. مثلا افرادی که دیابت، فشار خون بالا یا 
بیماری قلبی دارند مصرف یک عدد تخم مرغ در هفته برایشان توصیه می شود. 
توصیه هم این است که تخم مرغ را به صورت آب پز مصرف کنند. البته مصرف 
تخم مرغ به شکل نیمرو و املت هم برای این افراد مشکلی ندارد. به شرطی که 
روش پخت سالم را رعایت کنند. مثلا برای درست کردن نیمرو از روغن های سالم 
مثل روغن زیتون استفاده کنند یا اگر از چربی های اشباع مثل کره استفاده 
می کنند، باید خیلی کم باشد. چون پخت تخم مرغ با چربی های ناسالم و تکرار 
این کار می تواند سلامت افراد دیابتی و مبتلا به فشار خون بالا را به خطر بیندازد. 

این افراد برای پخت نیمرو همچنین باید از نمک کمتری استفاده کنند.

با مصرف این مواد غذایی استخوان ها را تقویت کنید

اثرات غذاهای چرب را با این خوراکی ها از بین ببرید
نوشیدن کاکائو سرشار  بریتانیایی دریافتند  محققان 
از فلاوانول های سالم همراه با یک وعده غذایی چرب 
می تواند برخی از تأثیر چربی ها بر بدن، به ویژه رگ های 

خونی را خنثی کند.
یک مطالعه جدید نشان می دهد افرادی که استرس 
مصرف غذاهای چرب مانند کلوچه، چیپس و بستنی را 
دارند ممکن است بتوانند از سلامت خود با یک فنجان 
کاکائو یا چای سبز محافظت کنند. محققان بریتانیایی 
دریافتند نوشیدن کاکائو سرشار از فلاوانول های سالم 
همراه با یک وعده غذایی چرب می تواند برخی از تأثیر 

چربی ها بر بدن، به ویژه رگ های خونی را خنثی کند.
مهر در خبری نوشت:»روزالیند باینهام«، محقق ارشد 
»فلاوانول ها  بریتانیا، گفت:  در  بیرمنگام  دانشگاه  از 

نوعی ترکیب هستند که در میوه ها، سبزیجات، چای 
و آجیل ها از جمله توت ها و کاکائو فرآوری نشده وجود 
از  و محافظت  تنظیم فشار خون  برای  ویژه  به  و  دارد 
سلامت قلب و عروق مفید هستند.« به نقل از مدیسن 
نت، برای این مطالعه، محققان از بزرگسالان جوان و 
سالم خواستند دو کروسانت کره، یک و نیم برش پنیر 
چدار و نصف پیمانه شیر کامل برای صبحانه بخورند. 
شرکت کنندگان همچنین به طور تصادفی به نوشیدن 
کاکائو با فلاوانول بالا یا کم تقسیم شدند. سپس تیم 
تحقیقاتی شرکت کنندگان را تحت یک تست ریاضی 
استرس زا قرار دادند و عملکرد عروق خونی و فعالیت 

قلب آنها را زیر نظر گرفتند.
کم  نوشیدنی  با  همراه  چرب  غذاهای  که  افرادی 
فلاوانول مصرف می کردند، هنگامی که تحت استرس 

قرار گرفتند، عملکرد رگ های خونی شأن کاهش یافت 
و این کاهش عملکرد تا ۹۰ دقیقه پس از آزمایش ادامه 
داشت. اما به گفته محققان، نوشیدنی با فلاوانول بالا از 
کاهش مشابه جلوگیری کرد. عملکرد رگ های خونی 
در گروهی که کاکائو حاوی فلاوانول مصرف می کردند 
در مقایسه با گروه کم فلاوانول در دقیقه 3۰ و ۹۰ بعد از 

آزمون ریاضی استرس زا به طور قابل توجهی بالاتر بود.
که  می دهد  نشان  تحقیق  »این  می گوید:  باینهام 
نوشیدن یا خوردن مواد غذایی سرشار از فلاوانول می تواند 
به عنوان یک راهکار برای کاهش تأثیر انتخاب های غذایی 

ضعیف تر بر سیستم عروقی مورد استفاده قرار گیرد. 
تصمیمات  تا  کند  کمک  ما  به  می تواند  نتیجه  در 
در  می نوشیم  و  می خوریم  آنچه  مورد  در  آگاهانه تری 
دوره های استرس زا بگیریم.« محققان توصیه می کنند 

که مردم به دنبال پودر کاکائو با حداقل میزان فرآوری شده 
باشند یا چای سبز یا سیاه بنوشند.

به گفته محققان، دستورالعمل ها توصیه می کنند که 
افراد بین 4۰۰ تا ۶۰۰ میلی گرم فلاوانول در روز مصرف 
کنند. این مقدار را می توان با نوشیدن دو فنجان چای 
سیاه یا سبز یا با ترکیب انواع توت ها، سیب و کاکائو با 

کیفیت بالا به دست آورد.

اثرات غذاهای چرب را با این خوراکی ها از بین ببرید
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شهردار قم :

مقاومت در غزه و لبنان ادامه راه 
عاشورا است

شهردار قم، گفت: جنوب لبنان، غزه و نبطیه کربلای امروز ما است، جایی 
که مردان و زنان با صبر، استقامت و شجاعت، راه حسین ابن علی )ع( را ادامه 

می دهند و این مقاومت تا پیروزی باقی خواهد ماند.
سیدمرتضی سقائیان نژاد در حاشیه نمایشگاه و بازارچه خیریه »شهریار شهر 
یار« در جمع خبرنگاران با اشاره به پیوندهای عمیق فرهنگی و مذهبی میان 
ملت های ایران، لبنان و فلسطین، مقاومت را عامل اصلی پایداری و پیروزی 
دانست و اظهار کرد: این حرکت از عاشورا و قیام حسین ابن علی )ع( آغاز شد و 

در طول نسل ها، جلوه های متعددی از خود نشان داده است.
وی افزود: امروز کربلای ما در جنوب لبنان، غزه و نبطیه است، جایی که مردان 

و زنانی شجاع با استقامت و پایداری مقاومت را معنا کرده اند.
شهردار قم با اشاره به درس های قیام عاشورا خاطرنشان کرد: در داستان 
کربلا، شهادت، استقامت، شجاعت، و جوانمردی حضور داشت و همه گروه ها 
در آن نقش ایفا کردند. سقائیان نژاد اضافه کرد: آنچه ماندگار شد، اصالت و 
صداقت بود که در وجود حسین ابن علی )ع( متجلی بود، حرکتی خالصانه که 
در ۷2 ساعت جاودانه شد و برای همیشه در تاریخ گیتی ماند. وی مقاومت امروز 
در لبنان و فلسطین را امتداد همان قیام حسینی دانست و تصریح کرد: حرکت 
مردان بزرگی که امروز در لبنان و غزه ایستاده اند، ماندگار خواهد بود و باید این 
روحیه را برای نسل های آینده حفظ کنیم و به آن ها انتقال دهیم. شهردار قم با 
تاکید بر اهمیت اتحاد، عنوان کرد: شعار این مقاومت، صبر، استقامت و پیروزی 
است، صبر و استقامتی که امروز در غزه و لبنان نمایان شده است و به فتح و 
ظفر ختم خواهد شد. سقائیان نژاد اضافه کرد: همه ما که اینجا جمع شده ایم، 
آمده ایم تا از حق دفاع و پیام اتحاد و پایداری را منتقل کنیم. وی از مهمانان 
لبنانی که در این نمایشگاه حضور داشتند قدردانی کرد و گفت: شما پیام رسان 
مقاومت هستید، سال 13۹۷ زمانی که به عنوان نماینده جمهوری اسلامی 
ایران در لبنان حضور داشتم شاهد محبت بی پایان مردم لبنان بودم، امروز این 
محبت در عمل نمایان شده است و همبستگی دو ملت ایران و لبنان به وضوح 
دیده می شود. شهردار قم از مهمانان لبنانی خواست تا پیام محبت مردم ایران 
را به شهرهای لبنان و غزه، به عنوان نمادهای ایستادگی، منتقل کنند و افزود: 
امیدوارم خداوند به همه ما توفیق دهد که این پیام را به نسل های آینده منتقل 

کنیم.

معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش وپرورش استان قم خبرداد:

نخستین نمایشگاه تخصصی
 کتاب کودک و نوجوان 

نخستین  پایی  بر  از  قم  آموزش وپرورش  اداره کل  ابتدایی  آموزش  معاون 
نمایشگاه تخصصی کتاب کودک و نوجوان ویژه دانش آموزان مقطع ابتدایی در 

این استان خبر داد.
سید مصطفی حسینی فاضل افزود: این نمایشگاه در راستای اهداف آموزش 
دوره ابتدایی و ارتقاء مهارت های خواندن و نوشتن دانش آموزان مقطع ابتدایی 
به ویژه پایه های چهارم، پنجم و ششم به همت معاونت آموزش ابتدایی ترتیب 
یافته است. وی اضافه کرد: نمایشگاه تخصصی کتاب با هدف ترغیب به فرهنگ 
کتاب خوانی برپا  شد و گامی در راستای افزایش سرانه مطالعه بین دانش آموزان 
است. وی با بیان این که برگزاری این نمایشگاه با همکاری نشر هاجر و کانون 
پرورش فکری کودکان و نوجوانان اجرایی  شد، ادامه داد: تعداد 4۰۰ عنوان 
کتاب در حوزه داستانی، فرهنگ مقاومت و ایثار، درسی، خانواده و فرهنگ 
عفاف و حجاب در نخستین نمایشگاه تخصصی کتاب کودک و نوجوان قم 

عرضه شده است.
به گفته حسینی، در این نمایشگاه 2۰ درصد تخفیف برای دانش آموزان و 
4۰ درصد تخفیف برای خرید مدیران جهت تجهیز کتابخانه مدارس در نظر 
گرفته شده است. وی خاطرنشان کرد: این نمایشگاه از امروز یکشنبه آغاز و تا 
چهارشنبه هفتم آذرماه جاری در کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان واقع 
در شهرک پردیسان،  خیابان سبلان ادامه دارد. وی با اشاره به این که علاقه مندان 
از ساعت ۹ صبح تا 1۸ عصر می توانند از این نمایشگاه بازدید نمایند، گفت: 
2 روز برای دانش آموزان دختر و 2 روز برای دانش آموزان پسر در نظر گرفته 
شده است و تلاش داریم فرصتی برای بازدید دانش آموزان به همراه والدین نیز 
فراهم شود. معاون اداره کل آموزش وپرورش قم افزود: در کنار برپایی نمایشگاه 

کتاب، کارگاه های داستان نویسی و قصه گویی به صورت رایگان برپا می شود.
وی اضافه کرد: همچنین پویش خواندن کتاب به صورت صوتی و عکس از 
کتابخانه شخصی در منزل ویژه دانش آموزان مقطع ابتدایی نیز برگزار می شود 
که علاقه مندان می توانند با مراجعه به کانال »نمایشگاه کتاب باران« در شبکه 

اجتماعی شاد، در این پویش شرکت کنند.
به گفته وی، به برگزیدگان این پویش در روز اختتامیه هدایایی اهدا خواهد شد.

 
به منظور برگزاری رویداد فرهنگی شهریار شهر یار،

استاندار از اقدام فرهنگی شهرداری قم 
تقدیر کرد

استاندار قم گفت:  خواهرخواندگی قم و نبطیه بر مبنای اعتقاد و جانفشانی 
برای یکدیگر بوده است. 

اکبر بهنام جو در اختتامیه آئین نکوداشت شهریار شهریار که در سالن جلسات 
شهرداری قم برگزار شد، اظهار کرد: خواهرخواندگی قم و نبطیه بر مبنای اعتقاد 

و جانفشانی برای یکدیگر بوده است. 
وی با اشاره به اینکه لبنان جبهه اول مقاوت در مقابل اسرائیل است، مطرح 

کرد: لبنان هم از خود، هم از اسلام و هم از ما دفاع می کند.
بهتر  مقاومت  جبهه  که  آمده اند  امروز  قم  مردم  اینکه  بیان  با  قم  استاندار 
بجنگد، عنوان کرد: این خواهرخواندگی را باید در جبهه های مختلف فرهنگی، 
اجتماعی، اقتصادی و ... دنبال کنیم. بهنام جو ضمن گرامیداشت هفته بسیج، 
خاطرنشان کرد: بسیج رمز پیروزی انقلاب اسلامی در دفاع مقدس بود و امروز 
به جبهه های مقاومت رسیده است.  وی در پایان ضمن تقدیر از شهرداری قم به 
منظور برپایی این آئین، تصریح کرد: امیدواریم هرچه زودتر شاهد پیروزی جبهه 

مقاومت و نابودی اسرائیل باشیم.
 

با همراهی شهرداری قم ؛

ششمین رویداد ملی تولید محتوای 
دیجیتال بسیج برگزار شد

ششمین رویداد ملی تولید محتوای دیجیتال بسیج با همراهی شهرداری قم 
در حوزه تبلیغات شهری و اکران محتوا برگزار شد.

براساس این گزارش ،شهرداری قم در ششمین رویداد ملی تولید محتوای 
دیجیتال که به همت بسیج و با هدف ترویج فرهنگ تولید محتوا و حمایت از 

ایده های نوین در این حوزه برگزار شد، مشارکتی فعال داشته است.
گفتنی است شهرداری قم در این رویداد با مشارکت در چاپ و اکران تبلیغات 
شهری، و نصب بنرهای تبلیغاتی در معابر اصلی به ویژه در نقاط پر تردد شهر و 

اجرای تبلیغات محیطی نقش ایفا کرد.
همچنین تبلیغات مربوط به ششمین رویداد ملی تولید محتوای دیجیتال 

بسیج در تلویزیون های شهری شهر قم نیز به طور گسترده اکران شد.

در حرم  مطهر حضرت معصومه)س( ؛

پوستر مسابقات معارفی قرآن کریم 
رونمایی شد 

آیین رونمایی از پوستر چهل و هفتمین دوره مسابقات کشوری قرآن کریم 
سازمان اوقاف در رشته های معارف قرآن کریم، نهج البلاغه و صحیفه سجادیه 

در حرم حضرت فاطمه معصومه)س( برگزار شد  
به گزارش ایمان ،در مراسم رونمایی از پوستر مسابقات، آیت الله سید محمد 
سعیدی امام جمعه قم و تولیت حرم مطهر، حجت الاسلام حسینی مقدم 
معاون اجتماعی فرهنگی و زیارت استانداری، مدیران کل اوقاف و امور خیریه، 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، آموزش و پرورش، ورزش و جوانان و سازمان تبلیغات 

اسلامی استان حضور داشتند. 
مدیرکل اوقاف قم: 

۳۰ هزار نفر در مسابقات معارفی قرآن کریم شرکت کردند
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم دراین مراسم  گفت: 3۰ هزار نفر در 
سراسر کشور در مرحله اولیه مسابقات معارفی ثبت نام کردند که در نهایت 
۷۰۰ نفر به مصاحبه بخش نهایی راه یافتند که بعد از گزینش، ۷۰ نفر از آنها 

در این مرحله به رقابت با هم می پردازند. 
حجت الاسلام والمسلمین عباس اسکندری اظهار کرد: مسابقات آوایی 
همچون صوت و لحن و قرائت، از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی برگزار شده 
و موجب از بین بردن شایعاتی شد که پیرامون شیعیان و ایرانیان در توجه به 

قرآن شد. 
او افزود: با این حال بخش معارفی قرآن کریم مغفول واقع شده بود و صرفا 
کارهایی جسته و گریخته را در این زمینه شاهد بودیم در حالی که هدف 

اصلی، توجه به معارف کلام وحی است. 
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم با بیان اینکه سازمان اوقاف بر همین 
اساس تصمیم به برگزاری مجزای مسابقات معارفی گرفت خاطرنشان کرد: 
شهر قم به دلیل میزبانی از حوزه علمیه علمیه، حضور مراجع عظام تقلید 
و فعالیت صدها مرکز قرآنی و تفسیری، میزبانی این مسابقات را به صورت 

دائمی بر عهده گرفته است. 
او ادامه داد: تاکنون دو دوره از این مسابقات به صورت سراسری و ملی در قم 

برگزار شده و سازمان اوقاف هم از میزبانی قم رضایت داشته است. 
اسکندری با بیان اینکه قرار بود این مسابقات در سال جاری به صورت 
بین المللی برگزار شد گفت: با توجه به اینکه زیرساخت های استان قم برای 
برگزاری مسابقات جهانی کافی نبود، این تصمیم به تعویق افتاد ولی بخش 
بین الملل با حضور دانشجویان خارجی المصطفی به عنوان یک بخش جدید 

در مسابقات امسال گنجانده شده است. 
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم تصریح کرد: چنانچه رویکرد مثبتی 
از سوی مسئولان ملی و استانی را شاهد باشیم و زیرساخت های لازم را فراهم 
آوریم، از سال های آینده شاهد برگزاری مسابقات معارفی به صورت بین المللی 

خواهیم بود. 
او با بیان اینکه شرکت کنندگان مسابقات معارفی در دو سال گذشته از اقشار 
و با تحصیلات مختلف بوده اند عنوان کرد: این مسابقات دارای بخش های 
و  استانی  شبکه های  توسط  شفاهی  بخش  که  هستند  شفاهی  و  کتبی 
سراسری به صورت زنده پخش شد و هیچ مشکلی هم از این منظر به وجود 

نیامد. 
اسکندری گفت: 3۰ هزار نفر در سراسر کشور در مرحله اولیه مسابقات 
معارفی ثبت نام کردند که در نهایت ۷۰۰ نفر به مصاحبه بخش نهایی راه یافتند 

که بعد از گزینش، ۷۰ نفر از آنها در این مرحله به رقابت با هم می پردازند. 
گفتنی است پوستر این مسابقات توسط سیدفخرالدین موسوی طراحی 

شده است.

معاون فرهنگی حرم حضرت معصومه)س( :

معلم های مقطع ابتدایی باید در
 امر آموزش قرآن توانمند شوند

معاون فرهنگی حرم حضرت معصومه)س( با بیان اینکه یادگیری قرآن در 
مقاطع مختلف تحصیلی آموزش وپرورش کسب حداقل های سواد قرآنی 
است، گفت: معلمان مقطع ابتدایی باید در امر آموزش قرآن توانمند و تقویت 

شوند و طبق قوانین آموزش وپرورش به دانش آموزان تعلیم بدهند.
نشست شورای توسعه فرهنگ قرآنی استان قم با حضور آیت الله سعیدی 
امام جمعه قم و جمعی از مدیران کل ادارات استان در حرم بانوی کرامت برگزار 

شد.
در ابتدای این دیدار حجت الاسلام اسکندری؛ مدیرکل اوقاف استان قم 
ضمن اشاره به برگزاری مسابقات قرآن کریم، گفت: بیش از 3۰ هزار نفر برای 
شرکت در این مسابقات ثبت نام کرده اند و نیازمند هم افزایی و همدلی بیشتر 

ادارات و ارگان ها برای برپایی هر چه بهتر این مسابقات هستیم.
 وی افزود: مسابقات قران امسال در حوزه حفظ و تلاوت قرآن کریم با حضور 
قاریان ممتاز برگزار خواهد شد و در حوزه مفاهیم نیز شاهد فعالیت های 

بیشتری خواهیم بود.
علیرضا رحیمی؛ مدیرکل آموزش وپرورش استان قم در ادامه این نشست 
تا  ابتدایی  اول  از  تحصیلی  پایه های  تمام  در  کریم  قرآن  آموزش  گفت: 
مقطع دیپلم در مدارس وجود دارد و طرح توانمندسازی مربیان و احصاء 

نیازمندی های دانش آموزان در دستور کار قرار دارد.
 همچنین حجت الاسلام شعبان زاده؛ مدیرکل سازمان تبلیغات اسلامی 
استان قم نیز با اشاره به تقویت آموزش های قرآنی در سطح ادارات گفت: الزام 
آموزش های قرآنی در نهادهای دولتی و مردمی باید به صورت مستمر انجام 

شود.
اجتماعی  معاون  حسینی مقدم؛  اسماعیل  سید  حجت الاسلام  سپس   
فرهنگی و زیارت استانداری قم نیز در رابطه با فعالیت های قرآنی اظهار 
داشت: توجه جدی به کیفیت فعالیت های قرآنی ضروری است و تعیین 

سازوکار توانمندسازی مربیان قرآنی بسیار اهمیت دارد.
حضرت  حرم  فرهنگی  معاون  مشرف؛  احمد  سید  حجت الاسلام 
معصومه)س( نیز در این نشست گفت: معلمان مقطع ابتدایی باید در امر 
آموزش قرآن کریم توانمند و تقویت شوند و طبق برنامه ریزی هایی که در 

آموزش وپرورش انجام شده است به دانش آموزان قرآن تعلیم بدهند.
 وی افزود: در حقیقت یادگیری قرآن در مقاطع مختلف تحصیلی آموزش و 
پرورش کسب حداقل های سواد قرآنی است و افرادی که به دنبال مهارت های 
قرآنی به صورت تخصصی هستند باید به مؤسسات و دارالقرآن های خاص 
مراجعه کنند به همین خاطر باید زمینه آموزش تکمیلی و تخصصی برای 

دانش آموزان فراهم شود.

 به گفته یک روانشناس کودک و نوجوان، نسل 
و  دنیای مجازی  بی پایان  آزادی های  میان  زد در 
محدودیت های دنیای واقعی گرفتار شده است. 
استقلال  به  دیگری  زمان  هر  از  بیش  نسل  این 
نیاز دارد، اما نبود تعادل میان آزادی و محدودیت 
می تواند هم به ارتباط والدین و فرزندان آسیب بزند 
و هم آن ها را در برابر آسیب های اجتماعی و فردی 

قرار دهد.
سریع  تحولات  که  جایی  امروز،  دنیای  در   
اجتماعی و دیجیتال باعث تغییرات عظیمی در 
شیوه زندگی افراد شده است، نسل زد به عنوان 
نسل جدیدی که در میان این تحولات رشد کرده، 
با چالش های منحصر به فردی روبه رو است. یکی 
از بزرگترین چالش ها برای این نسل، تلاش برای 
کسب استقلال و آزادی در فضایی است که والدین 
هنوز بسیاری از مفاهیم و ارزش های قدیمی را به 
آن ها منتقل می کنند. این تقابل میان تمایل به 
والدین و جامعه، یک میدان  تأثیرات  و  استقلال 
پیچیده و دشوار برای نسل زد ایجاد کرده است. به 
همین منظور، با دکتر وجیهه حامدی، روانشناس 
راهکارهای  و  چالش ها  درباره  نوجوان،  و  کودک 
کمک به نسل زد برای رسیدن به استقلال و تعامل 

مثبت با والدین گفتگو کرده ایم.
تعادل میان آزادی و محدودیت در نسل زد

وجیهه حامدی، روانشناس کودک و نوجوان، در 
گفت وگویی پیرامون چالش های والدین در تربیت 
نسل زد، به موضوع مهم تمایل شدید این نسل به 
استقلال و چگونگی تعیین مرزهایی منطقی برای 

آزادی آن ها پرداخت.
او در ابتدای سخنان خود گفت:»تغییری که در 
دیدگاه و نحوه زندگی نسل امروز به وجود آمده این 
است که واقعاً هیچ حد و حصری از نظر دسترسی 
برای بچه ها وجود ندارد. این دسترسی بی حد و مرز 
باعث می شود بچه ها دچار این سوءتفاهم شوند که 
آزادی و اختیاراتشان نیز به همین اندازه بی پایان 
است. این امر تعادل بین دنیای واقعی و دنیای 

مجازی را از بین برده است.«
در  مجازی  نامحدود  افزود:»دنیای  حامدی 
دسترس بچه هاست و وقتی ما می خواهیم این 
دنیای نامحدود را به چارچوب خانواده یا جامعه 
بیاوریم و محدودش کنیم، با چالش های زیادی 
مواجه می شویم. متأسفانه تصوری از محدودیت ها 
در ذهن بچه ها شکل نگرفته است. به عنوان مثال، 
سن استفاده از صفحات نمایش به دو سال رسیده 
است و کودکان از این سنین کم به دنیایی عادت 
می کنند که مرزی در آن نیست. این در حالی است 
که در نسل های گذشته، بچه ها برای دیدن یک 
کارتون باید یک هفته صبر می کردند، اما اکنون 
یاد  نوشتن  و  خواندن  ندارند  نیاز  حتی  کودکان 
بگیرند؛ آن ها با جستجوی صوتی به هر چیزی که 

بخواهند دسترسی دارند.«
او ادامه داد:»این وضعیت باعث می شود چالش 
والدین  شود.  بیشتر  فرزندان  تربیت  در  والدین 
نه تنها باید مراقبت بیشتری داشته باشند، بلکه 
باید دانش و اطلاعاتشان را به روز کنند تا بتوانند 
با فضای جدید آشنا شوند. مسئله این است که 
محدود کردن چنین فضایی بسیار دشوار است، 
چرا که کودکان و نوجوانان به دنیای مجازی و آزادی 

بی مرزش عادت کرده اند.«
احساس خوشایند اما غیرواقعی آزادی های 

بی حد و مرز
دنیای  نامحدود  کرد:»فضای  تأکید  حامدی 
مجازی، احساس خوشایند اما غیرواقعی به بچه ها 
می دهد که بازگشت آن ها به دنیای واقعی و پذیرش 
محدودیت ها را بسیار سخت می کند. این وضعیت 
مانند راه رفتن روی لبه تیغ است؛ از یک سو، آزادی 
و استقلال بیش از حد ممکن است به بچه ها آسیب 
برساند و از سوی دیگر، محدودیت های غیرمنطقی 

می تواند به ارتباط والدین و فرزندان صدمه بزند.«
اوبا اشاره به اهمیت شناخت والدین از فضای 
زندگی فرزندانشان گفت:»برای تعیین تعادل میان 
آزادی و محدودیت، والدین باید شناخت دقیقی از 
فرزندانشان، نیازهای آن ها و الزامات دنیای جدید 
است  این  راه ها  بهترین  از  یکی  باشند.  داشته 
که والدین در فضایی که فرزندشان در آن حضور 
تمایلی  خودشان  اگر  حتی  کنند.  شرکت  دارد، 
کنار  باید  ندارند،  مجازی  دنیای  در  فعالیت  به 
فرزندشان بنشینند و ببینند که او چه بازی هایی 
انجام می دهد، فضای بازی را بشناسند، کاراکترها 
اگر  شوند.  آشنا  او  دنیای  با  و  کنند  بررسی  را 
نوجوانشان انیمیشن تماشا می کنند، والدین باید 

کنارشان بنشینند و همراه آن ها ببینند.«
و  آشنایی  کرد:»این  تأکید  روانشناس  این 

تا  با فرزندانشان کمک می کند  همراهی والدین 
بتوانند مرزهایی منطقی و اصولی برای استقلال 
و محدودیت فرزندان تعریف کنند. درک متقابل 
اصلی  کلید  فرزندان  و  والدین  میان  گفت وگو  و 
برقراری این تعادل است. والدین باید تلاش کنند تا 
در عین مراقبت و ایجاد محدودیت، فضایی را برای 

رشد و استقلال فرزندان خود فراهم کنند.«
روابط اجتماعی نسل زد در چارچوب 

همراهی والدین
زد  نسل  والدین  نگرانی های  پیرامون  حامدی 
با  فرزندان  رفتن  بیرون  و  روابط اجتماعی  درباره 
دوستان، به ارائه راهکارهایی برای برقراری تعادل 
دغدغه های  و  فرزندان  اجتماعی  نیازهای  میان 

والدین پرداخت.
او  با تأکید بر اهمیت همراهی والدین با فرزندان 
پایین گفت:»توصیه ما به والدین این  در سنین 
است که حتماً همراهی با فرزندشان داشته باشند، 
در عین اینکه آزادی عمل نیز به آن ها می دهند. 
هشت  یا  هفت  سن  از  دوستان  با  رفتن  بیرون 
سالگی شروع می شود و تا سن 1۸ سالگی ادامه 
دارد. در سنین هفت تا هشت سالگی همراهی 
والدین واقعاً ضروری است؛ چرا که کودک هنوز 
اضطراری  شرایط  مدیریت  برای  کافی  توانایی 
نتواند  است  او ممکن  بیفتد،  اتفاقی  اگر  ندارد. 
خودش را به منزل برساند. بنابراین در این سنین، 

حضور والدین الزامی است.«
افزود:»در  نوجوان  و  کودک  رواشناس  این 
به  باید  دوستان  با  رفتن  بیرون  پایین تر،  سنین 
شکل جمعی انجام شود. برای مثال، چهار نفر از 
همکلاسی ها به همراه چهار نفر از مادرها یا پدرها 
می توانند به کافه یا رستوران بروند یا یک پیاده روی 
همراهی  این  کنند.  برنامه ریزی  را  هفته  آخر 
مستقیم والدین کمک می کند تا هم کودکان از 
فرصت های اجتماعی بهره مند شوند و هم والدین 

از امنیت فرزندشان مطمئن باشند.«
شدن  بزرگ تر  کرد:»با  بیان  ادامه  در  حامدی 
بچه ها، والدین می توانند نظارت خود را کم کم از 
حالت مستقیم به نظارت غیرمستقیم تغییر دهند. 
به عنوان مثال، فرزندان می توانند در مکان های 
امنی مثل مراکز خریدی که فضای بسته و تحت 
در  بگذرانند.  وقت  دوستانشان  با  دارند،  کنترل 
این حالت، والدین می توانند در همان فضا حضور 
داشته باشند، اما دقیقاً کنار فرزندشان نباشند. 
این رویکرد باعث می شود بچه ها احساس آزادی و 
استقلال بیشتری کنند، در عین حال که می دانند 

یک ناظر مطمئن در نزدیکی شان حضور دارد.«
مراقب  نفر  یک  که  حس  کرد:»این  تأکید  او 
نوجوانان  و  کودکان  می شود  باعث  آن هاست، 
کمتر رفتارهای خارج از عرف انجام دهند یا خدای 
نکرده دچار آسیب شوند. ایجاد این تعادل میان 
آزادی و نظارت می تواند به والدین کمک کند تا در 
عین رفع نگرانی های خود، به نیازهای اجتماعی 

فرزندانشان نیز پاسخ دهند.«
و  سن  به  توجه  با  باید  گفت:»والدین  حامدی 
توانایی فرزندانشان، سطح همراهی و نظارت خود 
را تنظیم کنند. این فرآیند نیازمند صبر، آگاهی و 
همراهی تدریجی است. تنها با ایجاد فضایی امن 
و در عین حال آزاد می توان به نیازهای اجتماعی 
فرزندان نسل زد پاسخ داد و در عین حال از آن ها در 

برابر آسیب های احتمالی محافظت کرد.«
راهکارهایی برای مدیریت چالش های فشار 

همسالان 
حامدی به موضوع فشار همسالان و تأثیر آن بر 
رفتار و انتخاب های اجتماعی فرزندان پرداخت و 
گفت: »فشار همسالان یک واقعیت غیرقابل انکار 
است که والدین باید آن را به رسمیت بشناسند. در 
سنین ابتدایی، کودکان بیشتر از معلمان یا خانواده 
به سال های  نزدیک شدن  با  اما  الگو می گیرند، 
پایانی ابتدایی و دوران نوجوانی، نقش همسالان 
پررنگ تر  حتی  گاهی  می شود؛  پررنگ تر  بسیار 
از نقش والدین یا اعضای خانواده. بنابراین، هر 
برنامه ریزی که والدین انجام می دهند، باید شامل 
فعالیت های گروهی نیز باشد، زیرا این فعالیت ها 
بستر مناسبی برای آموزش مهارت های اجتماعی 

و فردی به فرزندان است.«
که  مهارت هایی  مهم ترین  از  »یکی  افزود:  وی 
در این سن به کودکان و نوجوانان کمک می کند 
و  جرأت مندی  مهارت  بمانند،  دور  خطرات  از 
توانایی "نه گفتن" است. اگر بتوانیم این مهارت 
را در فرزندمان تقویت کنیم، آن ها در برابر فشار 
همسالان و موقعیت های خطرناک قدرت امتناع 
و انتخاب صحیح خواهند داشت. بهترین شیوه 
آموزش این مهارت، شرکت در کارگاه های گروهی 

با حضور همسالان است که می تواند در مدارس 
باعث  روش  این  شود.  برگزار  آموزشی  مراکز  یا 
می شود که بچه ها در کنار هم و به شیوه ای تعاملی 

مهارت های لازم را فرا بگیرند.«
حامدی به اهمیت ارتباط والدین و فرزندان نیز 
اشاره کرد و گفت: »اگر کانال ارتباطی بین والدین 
و فرزندان وجود نداشته باشد، هرگونه تلاش برای 
کمک به فرزند و راهنمایی او بی ثمر خواهد بود. 
متأسفانه در برخی خانواده ها، با رسیدن فرزندان 
به سن نوجوانی، والدین نقش خود را محدود به 
تأمین نیازهای مادی می کنند و رابطه عاطفی و 
تعاملی کمرنگ می شود. این در حالی است که 
والدین باید همواره همراه فرزندشان باشند، وارد 
دنیای او شوند و زمانی را برای گفت وگو و شناخت 

او اختصاص دهند.«
وی ادامه داد: »برای ایجاد این ارتباط، هر یک از 
والدین باید حداقل هفته ای یک ساعت را به صورت 
اختصاصی و جداگانه با فرزندشان سپری کنند. 
فعالیت های مشترکی  زمان می تواند شامل  این 
مانند گفت وگو، بازی یا حتی یک پیاده روی ساده 
باشد. مهم این است که در این زمان، هیچ کس جز 
والد و فرزند حضور نداشته باشد. چنین تعاملاتی 
باعث می شود که والدین و فرزندان دنیای مشترکی 
برخی  در  که  غریبگی  و  بیگانگی  از  و  بسازند 
جلوگیری  می شود،  دیده  به وضوح  خانواده ها 

شود.«
حامدی تأکید کرد: »رابطه عاطفی قوی میان 
والدین  به  که  است  زمینه ای  فرزندان،  و  والدین 
اجازه می دهد حرف های خود را تأثیرگذارتر بیان 
کنند. اگر این ارتباط وجود نداشته باشد، حتی 
دلسوزی و نگرانی والدین هم نمی تواند اثر مثبتی 

بر فرزند داشته باشد.«
جرأت مندی،  »مهارت  شد:  یادآور  پایان  در  او 
عاطفی  ارتباط  و  فرزندان  با  والدین  همراهی 
مستمر، سه اصل کلیدی برای مقابله با تأثیرات 
نادرست  انتخاب های  و  همسالان  فشار  منفی 

اجتماعی است.«
ضرورت آشنایی والدین با دنیای فرزندان و 

حفظ اقتدار در خانواده
این روانشناس کودک و نوجوان به اهمیت حفظ 
مرزهای والدین و فرزندان در خانواده اشاره کرد 
و گفت: »والدین باید اقتدار و جایگاه خود را به 
عنوان بزرگتر و مرجع در خانواده حفظ کنند، اما 
این اقتدار نباید باعث فاصله گرفتن آن ها از دنیای 
فرزندشان شود. نباید مرزها به گونه ای باشد که 
به  باشند.  بی خبر  خود  فرزند  دنیای  از  والدین 
عبارت دیگر، والدین باید از یک سو نقش بزرگتر 
دنیای  با  دیگر  سوی  از  و  کنند  ایفا  را  مرجع  و 
فرزندشان آشنا شوند. به عنوان مثال، نقش مادر 
باید به طور کامل و بدون کم کاری ایفا شود، یعنی 
مادر باید به دنیای فرزند خود وارد شود، دغدغه ها، 
نگرانی ها و خواسته های او را بشناسد و به رسمیت 

بشناسد.«
از کمبود  بچه ها  اوقات  ادامه داد: »گاهی  وی 
این  دارند.  گلایه  خود  والدین  با  عاطفی  ارتباط 
والدین  که  است  صورت  این  به  اغلب  گلایه ها 
فقط در مواقع ضروری مانند جلسه اولیا و مربیان 
پیدا  حضور  دارند،  کمک  به  نیاز  که  مواقعی  یا 
می کنند. اما این تعامل و ارتباط باید به صورت 
وقت  باید  والدین  شود.  حفظ  مستمر  و  روتین 
خاصی را برای فرزندشان اختصاص دهند تا این 
در  فقط  اینکه  نه  و  بگیرد  شکل  عاطفی  ارتباط 
مواقع بحرانی و ضروری وارد عمل شوند. ارتباط 
عاطفی مستمر مثل مسیری است که در اتوبان ها 
برای عبور آمبولانس ها در نظر گرفته می شود. اگر 
این مسیر از قبل تعریف شده نباشد، در مواقع 
اورژانسی والدین نمی توانند به سرعت و به طور مؤثر 
در کنار فرزند خود باشند. اما اگر این مسیر ارتباطی 
از قبل وجود داشته باشد، در مواقع ضروری والدین 
می توانند به سرعت وارد عمل شوند و اثر فوری و 

مثبتی بر فرزند خود بگذارند.«
حامدی تأکید کرد: »والدین نباید خود را به عنوان 
کسانی که صرفاً فرزند دارند، تعریف کنند. نقش 
پدر و مادر بودن تنها با داشتن فرزند در خانه تکمیل 
نمی شود. والدین باید به طور مستمر در زمینه های 
تربیتی و روانشناسی مطالعه کنند، آموزش ببینند 
و دانش خود را به روز کنند تا بتوانند نقش خود را به 
بهترین نحو ایفا کنند. این مسأله برای حفظ روابط 
سالم و مؤثر با فرزندان و پیشگیری از تهدیدات 

احتمالی برای آن ها اهمیت زیادی دارد.«
او در پایان اشاره کرد: »اگر والدین این موارد را 
رعایت کنند، به نظر می رسد که خطرات بالقوه ای 

فرزندان و خودشان را تهدید نخواهد کرد.«

درگفت وگو با یک روانشناس کودک و نوجوان مطرح شد؛

ضرورت ارتباط موثروالدین با نسل زد
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معاون تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی :

کمبودی برای عرضه گوشت قرمز 
در حوزه دام سنگین نداریم

معاون تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی با تاکید بر وضع مطلوب جمعیت 
دامی داخلی، از برآورد تولید ۹23 هزار تن گوشت قرمز در کشور خبر داد و 

گفت: برای عرضه گوشت قرمز در حوزه دام سنگین هیچ کمبودی نداریم.
محمدابراهیم حسن نژاد درباره وضع دام های داخلی، گفت: طبق گزارش 
مرکز آمار حدود ۶4 میلیون راس دام سبک و نزدیک به ۶ میلیون و ۸۰۰ هزار 
راس دام سنگین در کشور داریم که نشان دهنده وضعیت مطلوب جمعیت 

دامی کشور است.
وی افزود: به دلیل بارش های اخیر وضعیت جمعیت دام سبک و سنگین 
مناسب شده و خیلی دچار نقصان در جمعیت دامی کشور نیستیم، زیرا 
دامداران برای نگهداری طولانی تر دام ها و وزن گیری بالاتر دام رغبت بیشتری 
دارند که این در افزایش تولید گوشت قرمز اثرگذار است، اما در سال های 
14۰۰ و 14۰1 که کشور دچار خشکسالی شد امکان نگهداری طولانی مدت 
دام سبک نبود؛ بنابراین بخشی از دام های سبک مولد زودهنگام کشتار شدند 

که همین امر باعث شد بازار گوشت قرمز با نوسان قیمت روبه رو شود.
حسن نژاد اضافه کرد: برای عرضه گوشت قرمز در حوزه دام سنگین هیچ 
کمبودی نداریم، اکنون جمعیت دام سنگین مازاد پای کشتار رقم بالایی است 
که ظرفیت خوبی را در کشور ایجاد کرده است، به طوری که به عنوان یک 

ذخیره استراتژیک در کشور محسوب می شود.
به گفته وی  وزارت جهاد کشاورزی برای بهبود وضعیت تولید جمعیت دام 
سبک،   سنگین و گوشت قرمز، پروژه های خوبی در بهبود راندمان تولید با 
هدف افزایش بره زایی به ازای هر راس میش در طول سال دارد که استفاده از 

دام مولد سبک برای تولید مثل خارج از فصل است.
معاون امور تولیدات دامی وزارت جهاد کشاورزی با اشاره به اینکه دام سبک 
در سال یک بار زایمان یا بره زایی دارد، تصریح کرد: با استفاده از یکسری 
تکنیک ها و بهره گیری از اعتبارات دولتی و همکاری قراردادی با تولیدکنندگان 
روستایی و عشایری، توانستیم همزمان با بهسازی وضعیت، بارداری دام های 

سبک را فراهم کنیم تا این دام ها بیش از یک بار در سال زایش داشته باشند.
بنا بر اعلام وزارت جهاد کشاورزی، حسن نژاد، درباره اصلاح نژاد دام سبک و 
سنگین افزود: مرکز اصلاح نژاد دام برای افزایش تولید گوشت قرمز پروژه های 
متعددی، چون توسعه گاوهای دومنظوره، اجرای پروژه »ترمینال کراس« 
برای دام سنگین )یعنی گوساله نر پرواری صنعتی و غیرصنعتی و دام بومی( 
و سنتزهای نژادی در گونه دام سبک و بهبود راندمان تولیدمثل دام سبک در 
مقیاس های بزرگ در کشور را در دستور کار دارد این اقدامات برای تولید بره و 
گوساله پای پروار است که بتواند سرعت رشد بیشتر و ضریب تبدیل پایین تر در 

مقایسه با دام های خالص باشند
 

رئیس انجمن صنایع همگن و قطعه سازان خودرو کشور مطرح کرد:

کوتاه شدن دست واسطه ها با اصلاح 
قیمت خودرو

رئیس انجمن صنایع همگن نیروی محرکه و قطعه سازان خودرو کشور گفت: 
کسانی از اصلاح قیمت های خودرو ناراضی هستند که به دنبال گرفتن خودرو 

از کارخانه و فروش آن در بازار و سود بردن بیشتر از رانت هستند.
محمدرضا نجفی منش افزود: به دلیل اختلاف زیاد قیمت خودرو از کارخانه 
تا بازار، در حال حاضر حدود ۷۰۰ هزار خودرو توسط مصرف کننده غیر 
واقعی خریداری و در پارگینک ها انبار شده و منتظر افزایش قیمت هستند تا از 

فروش، سود بیشتری عایدشان شود.
وی گفت: انتظار داریم با اصلاح اخیر قیمت های خودرو، قیمت کارخانه ای 
خودرو ها درست شود، که به تبع آن میزان تولید، افزایش و قیمت بازار پایین 

می آید. 
نجفی منش اضافه کرد: قیمت گذاری دستوری و سیاست های غلط دولت 
و مجلس در عرصه خودرو موجب شده است که اکنون خودروسازان کشور با 

زیان روبرو شوند. 
نجفی منش با اشاره به اینکه بازار خودرو هم اکنون بازار کاذبی است گفت: 
در حال حاضر متقاضیان خرید خودرو به دنبال سود بردن از اختلاف قیمت 
هستند بنابراین اگر تولید افزایش پیدا کند و اختلاف قیمت کمتر شود و 

واسطه ها کمتر سود ببرند  , این صنعت به حالت عادی خود بر می گردد.
وی ادامه داد: بر اساس آمار اعلامی، سال 14۰1 هفت میلیون خودرو در 
کشور معامله شد، از این تعداد فقط یک میلیون خودرو توسط خودروسازان و 
با دخالت برخی از نهاد ها فروخته شد و شش میلیون معامله توسط مردم و در 
بازار آزاد بدون کمترین شکایتی صورت گرفت، اگر این روش درست مدیریت 
شود و خودرو به دست مصرف کننده واقعی برسد به نفع عموم مردم خواهد 

بود.
نجفی منش گفت: اصلاح قیمت خودرو، افزایش تولید را به دنبال خواهد 
داشت در این صورت زیان خودروسازان کمتر و بدهی آنها به قطعه سازان هم 

به حداقل خواهد رسید.
وی گفت: دهه ۷۰ تا اوایل دهه هشتاد، اتفاق خوبی در کشور رخ داد، در 
آن زمان قیمتی که وجود داشت قیمت حاشیه بازار بود و 13 سال با وجود 
افزایش قیمت نهاده ها، قیمت خودرو ثابت ماند یا به صورت جزیی افزایش 
یافت؛ جالبتر اینکه بعضا قیمت بازار کمتر از قیمت کارخانه بود بنابراین اگر 
تجربه دهه ۷۰ را دوبار تکرار کنیم خودرو با قیمت واقعی به دست مصرف 
کننده نهایی می رسد ضمن اینکه دست واسطه ها و دلالان هم از این بازار 

کوتاه می شود.
نجفی منش با اشاره به اینکه صنعت خودرو سازی جزء صنایع پیشران 
ایران تحریم شد صنعت  افزود: نخستین صنعتی که در  هر کشور است، 

خودروسازی، اعم از قطعه سازی و مواد اولیه آن بود نه واردات خودرو. 
نجفی منش افزود: رقابتی کردن خودروسازان راهکار دیگر است که می تواند 
این صنعت را رونق بخشد کاری که در همه جای دنیا مرسوم است؛ اگر دولت 
اجازه دهد که ساز و کار بازار، عرضه و تقاضا را تعیین کند نتیجه بهتری خواهیم 
گرفت,، زیرا هر جایی که دولت در قیمت گذاری دخالت داشته نتیجه مطلوبی 

به دست نیامده است.
رئیس انجمن صنایع همگن نیروی محرکه و قطعه سازان خودرو کشور گفت: 
بعد از تحریم صنعت خودرو، با توجه به ظرفیت های موجود کشور، نه تنها این 
صنعت تعطیل نشد بلکه تولید را در مقطعی افزایش هم دادیم اگر دولت اجازه 
دهد که خودروسازان خودشان قیمت گذاری کنند، خودشان عرضه کنند و از 
نظر کمیت و کیفیت با خودروسازان داخلی و خودرو های وارداتی رقابت داشته 

باشند شاهد رشد این صنعت خواهیم بود.

کارشناس اقتصادی:

کسری بودجه ناشی از محقق نشدن درآمدهاست

یک کارشناس اقتصادی گفت: یکی از عوامل کسری بودجه، محقق نشدن 
منابع درآمدی است و عواملی همچون فروش نرفتن اموال دولت و تحریم های 

بین المللی در عدم تحقق کامل درآمدها تاثیرگذار شده است.
»ابراهیم نکو« در گفت و گویی درباره کسری بودجه طی دو سال گذشته 
و بودجه امسال افزود: در سال های گذشته کسری بودجه معمولا به صورت 
پنهان و آشکار وجود داشت، اما آنچه از بودجه سال آتی که دولت به مجلس 
ارائه داده پیش بینی می شود، حداقل بیش از یک هزار و ۵۰۰ همت کسری 

را شاهد باشیم.
وی ادامه داد: مگر اینکه اتفاقاتی بیفتد که این اتفاقات تابع شرایط داخلی 
و بین المللی است، اما از آنجایی که قابل پیش بینی نیست نمی توانیم به 
صراحت بگوییم سال آینده کسری نخواهیم داشت یا کسری جبران خواهد 

شد.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس در مجلس نهم بیان داشت: نکته این است 
که دولت چرا با این اوصاف و سابقه طولانی در کسری بودجه و اتفاقاتی که 
سال های گذشته افتاد، این بودجه را ارائه داده است؟ ابهاماتی وجود دارد که 
نشان می دهد بودجه ها کارشناسی شده و واقع بینانه تدوین نمی شود و این 

ایرادی است که امیدواریم دولت فکر اساسی برای آن داشته باشد.
وی گفت: نخستین توصیه من این است که باید در ساختار و شیوه بودجه 

نویسی ما بازنگری اساسی انجام شود.

نکو تصریح کرد: به طور قطع یکی از عوامل کسری بودجه، محقق نشدن 
منابع درآمدی است. فروش نرفتن اموال دولت یکی از معضلات بودجه است 

که منجر به عملی نشدن بخشی از درآمدهای پیش بینی شده می شود.
وی اضافه کرد: در حوزه اخذ مالیات ها، به هر حال با توجه به اتفاقات ناگواری 
که در حوزه کسب و کار رخ می دهد و شاهد عدم رونق اقتصادی هستیم، این 
درآمدها نیز به طور کامل محقق نمی شود، ضمن اینکه شاهد فرار مالیاتی در 
موارد مختلف هستیم. این کارشناس اقتصادی بیان داشت: از سوی دیگر، 
تحریم های بین المللی و همچنین اتفاقاتی که در حال رخ داده است، می تواند 
فوریتی را برای بازنگری بودجه از سوی دولت و مجلس مهیا کند. تحریم های 
بین المللی سبب می شود تا فروش نفت، مشتقات نفتی و سایر محصولات 

آن طور که انتظار می رود محقق نشود.
وی اظهار داشت: برخی پیش بینی می کنند دولت می تواند با افزایش نرخ 
ارز این مساله را جبران کند، در حالی که این خود عامل بدبختی اقتصاد کشور 
است و چنانچه دولت بخواهد به تزریق نقدینگی بدون پشتوانه و چاپ پول در 
ابعاد وسیع روی بیاورد، به افزایش افسارگسیخته تورم و در نهایت به بحران هایی 

دامن می زند.
نکو خاطرنشان کرد: در بودجه نویسی کشور ما یک بیماری وجود دارد و آن 
اینکه به قضایا خوشبینانه نگاه می کنیم، معمولًا مرسوم است که به حالت 
نه خیلی بدینانه و نه خیلی خوشبینانه بودجه نویسی انجام می شود، اما 

شاخص های بودجه ما خیلی خوشبینانه است؛ به طور مثال کاهش نرخ تورم 
در 2۸.3 درصد خیلی خوشبینانه به نظر می رسد. برای شب عید و بعد از آن 

افزایش قیمت کالاها پیش بینی می شود که به تورم دامن خواهد زد.
وی افزود: بنابراین ما شاهد افزایش تورم و کاهش قدرت خرید مردم خواهیم 
بود، به همین دلیل فکر می کنم برای تورم شاخص هایی وجود دارد که باید 

به درستی به آنها پرداخته شود و نباید خوشبینانه بودجه بنویسیم.
به درستی  اتفاقات  اگر  نهم مجلس شورای اسلامی گفت:  نماینده دوره 
مدیریت نشود و مسائلی همچون FATF درست تدبیر نشود، می تواند شرایط را 

برای یک ابر تورم فراهم کند که برای اقتصاد کشور ناگوار خواهد بود.
وی در عین حال تاکید کرد: شفافیت می تواند مقدمه ای برای اتفاقات خوب 
باشد و به نوعی دولت را برای تدوین واقعی بودجه یاری بدهد، اما زمانی که 
مسائل مالی ما در قالب شعار یا خوشبینانه نگاه کردن برای دلخوشی هواداران 

و دوستداران و مردم انجام می شود، شاهد بدتر شدن شرایط خواهیم بود.
نکو یادآور شد: رئیس جمهور آرژانتین یک کار معجزه آسا انجام داد، کشوری 
که وضعیت اقتصادی به مراتب وخیم تر از شرایط ما داشت، اما با جراحی 

اقتصادی که انجام شد، از این وضعیت نجات یافت.
وی اظهار داشت: امروز تورم آرژانتین به زیر سه درصد رسیده و این یک 
معجزه است، در حالی که تورم چند هزار برابری داشته و این کار را در یک زمان 

کوتاه توانست انجام بدهد که برای مردمش نیز مفید بوده است.
این کارشناس اقتصادی تاکید کرد: امروز دولت ما به یک جراحی نیاز و ادغام 
سازمان ها ضرورت دارد. دولت باید جراحی بزرگی در ابتدای امر انجام بدهد و 

کارمندهای زیادی را تعدیل و به بخش خصوصی توجه کند.
وی گفت: حتی برخی از وزارتخانه ها می توانند در کنار یکدیگر کار کنند؛ 
به طور مثال وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با وزارت گردشگری می تواند یک 

وزارتخانه شود. یا وزارت ورزش با وزارت فرهنگ.
نکو افزود: به طور مثال، در وزارت ورزش و جوانان فقط به بعد ورزشی بودجه 
اختصاص داده می شود و به بخش جوانان هیچ؛ این موضوع جز ضرر و زیان 

برای کشور چیز دیگری ندارد.
وی ادامه داد: وقتی این بیماری ها در کشور وجود دارد، مصلحت اندیشی 
می شود و دولت هیچ اقدامی برای کوچک سازی خودش ندارد، به طور حتم 

بخش عمده منابع درآمدی ما صرف این بدنه بزرگ دولت می شود.
نماینده سابق مجلس شورای اسلامی بیان داشت: معتقدم تعدادی از ادارات 
و سازمان ها می توانند با هم ادغام شوند، همچنین کوچک سازی دولت را تا 
یک سوم را کاهش می دهد و این اقدامات می تواند توسط یک رئیس جمهور 
شجاع و توانمند انجام شود تا دولت برای همیشه از این معضلات رهایی پیدا 
ادارات خاص می توانند کوچک  و  کند. حتی خود وزارتخانه ها، سازمان ها 

شوند.
وی اظهار داشت: به طور مثال در بسیاری از استان ها و شهرستان های 
ما وجود برخی بخشداری ها در آن تشکیلات گسترده لازم نیست و این ها 
می توانند یک معاونت در خود فرمانداری ها داشته باشند و همان وظایف را 

انجام بدهند.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی :

برای ریشه کنی فقرباید به »سلسله مراتب« درسیستم اداری  تن دهیم
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: اگر می خواهیم 
فقر را در ایران ریشه کن کنیم باید در سیستم اداری مانند 
سیستم نیروهای مسلح به »سلسله مراتب« تن دهیم؛ آن 
زمان است که فرماندهان لایق می توانند امور را برعهده 

بگیرند.
»احمد میدری« روز یکشنبه در مراسم اجلاسیه اندیشه 
ورزی با هدف احصای آسیب ها و تهدیدات حوزه کار و 
به منظور برطرف کردن  راهکارهای عملی  ارائه  و  تولید 
موانع آن، در جمع مدیران کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان ها، مدیران کل تامین اجتماعی استان ها، مسئولان 
سازمان بسیج کارگران و کارخانجات استان ها و نخبگان 
در  امروز  بسیج  افزود:  و  شد  حاضر  تولید  و  کار  جامعه 
حوزه های مختلف از کار و تولید گرفته تا بسیج دانش آموزی 
و دانشجویی در نقطه به نقطه کشور حضورش احساس 
می شود. وی تاکید کرد: بسیج تفکری است که خدمت 

بی توقع به کشور و مردم را به دنبال دارد. این یکی از رموز 
پایدار ماندن بسیج است. این خلقیات، فرهنگ و منش 
که میان بسیجیان است و پاداش کار را از خدا می طلبد و 
چشم انتظاری از کسی ندارد، یک ریشه فرهنگی دارد که 
پایداری بسیج را تثبیت کرده است. میدری ادامه داد: در 
سپاه و بسیج یک ویژگی وجود دارد که ما در سیستم اداری 
بماند  بسیجی  می خواهد  ما  سیستم  اگر  نداریم،  خود 
باید فرهنگ بسیج را نیز به عاریت بگیرد و حفظ کند تا به 
بهترین شکل به مردم خدمت کند. وزیر تعاون تصریح کرد: 
توقع  معمولا  می شوی  اداری  سیستم  هر  وارد  که  امروز 
مراجعان برآورده نمی شود و افراد سرخورده می شوند. در 
سپاه یک سلسله مراتب وجود دارد، کسی نمی تواند یک 
شبه به فرمانده بزرگ تبدیل شود. باید سال ها و به آرامی 
در این سیستم رشد کند. شهید قاسم سلیمانی یک مرتبه 
فرمانده سپاه قدس نشدند و از جوانی این سلسله مراتب را 

طی کردند. وی ادامه داد: اما سلسله مراتب در شرکت های 
دولتی به این شکل نیست. ممکن است یک مرتبه فردی 
قرار  نقطه  بالاترین  در  مراتب  سلسه  کردن  طی  بدون 
بگیرد. به همین دلیل است که سیستم اداری ما مشکل 
دارد. وقتی فرمانده به درستی رشد نکرده باشد، سیستم 
از هم می پاشد. خیل عظیمی از مشکلات که به آن دچار 
هستیم، ریشه در سیستم سلسه مراتب اداری دارد. میدری 
افزود: اگر در دوره هایی مانند دهه 13۵۰ اقتصاد ما رشد 
داشته، به جای اینکه نتیجه عمل سیاستمداران باشد به 
یمن درآمدهای نفتی بوده است. با رشد درآمدهای نفتی، 
حمایت  می دهد،  تسهیلات  می شود،  باز  دولت  دست 
می کند و به این ترتیب مردم رفاه را احساس می کنند. این 
مشکل کشورهای دارای نفت است که هر وقت فروش نفت 
مناسب است دچار رشد اقتصادی می شوند و هر وقت این 
فروش مناسب نیست، مشکلات اقتصادی پیش می آید. 

وزیر تعاون تصریح کرد: اگر بخواهیم از وابستگی به نفت 
رها شویم، باید فرهنگ بسیج را بپذیریم و سلسله مراتبی 
که در نیروهای مسلح متداول است را نیز به کار بگیریم. 
بسیاری از کسانی که راه شان بسیجی نبود اما بسیجی 
بودند مانند امیرکبیر، کسانی بودند که آمدند و فرهنگ 
شهید  این ها  کردند.  جمع  را  سالاری  خویشاوند  غلط 
شدند. امیرکبیر تنها نبود، سپهسالار هم مانند او بود. وی 
جلوی  و  کرد  مبارزه  دورن  فساد  با  کسی  اگر  ادامه داد: 
رانتخوار را گرفت، می تواند جلوی امریکا نیز بایستد. اگر 
می خواهیم فقر را در ایران ریشه کن کنیم باید در سیستم 
اداری مانند سیستم نیروهای مسلح به سلسله مراتب تن 
دهیم. آن زمان است که فرمانده های لایق می توانند امور 
را بر عهده بگیرند. این وجه باید در هر مسئولی به شکل 
اخلاقی، قانونی و شرعی وجود داشته باشد. تنها آن زمان 

است که می توانیم از بسیج استفاده کنیم.

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک قم تصرفات 
مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش 

کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تأیید نموده اند.
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰۷2۷ شماره  1-رأی 
14۰311443۰۰۰1۰۰11۶1 مربوط به تقاضای آقای/خانم علی فهیمی  
مساحت 3۵۰/3۹   به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  در   ، رمضان  فرزند 
مترمربع  پلاک شماره 1۰۹۹4 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم )سند رسمی شماره 2۷۵۰3 مورخ 13۹4/۰2/22 دفترخانه 

۵۹ قم(.)م الف:1۸31۰۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰۰۸۹۹2 شماره  2-رأی 
داود  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰۰۹۷4
صانعی  فرزند رمضانعلی ، در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۶3/۵۶  مترمربع  پلاک شماره 1۰43۷/1 اصلی واقع در قم بخش یک 
حوزه ثبت ملک اداره یک قم  )مبایعه نامه عادی مع الواسطه از جواد حاج 
ابراهیم زارعی اظهارنامه شماره 2۹۹3 مورخ 13۵1/۰2/2۶ ثبت قم(.)م 

الف:1۸31۰۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰۰۹31۰ شماره  3-رأی 
زهره  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰۰4۵۸
مساحت  به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  در  علی،  فرزند  شعبان زاده 
2۸4/4۰  مترمربع بانضمام ثمنیه اعیانی پلاک شماره 1۰۶2۶ اصلی واقع 
در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم )سند رسمی شماره 2۰2۶۵۶ 

مورخ 14۰1/۰۷/۰2 دفترخانه 3 قم(.)م الف:1۸31۰۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰11۰1۶ شماره  4-رأی 
حسین  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰11۹۶
مساحت  به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  در  اصغر،  علی  فرزند  بابائی 
2۰۸/۵۸  مترمربع پلاک شماره 4۹ فرعی از 1۰۹12 اصلی واقع در قم 
بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم )سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 

الکترونیکی شماره 14۰12۰33۰۰۰1۰۰4۹۷۶(.)م الف:1۸31۰۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰۶1۷ شماره  ۵-رأی 
14۰311443۰۰۰1۰۰۰41۹ مربوط به تقاضای آقای/خانم موسسه خیریه 
انجمن تکفل و سرپرستی ایتام قم، ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 
۹۰/۶3  مترمربع پلاک شماره 11۰3۸/2۵ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه 
ثبت ملک اداره یک قم )مبایعه نامه عادی مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی 

سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 2۷۹ صفحه ۷۰(.)م الف:1۸31۰۰۶(

کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰۵۹3 شماره  ۶-رأی 
موسسه  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰۰41۷
خیریه انجمن تکفل و سرپرستی ایتام قم، در ششدانگ یک باب ساختمان 
به مساحت ۹۸/۸۰  مترمربع پلاک شماره 11۰3۸/2۵ اصلی واقع در قم 
بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم )مبایعه نامه عادی مع الواسطه از 
صندوق ذخیره علوی سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 2۷۹ صفحه 

۷۰(.)م الف:1۸31۰۰۶(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰۰۹۸1۹ شماره  ۷-رأی 
محمد  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰211443۰۰۰1۰۰31۵2
به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  در  محمدرضا،  فرزند  هدایتی  حسین 
مساحت 4۸/۸۷  مترمربع پلاک شماره ۸43 الی 11۵12/۸4۵ اصلی واقع 
در قم بخش یک حوزه ثبت ملک اداره یک قم )مبایعه نامه عادی مع الواسطه 
از علی وفائی سند مالکیت مشاعی صادره ر دفتر 2۷۸ صفحه 3۸2(.)م 

الف:1۸31۰۰۸(
پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰۰3۰ شماره  ۸-رأی 
آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰۰۵۹۸ کلاسه 
از  مشاع  دانگ  سه  در  حسین،  سید  فرزند  تبار  هاشمی  السادات  مریم 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ششدانگ  1۷۶/۸۰  مترمربع 
ثبت ملک  قم بخش یک حوزه  در  واقع  اصلی  پلاک شماره ۹4۸1/1۹ 
الکترونیکی شماره  مالکیت مشاعی صادره در دفتر  اداره یک قم )سند 

14۰۰2۰23۰۰۰1۰11۰۰۶(.)م الف:1۸31۰۰۸(
کلاسه  پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰1۰11۰4۷ شماره  ۹-رأی 
علی  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰1112
محتشمی فرزند حسن، در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت  142  
مترمربع پلاک شماره 1۰4۵۵ اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت 
ملک اداره یک قم )سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر 3۰۶ صفحه 22۸ 
مورخ 13۸۵/۰۸/22  شماره 3۰3۰۸  رسمی  سند  موجب  به  خریداری 

دفترخانه 24 قم(.)م الف:1۸31۰۰۸(
پرونده کلاسه  به  مربوط  1۰-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰۹۰۷ 
14۰311443۰۰۰1۰۰۰24۹ مربوط به تقاضای آقای/خانم حامد کلهر 
فرزند اکبر، در ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی به مساحت  ۷۵۷۶۰  
مترمربع پلاک شماره 11312 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم )مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از اسماعیل پشتوار 
طی سند قطعی شماره 1۶۵24 مورخ 132۶/۰۹/3۰ دفترخانه 14 قم 

صفحه 3۷۰ دفتر 34(.)م الف:1۸31۰۰۸(
پرونده کلاسه  به  مربوط  11-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰21۵ 
جواد  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰۰۹۵2
خودکار فرزند مرتضی، در ششدانگ یک باب مغازه به مساحت 13/۰۵  
مترمربع پلاک شماره 4۶41 اصلی واقع در قم بخش یک حوزه ثبت ملک 
اداره یک قم )مبایعه نامه عادی  مع الواسطه از فتح اله حصاریان و محمد 
پرورده اسناد مالکیت مشاعی صادره در دفتر ۸۰ صفحات 4۸۷ و 4۸4(.)م 

الف:1۸31۰۰۸(
پرونده کلاسه  به  مربوط  12-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰1۰1۰۰2۹ 
مجید  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰1۰۰۰۵۹2
بهرامی نیا فرزند حسن، در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان 
و  شماره ۹4۸1/1۹  پلاک  مترمربع  ششدانگ  1۷۶/۸۰   مساحت  به 
قم  یک  اداره  ملک  ثبت  حوزه  یک  بخش  قم  در  واقع  اصلی   11۷1۵
)1- پلاک 11۷1۵ اصلی: مبایعه نامه عادی مع الواسطه از وراث محمد 
سلامت اظهارنامه شماره 1۵23۹ مورخ 13۵۹/۰۹/۰2 ثبت قم نسبت 
به 1۰/1 سهم 2- پلاک ۹4۸1/1۹ اصلی: الف: سند مالکیت مشاعی 
صادره در دفتر الکترونیکی شماره 13۹۹2۰33۰۰۰1۰22۸14 نسبت به 
2۶/۶۷۵ سهم ب: سند مالکیت مشاعی صادره در دفتر الکترونیکی شماره 
شماره  رسمی  سند  موجب  به  خریداری   14۰۰2۰33۰۰۰1۰11۰۰۵
3۷3۷۶ مورخ 14۰۰/۰۵/12 دفترخانه ۶۷ قم نسبت به ۵3/3۵ سهم(.

)م الف:1۸31۰۰۸(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و 
انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به 
مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 1۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص 
ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه یک قم تسلیم و رسید آن را اخذ و 
ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست 
خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
)ایمان و روزگار(
نوبت اول: ۱۴۰۳/۰9/۰5
نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰9/2۰
مهدی زارع شحنه-رییس ثبت منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی 
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ورزشی

مدیرکل ورزش و جوانان استان قم خبرداد:

پیشرفت ۹۵ درصدی نخستین ورزشگاه 
ویژه بانوان

مدیرکل ورزش و جوانان استان قم گفت: طرح در اختیار قرار گرفتن ورزشگاه 
تختی قم برای بانوان این شهر و بهسازی آن اکنون پیشرفت ۹۵ درصدی دارد.

ابراهیم سانی خانی روز یکشنبه در حاشیه بازدید خبرنگاران از طرح های ورزشی 
قم ابراز کرد: طرح محصور سازی زمین چمن ورزشگاه تختی با هدف استفاده 

انحصاری بانوان انجام شده است.
وی با اشاره به نصب زمین چمن مصنوعی در ورزشگاه تختی بیان کرد: با نصب 
این چمن، هر ورزشی که قابلیت انجام در چمن را داشته باشد در این ورزشگاه 

انجام خواهد شد و زمین چمن صرفا برای ورزشکاران رشته فوتبال نیست.
وی با اشاره به این که با اجرای طرح بهسازی ورزشگاه تختی قم، سرانه ورزشی 
زنان استان افزایش یافته است گفت: پیست سلامتی با روکش تارتان نیز برای 

بانوان قمی در این ورزشگاه تعبیه شده است.
سانی خانی افزود: هم چنین ساختمان ویژه تماشاچیان شامل رختکن، جایگاه 

خبرنگاران و جایگاه ویژه نیز در ورزشگاه احداث شده است.
وی ادامه داد: برای این طرح تاکنون 2۵ میلیارد تومان هزینه از محل بودجه ملی 

و نفتی انجام شده است.
وی تاکید کرد : طرح ورزشگاه تختی تقریبا به پایان رسیده و در مرحله نزدیک به 

بهره برداری هستیم و امید است طی یک تا 2 ماه آینده ورزشگاه را افتتاح کنیم.
مدیرکل ورزش و جوانان استان قم گفت: اتفاق خوبی در دریافت منابع سفر سال 
14۰۰ شهید آیت الله رییسی به قم در بخش ورزش رخ داد و یکی از آنها تبدیل 

ورزشگاه تختی قم به ورزشگاه تخصصی بانوان بود.
وی بیان کرد: از محل این سفر، 2۰ میلیارد تومان برای این ورزشگاه و از سوی 
وزارت نفت پنج میلیارد تومان برای چمن ورزشگاه اختصاص یافت و بقیه بودجه از 

نهاد ریاست جمهوری جذب شده  است.

با تجلیل از تیم های برتر و استعدادهای نوظهور ؛

مسابقات کبدی قهرمانی محلات قم
 به پایان رسید

مسابقات کبدی قهرمانی محلات قم در رده های پایه با مشارکت سازمان فرهنگی 
اجتماعی و ورزشی شهرداری قم و حضور شش تیم از محله مشکات برگزار شد و با 

تجلیل از تیم های برتر و استعدادهای نوظهور به کار خود پایان داد.
به گزارش ایمان ، مسابقات کبدی قهرمانی محلات قم که با هدف شناسایی 
استعدادهای ورزشی و ترویج این رشته در بین نوجوانان و جوانان برگزار شد، پس 
از پنج هفته رقابت فشرده میان تیم های شرکت کننده به پایان رسید؛ این رویداد 
به همت سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری قم در خانه کبدی استان 
برگزار شد و محله مشکات به عنوان میزبان این دوره از مسابقات نقش مهمی در 

شکل دهی به این رقابت ها ایفا کرد.
برگزاری این مسابقات که در رده های پایه انجام شد، فرصت مناسبی را برای 
کشف استعدادهای جدید در میان نوجوانان فراهم کرد و در مراسم اختتامیه، از 
تیم های برتر و بازیکنان برگزیده تقدیر شد و مسئولان حاضر بر ضرورت حمایت از 
این استعدادها و فراهم سازی شرایط رشد و پیشرفت آن ها تأکید کردند؛ این رویداد 
با حضور چشمگیر خانواده ها و علاقه مندان به ورزش کبدی همراه بود و بیش از 

1۰۰۰ نفرساعت فعالیت ورزشی در قالب این رقابت ها ثبت شد.
این مسابقات که به مناسبت روز دانش آموز آغاز شده بود، در فضایی معنوی و با 
گرامیداشت ایام فاطمیه به پایان رسید؛ مسئولان برگزارکننده با اشاره به اهمیت این 
مسابقات در ترویج روحیه نشاط و همبستگی در محلات، بر لزوم استمرار این گونه 
رویدادها تأکید کردند و همچنین نقش مشارکت سازمان فرهنگی اجتماعی و 

ورزشی شهرداری قم را در برگزاری موفق این مسابقات ستودند.
خانه کبدی استان قم به عنوان میزبان این رقابت ها، ضمن ارائه امکانات لازم، 
زمینه ای مناسب برای ترویج این رشته ورزشی در میان نسل های جوان تر فراهم کرد 
و مسئولان این خانه ورزشی اعلام کردند که برنامه های مشابهی با هدف گسترش 
ورزش کبدی در سطح استان و شناسایی استعدادهای بیشتری در آینده نزدیک 

اجرا خواهد شد.
 

سرمربی تیم جوانان دلسوختگان اهل بیت)ع(:

هدفمان کسب امتیاز کامل سه بازی
 در دور برگشت است

سرمربی تیم جوانان دلسوختگان اهل بیت )ع( گفت: هدف تیم دلسوختگان 
اهل بیت )ع( قم در دور برگشت لیگ دسته یک جوانان فوتسال کشور کسب تمام 

امتیازات و استقبال از دور حذفی است.
مهدی فتحی در گفت وگو با خبرنگاران با اشاره به سرگروه بودن در جدول رده 
بندی در پایان دور رفت لیگ دسته یک جوانان فوتسال کشور، گفت: انتظار سه برد 
در سه بازی را از شاگردانم داشتم که محقق نشد امیدواریم با کسب تمام امتیازات 
دلسوختگان  جوانان  تیم  سرمربی  برویم.  حذفی  دور  استقبال  به  برگشت  دور 
اهل بیت )ع( با تاکید بر اینکه مهم ترین نقطه ضعف تیم شروع دیر تمرینات بود، 
ادامه داد: ما تقریبا در یک بازه زمانی 3۰ تا 4۰ روزه تست گیری را شروع و تیمی 
صد درصد بومی را روانه مسابقات کردیم تا از تمام توانمندی های استان قم استفاده 
کنیم. وی با بیان اینکه دیر شروع کردن تمرینات باعث هماهنگی کمتر بین بازیکنان 
بوده و در انجام برخی حرکات و تاکتیک ها دچار مشکل بودیم، گفت: به مرور بهتر 
می شویم و به نظر می توانیم چیزی که لیاقت فوتسال و جوانان این استان است را 

کسب کنیم، و امیدواریم صعود به لیگ برتر و قهرمانی دسته یک را تجربه کنیم.

 خبر  در دو رشته پاورلیفتینگ و جودو؛

درخشش ورزشکاران نابینای قمی
 در مسابقات کشوری

قهرمانی  مسابقات  در  قم  شوکاطعام  جودو  و  پاورلیفتینگ  نابینایان  تیم 
کشوردرخشیدند.

به گزارش ایمان ،مسابقات قهرمانی کشور نابینایان وکم بینایان که طی روزهای 
اول و دوم آذر در شهرستان بابلسراستان مازندران در دو رشته پاورلیفتینگ و جود 
برگزار شد.در این دوره  تیم شوکاطعام قم در رشته جودوموفق به یک مدال نقره 
توسط محمدعلی نقی پور و عنوان چهارمی توسط علی شیخ زاده و دوعنوان 
چهارمی و پنجمی بترتیب توسط محسن اهوز و محسن کرم پور در پاورلیفتینگ 
شدند. لازم بذکر است استاد محمد حسین شجاع فرد مربی و مهدی رضائی 

مسوول هیات نابینایان بعنوان سرپرست تیم راهمراهی نمودند.

رئیس سابق فدراسیون فوتبال می گوید در دوره ریاست او، فدراسیون به دنبال 
عقد قرارداد با شبکه الجزیره برای حل مشکل حق پخش داشت اما صداوسیما 

اجازه نهایی شدن این قرارداد را نداد.
علی کفاشیان در گفت وگویی درباره موضوع حق پخش تلویزیونی و اینکه 
صداوسیما چرا برای پخش بازی های لیگ حق پخش پرداخت نمی کند هم 
گفت: حق پخش همیشه یکی از مشکلات فوتبال ایران بوده اما متاسفانه هیچ 
وقت پرداخت نشده است. حق پخش، حق مسلم فوتبال است و در دوره ای که 
من رئیس فدراسیون فوتبال بودم پیگیری کردم که این پول از سوی صداوسیما 
پرداخت شود. آن زمان آقای بن همام که رئیس AFC بود، گلایه داشت که چرا 
این پول پرداخت نمی شود. ما به این موضوع اعتراض کردیم و AFC هم گفته 

بود که اگر حق پخش پرداخت نشود، ما از فوتبال ایران حمایت نمی کنیم.

وی افزود: در دوره ریاست جمهوری آقای احمدی نژاد، جلسه ای میان او، 
آقای ضرغامی به عنوان رئیس وقت صداوسیما و آقای علی آبادی رئیس سازمان 
تربیت بدنی وقت برگزار و مقرر شد که حق پخش، پرداخت شود. این پول با 
اینکه عددی کمی بود هر سال پرداخت می شد. آن زمان حدود 2۰ میلیارد 
می دادند و سعی کردیم این مبلغ را زیاد کنیم. در ادامه که ریاست صداوسیما 
تغییر کرد، پرداخت این پول قطع شد و دیگر پرداخت نشد. آن زمان من حتی 
جلسه ای با شبکه الجزیره برگزار کردم که آن ها حق پخش ما را بخرند و بازی ها 
را پخش کنند اما صداوسیما با این موضوع موافقت نکرد. در نهایت کار به جایی 
رسید که ما جلوی پخش بازی ها را گرفتیم و دو بازی هم بدون پخش بازی ها 
برگزار شد. در ادامه شورای امنیت کشور تشکیل جلسه داد و گفتند برای حق 
پخش راهکاری داده شود. ما هم راهکار دادیم گفتیم که درآمدهای فوتبال را با 

صداوسیما تقسیم می کنیم و آن ها با ما توافق کردند و گفتند فعلا اجازه بدهید 
بازی ها پخش شود و بعد راهکاری پیدا کنیم. متاسفانه زیر بار این توافق نرفتند 

و بعد هم با ما به خاطر پیگیری این قضیه برخورد کردند.
از  دنیا  باشگاه ها در  از ۷۰ درصد درآمد  بیش  کفاشیان همچنین گفت: 
حق پخش تلویزیونی تامین می شود اما باشگاه های ما از این موضوع محروم 
هستند. صداوسیما وقتی می خواهد سریالی بسازد هزینه زیادی برای آن 
می کند اما فوتبال که همیشه است و زحمات زیادی برای آن کشیده می شود 
جایی در هزینه های صداوسیما ندارد. به نظرم زور دارد که این بحث پیش 
می آید. با این حال آن زمان به دنبال این بودم که اجازه پخش بازی ها از سوی 

صداوسیما را ندهیم اما زور ما نرسید.
او در بخش دیگری از صحبت های خود گفت: صداوسیما از محل پخش 
آن ها  است.  ناراحت  هم   AFC حتی  موضوع  این  از  دارد.  درآمد  بازی ها 
می گویند سایر کشورها 1۰۰ میلیون دلار برای حق پخش پرداخت می کنند اما 
صداوسیما ایران نمی دهد و اگر هم بدهد بسیار کم پرداخت می کند. ما درباره 
این موضوع حتی گفتیم شبکه ورزش را به ما بدهید ما خودمان این شبکه را 
اداره می کنیم و برای فوتبال هم درآمدزایی می کنیم اما این کار را نکردند و حتی 
اجازه ندادند که با شبکه های خارجی قرارداد ببندیم. چرا در سال های ۸۸، ۸۹ 
و ۹۰ حق پخش پرداخت می شد اما الان پرداخت نمی شود و می گویند ردیف 
بودجه برای این کار نداریم؟ حساب کنید برای یک مسابقه فوتبال صداوسیما 
چقدر از محل تبلیغات درآمد دارد. متاسفانه صداوسیما در این زمینه انحصار 

دارد و زورش زیاد است.
او در پاسخ به این سوال که الان برای وصول حق پخش تلویزیونی چه کاری 
باید انجام شود هم گفت: وقتی صداوسیما حق پخش را پرداخت نمی کند، 
باید جلوی پخش بازی ها گرفته شود. یا اگر نمی شود چنین کاری کرد، فوتبال 

را تعطیل کنید. چون اراده ای پشت این قضیه نیست.
کفاشیان در پاسخ به این سوال که ارزش واقعی حق پخش تلویزیونی چقدر 
با نرخ همان 2۰ تا 3۰ میلیارد که در سال ۸۸ تا ۹۰ ما  است، گفت: اگر 
می گفتیم محاسبه کنید، 2۰۰ میلیارد تومان است اما به نظر من حق پخش 

واقعی فوتبال ایران 2 هزار میلیارد تومان است.

صداوسیما اجازه تحقق این درآمد را نمی دهد 

کفاشیان: ارزش حق پخش ۲ هزار میلیارد است

هدیه مقام معظم رهبری به حسین گلستانی 
جمهوری  نشسته  والیبال  ملی  تیم  عضو 
اسلامی ایران در رقابت های پارالمپیک پاریس 
که موفق به کسب مدال طلا در این رقابت ها 
شده بودند توسط آیت الله سعیدی در حرم 

مطهر حضرت معصومه)س( به وی اهدا شد.
 به گزارش ایمان، در نشست شورای توسعه 
با  امروز  صبح  که  قم  استان  قرآنی  فرهنگ 
و  قم  امام جمعه  سعیدی  آیت الله  حضور 
جمعی از مسئولان استانی در سالن محراب 
حرم مطهر بانوی کرامت برگزار شد از حسین 

گلستانی قهرمان پاراالمپیک والیبال نشسته کشور تقدیر به عمل آمد.
 ابراهیم سانی خانی، مدیرکل ورزش و جوانان استان قم در این نشست به اشاره به قهرمانی های متعدد این ورزشکار 
قمی گفت: حسین گلستانی در رشته والیبال نشسته با کسب رتبه اول توانست به تعداد قهرمانی های خود اضافه 
نماید.  در این نشست هدایای مقام معظم رهبری توسط آیت الله سید محمد سعیدی به این ورزشکار قمی اهدا شد.

 خاطرنشان می شود این ورزشکار قمی عضو تیم ملی والیبال نشسته ایران، قهرمان پارالمپیک پاریس و دارنده 3 
مدال طلای پاراُلَمپیک است.

توسط آیت الله سعیدی انجام شد؛

اهدای هدیه مقام معظم رهبری به ملی پوش والیبال نشسته قم
انتخاب  از  قم  استان  تیراندازی  هیئت  رئیس 
یکی از مربیان تیم های ملی اهداف پروازی از این 

استان خبر داد.
گفتگویی  در  نژاد  متقیان  جواد  محمد 
اظهارداشت :علی افسری مربی نام آشنای استان 
قم به عنوان مربی تیم های ملی اهداف پروازی 

انتخاب شد.
رئیس هیأت تیراندازی استان قم افزود: پس از 
و  پروازی  اهداف  رشته  کارشناسان  بررسی های 
ارائه نظرات کارشناسی به فدراسیون تیراندازی، با 
حکم مرتضی قربانی، رئیس فدراسیون تیراندازی، 

علی افسری مربی نام آشنا استان قم به عنوان مربی تیم های ملی اهداف پروازی منصوب شد.
وی ادامه داد: افسری مدرک بین المللی مربیگری و داوری را دارد.

رئیس هیأت تیراندازی استان قم افزود: افسری پیش از این نیز هدایت تیم های ملی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان، 
سرپرستی تیم های ملی اهداف پروازی و دبیری کمیته اهداف پروازی را در کارنامه خود دارد.

متقیان نژاد ادامه داد: با کمک های فنی علی افسری در سال 14۰2 اولین دوره مسابقات اهداف پروازی در استان 
فم برگزار شد.

رئیس هیئت تیراندازی استان قم خبرداد:

انتخاب یکی از مربیان تیم های ملی اهداف پروازی

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم 
تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون 
مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده 

به شرح ذیل تأیید نموده اند:
1-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰113۶4 مربوط به پرونده کلاسه 
14۰311443۰۰۰2۰۰14۰2 مربوط به تقاضای آقای/خانم محمد 
حسن نصیری  فرزند بیت اله ، در ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده است به مساحت 1۰۵  مترمربع  پلاک شماره  1۰4 فرعی از 
1۸ فرعی از 22۷2 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
)مالکیت متقاضی در دفتر الکترونیکی 14۰۰2۰33۰۰۰2۰۰423۰(.

)م الف:1۸31۰۰۵(
2-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰112۶۵ مربوط به پرونده کلاسه 
بهنام  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰2۰۰12۰۶
عبادی امام  فرزند عباس ، در ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده است به مساحت ۶۵/۷۵  مترمربع  پلاک شماره فرعی از 2213 
اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه عادی 
و خریداری مع الواسطه از عین اله چهرقانی در دفتر ۵33 صفحه 23۶(.

)م الف:1۸31۰۰۵(
3-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰114 مربوط به پرونده کلاسه 
14۰311443۰۰۰2۰۰۰۵۸1 مربوط به تقاضای آقای/خانم جعفر 

سلیمی نبی پور  فرزند عباس ، ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت ۸۶/۷3  مترمربع  در قسمتی از پلاک شماره فرعی 
از 1۹۶۸ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه 
عادی و خریداری مع الواسطه از مهدی شاکری بموجب اظهارنامه ثبتی 

شماره 2۵۸۸ مورخ 131۶/2/22(.)م الف:1۸31۰۰۵(
پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰2۶4 شماره  4-رأی 
کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰۸۷4 مربوط به تقاضای آقای/خانم 
ابوالقاسم زارعی خوش بین  فرزند رسول ، ششدانگ قطعه زمین که در 
آن احداث بنا شده به مساحت ۶۶  مترمربع  در قسمتی از پلاک شماره 
فرعی از 21۷1 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
)مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از صفورا حاجوی صفحه 323 

دفتر 3۶۹(.)م الف:1۸31۰۰۵(
۵-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰113۰2 مربوط به پرونده کلاسه 
رضا  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   14۰311443۰۰۰2۰۰1324
حاجی بابائی  فرزند حسین ، در ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده است به مساحت 4۸  مترمربع  پلاک شماره فرعی از 3123 
اصلی)22۰۹ مکرر اصلی(  واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
)مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از وراث سید علی اکبر تولیتی 

در دفتر ۵ صفحه 11۶(.)م الف:1۸31۰۰۵(
پرونده  به  مربوط   14۰3۶۰33۰۰۰2۰۰۹34۵ شماره  ۶-رأی 

کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰23۵ مربوط به تقاضای آقای/خانم 
سیدایوب احمدی  فرزند سیدنازار ، ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت ۶۰  مترمربع  در قسمتی از پلاک شماره 
فرعی از 2213 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم 
)مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از فاطمه زارعی محمودآبادی 

صفحه 1۵۷ دفتر2۰۸(.)م الف:1۸31۰۰۵(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی 
و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم 
دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 1۵ روز آگهی 
تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از 
تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی 
دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم 
و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور 
سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و روزگار(
نوبت اول:۰5 /۱۴۰۳/۰9
نوبت دوم:2۰ /۱۴۰۳/۰9

عباس پورحسنی حجت آبادی 
 رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم 

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

ایران نایب قهرمان جام جهانی کاراته شد
 کومیته تیمی مردان ایران با قبول شکست سنگین مقابل 

مصر، به مقام نایب قهرمانی جام جهانی کاراته بسنده کرد.
به گزارش ایمان ،نخستین دوره جام جهانی تیمی کاراته 
که از روز جمعه به میزبانی اسپانیا و در پامپلونا آغاز شده 
بود، یکشنبه شب با برگزاری رقابت های فینال بخش های 

مختلف به اتمام رسید.
این در حالی است که کومیته تیمی مردان و کاتای تیمی 
کسب  را  رویداد  این  در  حضور  جواز  ایران  زنان  و  مردان 
خلال  در  این  از  پیش  جهان  تیمی  مسابقات  کرده اند. 
پیکارهای انفرادی قهرمانی جهان برگزار می شد و از امسال 
به صورت مجزا انجام می شود. در همین راستا جام جهانی 

اسپانیا، واژه »نخستین دوره« را یدک می کشید.
در کومیته مردان، شاگردان سیدشهرام هروی با برتری 
مقابل ایتالیا، استرالیا، مقدونیه و کرواسی به عنوان تیم 

نخست گروه خود راهی یک چهارم شدند.
تیم ایران سپس با برتری مقابل اسلواکی به نیمه نهایی 
رسید و در این مرحله نیز مقابل ژاپن رقیب دیرینه اش که 
قهرمانی آسیا را یدک می کشد به برتری سه بر صفر رسید و 
راهی فینال شد. تیم تحت هدایت شهرام هروی در فینال و 

برای کسب عنوان قهرمانی جهان به مصاف مصر رفت، اما 
حرفی برای گفتن مقابل حریف نداشت و در مجموع با قبول 
شکست سه بر صفر، به نایب قهرمانی و مدال نقره بسنده 
کرد. در این دیدار، مهدی خدابخشی مقابل علی الساوی 
صالح  عاشوری،  مهدی  و  رسید  صفر  بر  صفر  تساوی  به 
اباذری و محمود نعمتی مقابل حریفان تن به شکست دادند 
تا تیم کشورمان با قبول این شکست سنگین، از رسیدن به 

قهرمانی بازبماند.
بهمن عسگری، مرتضی نعمتی، مهدی شهگل، مهدی 
محمود  عاشوری،  مهدی  گنج زاده،  مهدی  خدابخشی، 
نعمتی و صالح اباذری ترکیب تیم کشورمان را در نخستین 

دوره رقابت های جام جهانی در اسپانیا تشکیل می دادند.
پیش از این کاتای تیمی مردان و زنان ایران با شکست 
مدال  به  رسیدن  از  یک چهارم،  در  خود  حریفان  مقابل 
بازماندند. در کاتای مردان، ژاپن به مقام قهرمانی و مدال 

طلا رسید و ترکیه و اسپانیا هم نقره و برنز گرفتند.
تیم  و  یافت  دست  طلا  مدال  به  ژاپن  زنان،  کومیته  در 
شگفتی ساز آمریکا نقره گرفت. اسپانیا هم با غلبه بر ایتالیا، 

برنزی شد.
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علی اکبر ولایتی :

صحنه بین المللی درآستانه
 تحولی مهم است

مشاور مقام معظم رهبری در امور بین الملل، گفت: صحنه بین المللی در 
آستانه تحول مهمی است، در منطقه غرب آسیا که رژیم صهیونیستی آتش 
بیار معرکه سختی علیه مردم مظلوم فلسطین و منطقه شده، علی رغم پیش 
بینی حامیانش رو به ضعف رفته و دیر یا زود عمر سیاسی این عنصر خون 
خوار نتانیاهو پایان خواهد یافت و از قدرت می افتد و جبهه مقاومت ان شالله 

پیروز خواهد شد.
در ارتباط با همین موضوعات فرصتی شد تا با علی اکبر ولایتی دبیر کل 
مجمع جهانی بیداری اسلامی و مشاور امور بین الملل مقام معظم رهبری در 
خصوص این دو تحول مهم و راهبردی که به نقطه عطفی در دوران گذار نظام 

بین الملل تبدیل شده است گفت وگو کنیم.
ولایتی در پاسخ به سوالی در خصوص آخرین وضعیت تقابل جبهه مقاومت 
و رژیم صهیونیستی با توجه به حکم بازداشت سران رژیم توسط دیوان اظهار 
داشت: در چشم انداز این تحولات مهم بین المللی و منطقه ای، رژیم 
صهیونیستی رو به افول است و حتی دوستان قسم خورده آنها نیز از رای 
دیوان کیفری لاهه استقبال کردند و کشورهای بسیاری مانند ایرلند، هلند، 
استرالیا و... و. که پیوست سیاسی انگلیس محسوب می شوند نیز علیه رژیم 
صهیونیستی موضع گرفته اند و رای دادگاه را به رسمیت شناخته اند و در 
کنار این حکم، تظاهرات و جنبش های دانشجویی و مردمی که از آمریکا 
و اروپا و سایر نقاط جهان در حمایت از مردم مظلوم فلسطین شکل گرفته 
و همچنان ادامه دارد حاکی از این است که رژیم صهیونیستی به شدت رو 

به ضعف است.
وی ادامه داد: البته آمریکایی ها موضع معمول طرفداری از اسرائیل در 
رابطه با دادگاه لاهه را اتخاذ کرده اند و حتی نزدیکترین کشورها به آمریکا نیز 
بر این باورند که بنای غرب به فرماندهی سیاسی دولت آمریکا دیگر از رژیم 

صهیونیستی دست شسته است.
ولایتی افزود: در میدان پیکار نیز جریاناتی که درگیری نظامی سخت دارند 
مانند حزب الله لبنان و حماس، حتی بعد از شهادت رهبران آنها کماکان به 

جهاد با شدت بیشتر ادامه می دهند.
دبیرکل مجمع جهانی بیداری اسلامی تاکید کرد: یمنی ها نیز با قوت در برابر 
همه غرب و وابستگان منطقه ای آنها ایستاده اند و در عراق نیز حشدالشعبی و 
دیگر گروه های مقاومت هر روز جدی تر علیه رژیم صهیونیستی اقدام عملی 

می کنند.
مشاور مقام معظم رهبری در امور بین الملل تصریح کرد: سوریه نیز همچون 
گذشته با تحرک و جدیت به عنوان حلقه بسیار مهم جبهه مقاومت در مبارزه 

علیه صهیونیست ها فعال می باشد.
ایران همچنان با قوت به حمایت از جبهه مقاومت ادامه می دهد

وی خاطرنشان کرد: در این میان جمهوری اسلامی ایران همچنان با قوت 
به حمایت از جبهه مقاومت ادامه می دهد و مجموعه مقاومت با محوریت ایران 

مانند گذشته علیه صهیونیسم مبارزه می کند.
ولایتی در پاسخ به سوال دیگری در ارتباط با جنگ اوکراین و چشم انداز این 
جنگ در پرتو تحولات جدید گفت: در مورد اوکراین و روسیه نیز باید گفت که 
عادت غربی ها این است که حتی الامکان از رودررویی با رقبای خود به طور 
مستقیم پرهیز کنند و لذا در کشورهای مختلف سعی می کنند که افرادی را به 

درگیری با رقبا تحریک کنند تا به خود آنها آسیب جدی نرسد.
وی بیان کرد: برجسته ترین مثال امروزی نیز اوکراین می باشد؛ فردی جاه 
طلب بدون شناخت نسبت به اوضاع بین المللی را در کشور مهمی مانند 

اوکراین بر سرکار می آورند و آن را تحریک و بر علیه روسیه وامی دارند.
احساس  بدون  زلنسکی  کرد:  عنوان  اسلامی  بیداری  مجمع  دبیرکل 
مسئولیت بر کشوری آباد ریاست می کند و غرب بزرگترین کشور اروپایی را 

فدای اغراض سیاسی خود کرده است.
غرب بزرگترین کشور اروپا را فدای اغراض سیاسی خود کرد

 وی تاکید کرد: به این ترتیب به نظر می رسد که صحنه بین المللی در آستانه 
تحول مهمی است، اولا در منطقه غرب آسیا که رژیم صهیونیستی آتش بیار 
معرکه سختی علیه مردم مظلوم فلسطین و منطقه شده، علی رغم پیش بینی 
حامیانش رو به ضعف رفته و دیر یا زود عمر سیاسی این عنصر خون خوار 
نتانیاهو پایان خواهد یافت و از قدرت می افتد و جبهه مقاومت ان شالله پیروز 

خواهد شد.
ولایتی تصریح کرد: از سوی دیگر با توجه به تغییرات حاکمیت آمریکا و روی 
کار آمدن دولت جدید و دیدگاه متفاوتی که دارد کمک به اوکراین کاهش یافته 

و به نظر می رسد روسیه پیروز خواهد شد.
وی در پایان خاطرنشان کرد: این دو حادثه مهم که به اوج رسیدن هر دو، با 
تحریک و فتنه انگیزی بعضی از فتنه گران غربی بوجود آمده موجب خسارات 
زیادی به کشورهای مختلف به ویژه در غرب آسیا و اروپا شده ولی متاسفانه 
مانند جنگ های قبلی علیه مردم مظلوم فلسطین از یک سو و شرق اروپا از 
سوی دیگر، میراث بر تخریب های ناشی از جنگ می شود همانند آنچه که 
بعد از جنگ های جهانی اول و دوم و سایر جنگ های محلی در کشورهایی 
مانند ویتنام، کره، کامبوج، لائوس، اتیوپی، آنگولا، کوبا، نیکاراگوئه و الجزایر 

و ... صورت گرفت.

بهشتی پور کارشناس روابط بین الملل:

باید طرح جامع ملی برای مقابله با تحریم ها طراحی کنیم

کارشناس روابط بین الملل گفت: فشار به تنهایی نمی تواند کسی را به پای 
میز مذاکره بکشاند. اگر فشار نتیجه می داد، جمهوری اسلامی ایران هم به 
مذاکره می پرداخت. شما می گویید که سیاست فشار حداکثری به شکست 
انجامیده، و این واقعیت دارد. فشار حداکثری که آقای ترامپ طراحی کرده 
بود، با همکاری تیم آقای پمپئو پیش رفت، اما هیچ یک از پیش بینی ها محقق 
نشد. در واقع، جمهوری اسلامی ایران تا پایان دوره ریاست جمهوری آقای 
ترامپ، هیچ تغییری در خط هسته ای خود ایجاد نکرد. بنابراین، باید رویکرد ما 

به گونه ای باشد که به دنبال منافع مشترک باشیم.
حسن بهشتی پور کارشناس مسائل بین الملل در گفت وگویی درباره انتخاب 
لاریجانی به عنوان یکی از بازوان دستگاه دیپلماسی ایران و اظهارت اخیر او 
درباره روابط ایران و ایالات متحده، گفت:  جمهوری اسلامی ایران دارای افراد 
متعددی است که در راستای منافع ملی و امنیت کشور به کار گرفته می شوند. 
یکی از این افراد آقای لاریجانی است. به نظر من، نمی توان به سادگی گفت که 
ایشان می تواند تخم دو زرده بگذارد یا آدم متفاوتی است، اصلا اینگونه نیست. 
آقای لاریجانی و دیگر عزیزان در جمهوری اسلامی در موقعیت های تاریخی 
مختلف نقش آفرینی های مؤثری داشته اند. افرادی مانند آقای ولایتی همیشه 
در طول تاریخ نقش های کلیدی ایفا کرده اند. آنچه می خواهم بیان کنم این 
است که جمهوری اسلامی ایران از افراد مختلف در زمینه های گوناگون بهره 
می برد. به عنوان مثال، در موضوع مذاکرات با چین، آقای لاریجانی به عنوان 
طرف مذاکره کننده انتخاب شد. این انتخاب به دلیل شرایط خاص و موقعیت 

آقای لاریجانی در آن مقطع زمانی انجام شده است.
همه امکانات کشور باید برای رسیدن به وفاق ملی بسیج شود

وی افزود: بنابراین، اگر بخواهیم روابط ایران و غرب را تحلیل کنیم، نباید تنها 
به اظهارات آقای لاریجانی بسنده کنیم، چرا که این به نوعی جفا به ایشان و 
همچنین به خودمان است. به نظر من، باید به موضوع روابط ایران و اروپا که 
هم اکنون دچار چالش جدی شده، بپردازیم. این چالش به ویژه در رابطه با 
کشورهای آلمان، فرانسه و انگلیس مشهود است. از سوی دیگر، روابط ما با 
آمریکا در دوران ترامپ نیز موضوعی قابل توجه است. دولت فعلی تا بهمن ماه 
فرصت چندانی برای تغییر ندارد. از این رو، باید به تحلیل روابط ایران و آمریکا 
در دوران ترامپ و همچنین روابط ایران و اروپا به خصوص با تروئیکای اروپایی 
بپردازیم. در این بین، ایران امکانات و مهره های مختلفی دارد که می تواند به 
میدان بیاورد. در مقاطع مختلف، ممکن است دبیر شورای عالی امنیت ملی، 
وزیر خارجه، مشاور بین الملل رهبر و یا آقای لاریجانی وارد عمل شوند. به این 

ترتیب، همه این امکانات باید به منظور رسیدن به وفاق ملی بسیج شوند.
بیش از هر زمان دیگری به وفاق ملی در زمینه مذاکرات نیاز داریم

از هر زمان دیگری به وفاق ملی در زمینه مذاکرات  اکنون، کشور بیش 
نیاز دارد. نباید اجازه داد یک روزنامه، سایت یا جریان سیاسی، تلاش های 
از  لازم  حمایت  از  مانع  که  کند  فضاسازی  یا  ببرد  سؤال  زیر  را  انجام شده 
را  مختلف  صداهای  می توانند  رسانه ها  شود.  شده  طراحی  حرکت های 
منعکس کرده و تحلیل های گوناگونی ارائه دهند. ضرورتی ندارد که همه یک 
صدا و یک نظر داشته باشند، اما آنچه لازم است این است که همه در راستای 
منافع ملی و تأمین امنیت کشور اقدام کنند. خواه این رسانه، رادیو و تلویزیون 
باشد، یا یک سایت خبری، یا یک روزنامه، همه باید صداهای متنوعی داشته 
باشند، ولی در عین حال یک هدف مشترک را دنبال کنند؛ یعنی تأمین منافع 

ملی کشور.

افزایش فشار برای هیچ طرفی نتیجه بخش نیست، به دنبال منافع 
مشترک باشیم

بهشتی پور درباره افزایش غنی سازی اورانیوم به عنوان مقابله با فشارهای 
غربی ها با بیان اینکه به نظر من، فشار به تنهایی نمی تواند کسی را به پای میز 
مذاکره بکشاند، گفت: اگر فشار نتیجه می داد، جمهوری اسلامی ایران هم به 
مذاکره می پرداخت. شما می گویید که سیاست فشار حداکثری به شکست 
انجامیده، و این واقعیت دارد. فشار حداکثری که آقای ترامپ طراحی کرده 
بود، با همکاری تیم آقای پمپئو پیش رفت، اما هیچ یک از پیش بینی ها محقق 
نشد. در واقع، جمهوری اسلامی ایران تا پایان دوره ریاست جمهوری آقای 
ترامپ، هیچ تغییری در خط هسته ای خود ایجاد نکرد. بنابراین، باید رویکرد 
ما به گونه ای باشد که به دنبال منافع مشترک باشیم. باید تلاش کنیم تا در 
مذاکراتی که انجام می دهیم، طرف مقابل احساس رضایت کند و در عین 
حال منافع ملی ما نیز تأمین شود. این هنر دیپلماتیک است و به نظر من، 

چنین چیزی ممکن است. وظیفه دیپلمات ها نیز همین است.
افزایش توان هسته ای به تنهایی راهگشا نخواهد بود

وی با اشاره به اهمیت افزایش توان اقتصادی کشور است، تصریح کرد: 
اقتصادی  اصلاحات  وعده های  رئیسی  آقای  و  روحانی  آقای  دولت های 
مهمی را در زمینه های بانکداری، بیمه، و نظام مالیاتی داده اند تا کشور از نظر 
اقتصادی رشد کند و تأثیر پذیری از تحریم ها کاهش یابد. اما متأسفانه، این 
وعده ها به خوبی محقق نشد. آقای پزشکیان یکی از اقداماتی که می تواند 
انجام دهد، افزایش توان اقتصادی و هسته ای کشور است. بعد از صدور 
قطعنامه، اقداماتی انجام دادیم که مثبت بود. اما باید به خود بگوییم که 
افزایش توان هسته ای به تنهایی راهگشا نخواهد بود. این مهم است که توان 
هسته ای افزایش یابد، اما نباید فکر کنیم که با این افزایش می توانیم طرف 
مقابل را به مذاکره بکشیم.  ما باید به سمتی برویم که توان اقتصادی، هسته ای 
و دیپلماتیک خود را تقویت کنیم، به ویژه در بخش رسانه ای که می تواند افکار 
عمومی داخلی و خارجی را تبیین کند. همچنین، به کارگیری افراد مجرب در 
عرصه مذاکرات، از جمله آقای لاریجانی و آقای عراقچی، اهمیت دارد. افرادی 
که در این زمینه تجربه دارند و از هر طیفی می توانند در این حوزه مؤثر باشند. 

مذاکره با ترامپ؛ آری یا خیر
این تحلیل گر سیاست بین الملل در رابطه با امکان مذاکره ایران با ترامپ و 
شروط آن، عنوان  کرد:  این موضوع که ترامپ  قاتل است و  شهید سلیمانی را 
به شهادت رساند، ما را از مذاکره با رئیس جمهور آمریکا محروم می کند؟ مگر 
صدام قاتل بچه های ما نبود که با او مذاکره کردیم؟ واقعیت این است که چه 
بخواهیم و چه نخواهیم، این قاتل به عنوان رئیس جمهور آمریکا انتخاب شده 
است. حال سوال این است که ما چه باید کنیم؟ آیا باید منافع ملی مان را به 
خاطر این که او قاتل است، کنار بگذاریم؟ این منطق واقعاً چه توجیهی دارد 
که ما را از مذاکره با او منع می کند؟ بدیهی است، ما نمی خواستیم ولی مردم 
آمریکا به او رأی دادند. اکنون باید ببینیم در مقابل این واقعیت چه اقداماتی 
می توان انجام داد تا منافع ملی مان تأمین شود. ما تنها زمانی می توانیم محکم 
و با اقتدار به پای میز مذاکره برویم که هم توان اقتصادی مان را تقویت کرده 

باشیم و هم توان هسته ای و رسانه ای مان را افزایش دهیم.
هیچ گاه رابطه ما و اروپا به این اندازه تیره و تار نبوده است

بهشتی پور در تشریح وضعیت روابط ایران با کشور های عضو اتحادیه اروپا، 
اظهار کرد: در اینجا باید به این نکته توجه کرد که کشورهای اروپایی مانند 

اسپانیا، ایتالیا و یونان، هرچند عمدتاً در اتحادیه اروپا هستند، اما آلمان و 
فرانسه جایگاه بسیار مهم تری دارند. این دو کشور نه تنها در اتحادیه اروپا، 
بلکه در عرصه های بین المللی نیز تأثیرگذارند. هرچند انگلستان از اتحادیه 
اروپا خارج شده است، همچنان تاثیرگذار است. این سه کشور در میان 2۷ 
کشور دیگر، تأثیرگذار و تعیین کننده هستند. لازم است که آقای دکتر پزشکیان 
واقع بینانه از شرایط فعلی ایران و اتحادیه اروپا آگاه باشند. به عنوان فردی که 
رسانه ها را دنبال می کنم، باید بگویم که هیچگاه روابط ایران و اتحادیه اروپا در 
این وضعیت بدتر نبوده است. این مسئله نه تنها ناشی از چند ماه اخیر، بلکه 
ریشه در دو یا سه سال گذشته دارد. یکی از دلایل اصلی آن این است که آنها 

ما را متهم به ارسال پهپاد به روسیه کرده اند.
 هر نوع تغییر در موازنه قدرت در جنگ اوکراین حساسیت برانگیز است

وی یادآور شد: جنگ روسیه و اوکراین تنها یک درگیری منطقه ای نیست. 
و  لتونی  لیتوانی،  سوئد،  مانند  خطر،  معرض  در  کشورهای  به ویژه  اروپا، 
استونی، این جنگ را تهدیدی جدی برای امنیت خود می دانند. به همین 
ترتیب، کشورهای دیگری چون لهستان، مجارستان و چک نیز در شرق اروپا 
امنیت خود را تحت تأثیر این جنگ می بینند. بنابراین، تحولات در این جنگ 
برای آن ها اهمیت زیادی دارد و هر نوع تغییر در موازنه قدرت در این جنگ 
برایشان حساسیت برانگیز است. موضوع پهپادها و موشک ها بهانه ای شده 
برای این کشورها، هرچند که ایران تأکید می کند که موشکی در اختیار روسیه 
قرار نداده است. با این حال، آن ها به طور مداوم بر این موضوع تأکید می کنند 
که این مسئله تهدیدی برای امنیت اروپا به شمار می رود. آلمان و فرانسه نیز 
به تنهایی در این قضیه نیستند. حمله روسیه به اوکراین به طور کلی امنیت 
انرژی در سطح جهانی را به خطر انداخت و قیمت های نفت ناگهان افزایش 
یافت. همچنین، امنیت مواد غذایی به شدت مختل شد؛ زیرا روسیه و اوکراین 
تأمین کننده یک چهارم غلات دنیا بودند. این جنگ ابعاد بین المللی یافته و 
اروپا به دلیل این شرایط، به ویژه در موضوع ایران، سخت گیری های بیشتری 

اعمال می کند.
بحث اصلی نقش ایران در روسیه و درگیری 

مستقیم ما با اسرائیل است
این تحلیل گر روابط بین الملل یکی از  دلایل درگیری ایران و اروپا را موضوع 
هسته ای در آژانس بین المللی انرژی اتمی و گفت: اما بحث اصلی پیرامون 
نقش ایران در روسیه و همچنین درگیری مستقیم ما با اسرائیل است. نفوذ 
لابی آلمان و فرانسه در ایران به قدری عمیق است که پژوهشگران از عمق نفوذ 
اسرائیل در این کشورها سخن می گویند. به عنوان مثال، قانونی به تصویب 
رسید که هر کس در مورد هولوکاست شک کند، حتی اگر صرفاً برای تحقیق 
باشد، مجرم شناخته می شود و ممکن است تا ده سال زندانی شود. این قانون 
چندین دهه پیش توسط رئیس مجلس وقت فرانسه امضا شد و اکنون ده 
کشور اروپایی از جمله آلمان آن را به اجرا می گذارند.  بنابراین، این مسائل 
به طور کلی موضوع را پیچیده تر می کند. آن ها در حال حاضر در تلاشند تا 
به گونه ای عمل کنند که در 2۷ مهرماه سال آینده که موضوع »اسنپ بک« 
برجام مطرح می شود، پرونده ایران در شورای امنیت خاتمه نیابد. یعنی طبق 
توافق برجام، پس از گذشت ده سال، پرونده ایران به حالت عادی بازمی گردد 

و مانند سایر کشورها خواهد شد. 
وی در رابطه با احتمال اجرا شدن مکانیزم ماشه، توضیح داد: مکانیزم 
»ماشه« ممکن است به وقوع بپیوندد. اروپا اعلام کرده که در صورت لزوم، این 
مکانیزم را فعال خواهد کرد. در چنین شرایطی، بازگشت به شش قطعنامه 
تحت فصل هفتم، تا شش ماه به طول می انجامد. این ترتیبات باید انجام شود 
تا این شش قطعنامه بدون نیاز به رأی گیری دوباره به حالت اولیه بازگردد. این 
موضوع بسیار مهم است، به ویژه قطعنامه 1۹2۹ که می خواهم برگردم به آن، 

چرا که هدف جلوگیری از عادی شدن پرونده ایران است.
بهشتی پور با بیان اینکه نقش شورای امنیت سازمان ملل و به ویژه کشورهای 
آلمان، انگلیس و فرانسه در این معادلات بسیار حائز اهمیت است،گفت:  اگر 
به توافق نرسیم، ممکن است مجبور به مذاکره شویم اما از سرگیری مذاکرات 
مانع بکارگیری مکانیزم ماشه نمی شود، سپس دوباره ممکن است با این 
ایراد مواجه شویم که »گفتیم نباید مذاکره کرد«. عده ای تنها به این مسائل 
می پردازند و ما باید برای رفع تحریم های تحمیل شده، یک طرح جامع ملی 
مقابله با تحریم ها طراحی کنیم. این طرح باید ابعاد مختلفی داشته باشد که 

یکی از مهم ترین آن ها مذاکره است.
افزایش توان هسته ای به تنهایی، راهگشای ایران نخواهد بود

وی همچنین در خصوص طرح ملی مقابله با تحریم ها خاطرنشان کرد: باید 
این مذاکرات هم راستا با افزایش توان هسته ای، توان اقتصادی و دیپلماسی 
رسانه ای ما باشد. نباید به طور خام به مردم بگوییم که چرا این امور محقق نشده 
است. سازمان انرژی هسته ای ایران به تازگی اعلام کرده که سانتریفیوژهای 
جدیدی را مورد استفاده قرار می دهد و گازدهی انجام می دهد. این اقدام فی 
نفسه خوب است، اما به تنهایی کافی نیست و جواب نخواهد داد. اگر به دنبال 
اثربخشی هستیم، باید به سایر اقدامات نیز توجه کنیم. صرف افزایش توان 
هسته ای، راهگشای ایران نخواهد بود و نیاز به یک طرح جامع داریم که همه 

این امور به طور هماهنگ انجام شوند.

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان 
پرونده های تشکیلی طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده 

به شرح ذیل تأیید نموده اند:
1-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰114۰1 مربوط به پرونده کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰۹12 
مربوط به تقاضای آقای/خانم حمید یاری فرد  فرزند علی ، در ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت ۶۰  مترمربع  پلاک شماره فرعی از  1۹۷۸ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره 
دو قم ) مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از رسول انصاری یاور و نایب علی شیخ لو طی سند قطعی 

شماره 3۷1۰۸ مورخ 13۵۵/1۰/1۸ دفترخانه ۶ قم(.)م الف:1۸31۵1۵(
2-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰113۰۹ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰1213 
مربوط به تقاضای آقای/خانم عادل مرادزاده فرزند رجبعلی ، درسه دانگ از ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده است به مساحت 1۵2/۸۰  مترمربع  پلاک شماره فرعی از  1۹۷۸ اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم ) مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه نسبت به ۹۸/2 مترمربع از علی میرزا 
و ذکرا و اعظم و فاطمه و صغری و زینت و عشرت شهرت همگی احمدلو در دفتر ۵3۵ صفحه 3۸4 و دفتر 
۵4۷ صفحه 42 الی ۵۷ و نسبت به ۶۰ متر سکینه و زهرا و زینب و سمانه و مهری شهرت همگی ذوالقدری 

در دفتر ۵3۵ صفحه 3۸4 (.)م الف:1۸31۵1۵(
3-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰113۰۸ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰1212 
مربوط به تقاضای آقای/خانم کلام اله مرادزاده  فرزند رجبعلی ، درسه دانگ از ششدانگ قطعه زمین که 
در آن احداث بنا شده است به مساحت 1۵2/۸۰  مترمربع  پلاک شماره فرعی از  1۹۷۸ اصلی واقع در 
قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم ) مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه نسبت به ۹۸/2 مترمربع 
از علی میرزا و ذکرا و اعظم و فاطمه و صغری و زینت و عشرت شهرت همگی احمدلو در دفتر ۵3۵ صفحه 
3۸4 و دفتر ۵4۷ صفحه 42 الی ۵۷ و نسبت به ۶۰ متر سکینه و زهرا و زینب و سمانه و مهری شهرت همگی 

ذوالقدری در دفتر ۵3۵ صفحه 3۸4 (.)م الف:1۸31۵1۵(
4-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰4۵۵ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰23۰3 
مربوط به تقاضای آقای/خانم ولی سامی  فرزند علی اکبر ، ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا شده 
به مساحت 1۰۸/۵۰  مترمربع  پلاک شماره فرعی از  232۹/1 اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دو قم )مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره 1۷4۹۵۸ مورخ 13۹۸/2/2۵ دفترخانه 4 قم (.)م 

الف:1۸31۵1۵(
۵-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰112۸3 مربوط به پرونده کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰۶1۰ 
مربوط به تقاضای آقای/خانم مهدی امیری  فرزند  جواد ، در ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 1۰۸/۶۰  مترمربع  پلاک شماره فرعی از  21۸۵ و 21۸۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم )مالکیت متقاضی طی سند قطعی شماره ۵14۸2 مورخ 14۰3/۰2/۰3 دفترخانه 

۵4 قم (.)م الف:1۸31۵1۵(
۶-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰11311 مربوط به پرونده کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰43۸ 
مربوط به تقاضای آقای/خانم رضا احمدوند  فرزند  علی ، در ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 13۵  مترمربع  پلاک شماره 43۵ فرعی از 24۶۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک 
اداره دو قم )مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از صدیقه سید امیری در دفتر 1۶۶ صفحه 221 (.)م 

الف:1۸31۵1۵(
۷-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰۶۶۰ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰1۷33 
مربوط به تقاضای آقای/خانم  عباسعلی یوسفی چهرقانی  فرزند  سلمان ، ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت 1۸۹/31  مترمربع  در قسمتی از  پلاک شماره فرعی از 1۸۸3 اصلی واقع در 
قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مالکیت متقاضی طی سند قطعی صفحه 11 دفتر 44۰ و مبایعه نامه 

عادی از  شهرداری صفحه 21 دفتر ۵3۶(.)م الف:1۸31۵1۶(
۸-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰۶24 مربوط به پرونده کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰1۹۵ 
مربوط به تقاضای آقای/خانم محمد نعمتی زاده  فرزند  علی ، ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت 11۰  مترمربع  در قسمتی از  پلاک شماره فرعی از 1۹3۹/21۹/2۵۸ اصلی واقع 
در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه عادی از علی نعمتی زاده صفحه 4۶۹ دفتر ۶۸(.)م 

الف:1۸31۵1۶(
۹-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰4۷3 مربوط به پرونده کلاسه 14۰311443۰۰۰2۰۰۰4۷4 
مربوط به تقاضای آقای/خانم ایوب محمدی فرزند  اللهوردی ، ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت ۶3  مترمربع  در قسمتی از  پلاک شماره فرعی از 23۰4 اصلی واقع در قم بخش حوزه 
ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسن بیاتی صفه ۵۰ دفتر 1۰(.)م 

الف:1۸31۵1۶(

1۰-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰1۰۵1۸ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰1۶۶1 
مربوط به تقاضای آقای/خانم ابوالفضل محمدی ترک آبادی فرزند  محمد ، ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت 11۵  مترمربع  در قسمتی از  پلاک شماره فرعی از 2۵31 اصلی واقع در قم 
بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از حسن ضاد صفحه 241 

دفتر 24(.)م الف:1۸31۵1۶(
11-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰۰۵۵4۷ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰1۸4۷ 
مربوط به تقاضای آقای/خانم  علی احمدی فرزند  هادی ، ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 11۵/1۵  مترمربع  در قسمتی از  پلاک شماره فرعی از 2۰۹2 اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه عادی  از داود احمدی ثبت دفتر الکترونیکی 3۸۶3 - 14۰2(.)م 

الف:1۸31۵1۶(
12-رأی شماره 14۰3۶۰33۰۰۰2۰۰۵۵4۶ مربوط به پرونده کلاسه 14۰211443۰۰۰2۰۰1۸4۸ 
مربوط به تقاضای آقای/خانم  حسین احمدی فرزند  هادی ، ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت 12۶/۶۰  مترمربع  در قسمتی از  پلاک شماره فرعی از 2۰۹2 اصلی واقع در قم بخش 
حوزه ثبت ملک اداره دو قم )مبایعه نامه عادی و خریداری مع الواسطه از داود احمدی ثبت دفتر الکترونیکی 

3۸۶3-14۰2(.)م الف:1۸31۵1۶(
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت 
رسمی صادر گردد با توجه به عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله 1۵ روز آگهی تا 
چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد منطقه ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آن را به این اداره تحویل 
نمایند لازم به توضیح است که صدور سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و اقتصاد ملی(
نوبت اول: ۱۴۰۳/۰9/۰5
نوبت دوم: ۱۴۰۳/۰9/2۰

عباس پورحسنی حجت آبادی 
 رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم 

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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در حقیقت شیعه علی کسی است که عفّت بطن 
و فَرْج دارد، سخت کوش است، برای آفریدگار 

خود کار می کند، به پاداش او امید دارد و از 
کیفرش بیمناك است؛ هرگاه چنین افرادی را 

دیدی ]بدان که[ آنان شیعه جعفرند.
دوشنبه -5 آذر ماه 1403 - سال بیست وهفتم- شماره 6084
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صاحب امتیاز: حیدر ضیغمی
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 استاندار قم گفت: خواهرخواندگی ها معمولا به صورت سمبلیک 
بوده اما خواهرخواندگی بین قم و نبطیه بر مبنای اعتقاد دینی بوده 

است.
اکبر بهنام جو شامگاه شنبه در مراسم نکوداشت شهریار شهر یار که 
در سالن همایش شهرداری قم برگزار شد گفت: خواهرخواندگی ها 
معمولًا به صورت سمبلیک بوده اما خواهرخواندگی بین قم و نبطیه بر 

مبنای اعتقاد دینی بوده است.
وی گفت: پیوند ناگسستنی بین ایران و لبنان وجود دارد و حزب الله 

لبنان امروز خط مقدم جبهه مقاومت در برابر رژیم صهیونیستی است.

ما  و  دارند  حضور  قم  در  امروز  لبنانی  عزیزان  گفت:  قم  استاندار 
امیدواریم میزبانی خوبی از آنان داشته باشیم و آنان آمده اند تا حزب الله 

قدرتمندتر در برابر اسرائیل غاصب مبارزه کند.
بهنام جو ادامه داد: خواهرخواندگی قم و نبطیه باید تقویت شود و از 
همه دستگاه هایی که در برپایی این مراسم کمک کردند تشکر می کنیم.
استاندار قم گفت: آنچه که ما را در سالهای هشت سال جنگ تحمیلی 
موفق و پیروز کرد همین فرهنگ بسیج بود و امروز نیز شاهدیم که 
گروه های مختلفی در کشورهای حوزه مقاومت با الهام گیری از بسیج 

در برابر مستکبران و رژیم غاصب اسرائیل ایستاده اند.

استاندار قم:

خواهرخواندگی قم و نبطیه باید تقویت شود

فرماندار بندر انزلی عزل شد
معاون ارتباطات و اطلاع رسانی دفتر ریاست جمهوری در پیامی تاکید کرد که عزل فرماندار انزلی اقدام به موقع و 
سنجیده ای بود.متن پیام سید مهدی طباطبایی در پیام رسان ایکس به شرح زیر است:عزل فرمانداری که به خبرنگاران 
و اهالی رسانه اهانت کرده بود، اقدام به موقع و سنجیده ای بود که توسط استاندار گیلان انجام شد. قلم و اهل قلم 
عزت و حرمتی بی مانند دارند که همه مسئولان موظف به حفظ آن بوده و هستند.رعایت کرامت اهل فرهنگ و رسانه 
دستورالعمل مدیران دولت دکتر  پزشکیان است. پس از برکناری محمد پورخوش سعادت، فرماندار بندرانزلی به دلیل 

توهین به خبرنگاران، بابک شکوهی راد به عنوان سرپرست فرماندار منصوب شد.

بازداشت یک نروژی به اتهام جاسوسی برای ایران 
نروژ یک دانشجو را که به عنوان نگهبان امنیتی در سفارت آمریکا در اسلو کار می کرد به ادعای جاسوسی برای ایران و 
روسیه بازداشت کرد.به گزارش ایسنا، مقامات نروژ یک مرد 2۰ ساله را در جریان تحقیقات در خانه اش بازداشت و ادعا 
کردند که ممکن است با انتقال اطلاعات حساس به قدرت های خارجی، امنیت ملی را به خطر انداخته باشد. سازمان 
اطلاعات داخلی نروژ )PST(، این فرد را روز چهارشنبه پس از کشف اطلاعاتی که مدعی شد مرتبط با فعالیت های 

جاسوسی اوست، بازداشت کرد.

کلاهبرداری ۲۰ میلیاردی با رسیدساز جعلی تلفن همراه
به  کالاها  خرید  جهت  مجازی  طریق سایت های  از  فراجا:متهمان  آگاهی  پلیس  کلاهبرداری  با  مبارزه  معاون 
فروشندگان مراجعه و اعلام می کردند کارت عابر بانک همراهشان نیست.این افراد از طریق درگاه های مجازی مبالغ 
کالاهای خریداری شده را پرداخت که بعد از نشان دادن رسید جعلی پرداخت اینترنتی در داخل گوشی به فروشندگان، 
از محل متواری می شدند.چهار نفر از متهمان اصلی بازداشت شدند که در بازجویی های تخصصی به 2۰ میلیارد ریال 

از این طریق معترف شد.

مهریه بالا ممنوع شد!
نایب رئیس کمیسیون قضایی مجلس:در طرح اصلاح قانون مهریه در کمیسیون قضایی اهرم بازدارنده ای را پیش 
بینی کردیم که از مسابقه افزایش تعداد سکه مهریه در بین مردم جلوگیری کنیم؛ در همین راستا یکی از تدابیر صورت 
گرفته، افزودن حق الثبت مهریه به قانون و الزام زوجین برای پرداخت آن در زمان عقد است که خود این حق الثبت هر 

چقدر مهریه بالاتر باشد، سنگین تر خواهد بود.

ایران، رتبه هفتم حوادث و بلایای جهان
رئیس ستاد مدیریت بحران کشور در خصوص رتبه ایران در جهان در زمینه بروز حوادث و بلایا گفت: ایران در طی 
12۰ سال گذشته رتبه هفتم را در حوادث و بلایای طبیعی مانند سیل و زلزله و... داشته است. حسین ساجدی نیابیان 

کرد: ۶۰ درصد از مخاطرات و بلایا کشور سیل است.

سالانه ۶۷ هزار با تصادف جاده ای معلول می شود
رئیس سازمان بهزیستی کشور:یک میلیون و ۵۵۰هزار معلول، 2۸۷هزار زن سرپرست خانوار و... تحت پوشش این 
نهاد حمایتی قرار دارند.سالانه ۶۷ هزار تصادف جاده ای منجر به معلولیت در کشور داریم که بخش بزرگی از آنها به 

جامعه بهزیستی افزوده می شوند.

زنان سرپرست خانوار بیمه می شوند
رئیس کمیته تلفیق کمیسیون اجتماعی مجلس:در یکی از مصوبات مقرر شد 1۰۰ میلیارد تومان از محل هدفمندی 
یارانه ها به تامین اجتماعی داده شود تا زنان سرپرست خانوار بیمه شوند.با این مصوبه با هزینه دولت زنان سرپرست 

خانوار در سال آینده بیمه می شوند.

هلاکت و دستگیری ۷۶ تروریست در شرق کشور
سخنگوی رزمایش عملیاتی شهدای امنیت: از ابتدای رزمایش شهدای امنیت تاکنون 2۶ نفر از اعضای تیم های 

تروریستی به هلاکت رسیده اند؛ همچنین تاکنون بیش از ۵۰ نفر دستگیر و 12 نفر تسلیم شده اند.

رییس سازمان بهزیستی کشور :

۶ مرکز مثبت زندگی جدید در قم ایجاد می شود
رییس سازمان بهزیستی کشور گفت: با توجه به فقدان مرکز نگهداری از معلولان جسمی-

حرکتی در قم، یک مرکز در این استان دایر می شود.
سیدجواد حسینی، عصر شنبه در جریان سفر به قم و در دیدار با مهندس اکبر بهنام جو استاندار 
قم و جمعی از خیرین حوزه سلامت اجتماعی گفت: موضوع سالمندان یک موضوع با اهمیت 

است و سازمان بهزیستی قدردان حضور خیرین در این عرصه است.
وی ادامه داد: در واقع ما به عنوان متولی موضوع سالمندی باید به سراغ سالمندان رویم و از آنها 

برای فعالیت در این حوزه دعوت کنیم.
رئیس سازمان بهزیستی با اشاره به پروژه احداث مجموعه سرای سلامت سالمندان کوثر قم 
تاکید کرد: با توجه به ورود جامعه ایران به دوره سالخوردگی در آینده ای نزدیک، نیاز به چنین 
مجموعه هایی به شدت احساس می شود و سازمان بهزیستی از فعالین و خیرین این عرصه حمایت 

می کند.
وی همچنین با اشاره به شرایط ویژه قم و حضور جمعیت موزاییکی سیار در این شهر گفت: 
حضور این جمعیت آسیب هایی به همراه دارد و به همین جهت قصد داریم ۶ مرکز مثبت زندگی به 

تعداد مراکز مثبت زندگی این استان بیفزاییم.
حسینی با اشاره به وجود 2 مکان زیارتی در استان قم گفت: 2 مرکز اورژانس اجتماعی سیار برای 
این مکان ها اختصاص می یابد. همچنین با توجه به فقدان مرکز نگهداری از معلولان جسمی-

حرکتی در قم، یک مرکز در این استان دایر می شود.
اکبر بهنام جو استاندار قم نیز با بیان اینکه دولت بدون حضور خیرین توانایی انجام پروژه های 

بزرگ را ندارد گفت: ما قدردان حضور خیرین در عرصه های مختلف هستیم.
وی افزود: در پروژه های مربوط به سالمندان استانداری در کنار سازمان بهزیستی و خیرین است.
استاندار قم همچنین با اشاره به شرایط قم و جمعیت موزاییکی سیار این شهر درخواست افزایش 

میزان مشاوره ها با توجه به آسیب های اجتماعی را مطرح کرد.
 

رییس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی قم  خبرداد:

فوت یک راکب موتورسیکلت
رییس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی قم با اشاره به فوت یک راکب موتورسیکلت در 
اثر تصادف با کامیون، گفت: راننده این موتورسیکلت به خاطر شدت جراحت در محل حادثه جان 

خود را از دست داد.
عزت اله بهزادی نیا روز یکشنبه در گفت وگویی، افزود: صبح امروز تصادف موتورسیکلت با 

خودروی سنگین در بلوار امام صادق )ع( در شهرک پردیسان اتفاق افتاد.
شهرک پردیسان در منطقه هشتم شهرداری قم و در جنوب غربی این شهر واقع  شده است، این 

منطقه در سال 13۷۷ توسط وزارت مسکن و شهرسازی وقت تاسیس شد.
وی ادامه داد: بلافاصله پس از دریافت حادثه یک دستگاه آمبولانس در محل حادثه حاضر شد 
و پس از بررسی کارشناسان فوریت های پزشکی مصدوم به علت شدت جراحات وارده جان خود را 

از دست  داده بود.
 

رئیس پلیس راه استان قم خبرداد:

تصادف مرگبار در محور دستجرد
رئیس پلیس راه استان قم 
خودرو  دو  :تصادف  گفت 
در محور دستجرد ۷ فوتی 

و مجروح برجای گذاشت.
الله  روح  سرهنگ 
یک  به  اشاره  یا  شاکری 
محور  در  تصادف  فقره 
اظهارداشت:  دستجرد 
یک  عصرروزیکشنبه 
پراید  سواری  دستگاه 

بصورت رخ به رخ با یک دستگاه سواری تاکسی پژو برخورد که متاسفانه در این حادثه 3 نفر از 
سرنشینان سواری پراید جان خود را از دست دادند و 4 نفر دیگر از سرنشینان این وسائط نقلیه 

مجروح که توسط بالگرد هوایی اورژانس به مرکز درمانی منتقل شدند.
وی افزود ک علت این حادثه از سوی کارشناسان تصادفات پلیس راه تجاوز به چپ سواری پراید 

تشخیص داده شد.

مدیر منطقه یک شهرداری قم مطرح کرد:

ساخت یادمان شهدای گمنام بوستان 
شهید دل آذر 

مدیر منطقه یک شهرداری قم گفت: همزمان با هفته بسیج، عملیات 
اجرایی ساخت المان و مقبره شهدای گمنام بوستان شهید دل آذر آغاز 

شد .
محمد حسین علی اکبری در گفت و گویی از آغاز عملیات اجرایی 
ساخت المان و مقبره شهدای گمنام بوستان دل آذر خبر داد و اظهار 
کرد: علمیات عمرانی این پروژه همزمان با هفته بسیج آغاز شده است.
وی با یادآوری اینکه امنیت امروز را مدیون خون شهدا هستیم و وظیفه 
ما پاسداری از خون شهداست، گفت: شهدا چراغ راه ما هستند و محل 
ساخت این یادمان، جایگاه و زیارتگاهی برای عاشقان و محبان این 

شهدای گرانقدر خواهد بود.
از  نمادی  عنوان  به  یادمان  این  احداث  کرد:  عنوان  اکبری  علی 
شهادت طلبی  فرهنگ  ترویج  و  گذشتگی  جان  از  ایثار،  استقامت، 

اقدامی ارزشمند است.
وی افزود: این یادمان با اعتبار پیش بینی شده ۵ میلیارد ریال و برای 

احداث آن مدت 2 ماه در نظرگرفته شده است.
پیکر پاک و مطهر این شهید گمنام دفاع مقدس در سال 14۰2 بر 

دوش مردم شهیدپرور قم تشییع و به خاک سپرده شده بود.
این شهید گمنام 1۷ ساله و در جزیره بوارین به درجه رفیع شهادت 

نائل آمده بود.
 

طی نامه ای  صورت گرفت ؛

تقدیر دادستان قم از اقدامات 
شهرداری در مقابله با سد معبر

دادستان قم طی نامه ای از تلاش های مجموعه پیشگیری و رفع 
تخلفات شهری شهرداری قم در راستای انضباط بخشی به معابر شهری 

و مبارزه با سد معبر تقدیر کرد.
به گزارش شهرنیوز، به دنبال اقدامات اداره کل پیشگیری از تخلفات 
شهری شهرداری قم در مسیر مبارزه با سد معبر در محلات شهر به ویژه 
در منطقه دو شهرداری قم، دادستان قم با صدور نامه ای خطاب به 
احمدرضا شفیعی، مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری 

قم، از اقدامات این حوزه کاری شهرداری قم تقدیر کرد.
در این نامه که به تاریخ چهارم آذرماه سال 14۰3 ارسال شده است، 
رفع  و  پیشگیری  محترم  مدیرکل  شفیعی  آقای  است:جناب  آمده 

تخلفات شهری شهرداری قم
با احترام در خصوص اقدامات و تلاش های صورت گرفته توسط 
آن مرجع محترم در راستای مقابله با تخلفات شهری از جمله ایجاد 
سد معبر و اختلال در عبور و مرور و سلب آسایش عمومی در برخی 
از مناطق شهری قم که منجر به ساماندهی و نظم و انظباط شهری 
شده است، بدینویسله ضمن قدردانی و آرزوی توفیق برای جنابعالی 
و کارکنان شریف شهرداری قم از اقدامات و تلاش های صورت گرفته 
توسط مجموعه اداره کل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری قم 

تقدیر و تشکر به عمل می آید.
 

مدیرکل حسابرسی و امور مجامع خبر داد:

عملیات حسابرسی سازمان های 
شهرداری در ایستگاه پایانی

مدیرکل حسابرسی و امور مجامع شهرداری قم از برگزاری جلسات 
مشترک فی مابین مؤسسه حسابرسی، نماینده شورای اسلامی شهر و 

سازمان ها با محوریت اداره کل حسابرسی و امور مجامع خبر داد.
مجید فتح الهی در گفت وگویی اظهار داشت: در راستای حذف و 
تعدیل بندهای پیش نویس گزارش و گزارش یافته های عینی )نامه 
فی مابین  مشترک  جلسات  در  گزارشات  بندهای  کلیه  مدیریت(، 
مؤسسه حسابرسی، نماینده شورای اسلامی شهر و سازمان ها و این 

اداره کل مورد بررسی و تجزیه و تحلیل واقع گردید.
مدیرکل حسابرسی و امور مجامع شهرداری قم ادامه داد: بزودی 
مؤسسه  توسط   14۰2 سال  حسابرسی  قطعی  و  نهایی  گزارش 

حسابرسی تقدیم شورای اسلامی شهر و شهرداری می شود.
 

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری قم:

اجرای عملیات روکش آسفالت معابر 
آرامستان بهشت معصومه )س( 

مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری قم از اجرای عملیات 
روکش آسفالت مکانیزه معابر بهشت معصومه )س( خبر داد.

سید سیف الدین موسوی نیارکی در گفتگویی اظهار کرد: عملیات 
روکش آسفالت مکانیزه معابر آرامستان بهشت معصومه )س(، با هدف 
تامین زیرساخت ها، رفع نیاز شهروندان و در جهت تکمیل عملیات 

عمرانی اجرایی شده است.
وی افزود: ۶تن آسفالت برای بهسازی معابر این آرامستان استفاده 

شده و عملیات همچنان ادامه دارد.
مدیر عامل سازمان آرامستان های شهرداری در ادامه گفت: بیش از 
1۵۰میلیارد ریال هزینه این پروژه شده است که مجاور قطعات اصلی 
و فرعی زیادی را شامل میشود و امیدواریم رضایت همشهریان و زائران 

عزیز فراهم شود.
 

در راستای اطلاع رسانی و افزایش آگاهی شهروندان ؛

مشارکت شهرداری قم در نهمین 
اجلاسیه استانی نماز

در راستای اطلاع رسانی و افزایش آگاهی شهروندان از برگزاری نهمین 
اجلاسیه استانی نماز، شهرداری قم با طراحی، چاپ و اکران تبلیغات 

شهری برای این رویداد مهم نقش ویژه ای ایفا کرده است.
به گزارش شهرنیوز، شهرداری قم در نهمین اجلاسیه استانی نماز 
که با عنوان "نماز نسل نو و رسالت ما" که با هدف ترویج فرهنگ نماز 
و اهمیت آن در زندگی نسل جدید در شهرقم برگزار شد، مشارکت 
فعالانه ای داشته است. این اجلاس با پیامی از آیت الله العظمی مکارم 
شیرازی و با رونمایی از 4 اثر مکتوب در حوزه نماز به کار خود پایان داد.

در  رویداد  این  با  مشارکت  راستای  در  قم  شهرداری  است  گفتنی 
این رویداد مهم نقش  برای  تبلیغات شهری  و اکران  طراحی، چاپ 
ویژه ای ایفا کرده است. همچنین تبلیغات این اجلاسیه به طور گسترده 

در تلویزیون های شهری شهر قم اکران شده است.

پاییز هزار رنگ اصفهان

عکاس :آزاده عزیزیان

آیت الله علوی بروجردی دیدار رییس سازمان نظام پزشکی: 

برای حرکت در مسیر پیشرفت باید به روز باشیم

استاد برجسته حوزه علمیه قم گفت: فضای مجازی فرصت مناسبی 
برای بهره گیری از علوم روز است و فیلترینگ، آسیب جدی به پیشرفت در 

علوم روز خواهد زد.
آیت الله سید محمدجواد علوی بروجردی روز یکشنبه در دیدار رییس 
مجازی،  فضای  از  استفاده  مزایای  به  اشاره  با  پزشکی،  نظام  سازمان 
افزود: بسیاری از علومی که باید برای دسترسی به آن ها به دانشگاه های 
با وجود فضای مجازی  اکنون  کشورهای مختلف مراجعه می کردیم، 

به راحتی در دسترس قرار گرفته است.
وی با بیان این که بسیاری از مقالات علمی معتبر به وسیله فضای مجازی 
در دسترس همگان قرار گرفته است، اضافه کرد: فیلترینگ فضای مجازی 
معنایی ندارد و باید نکات مثبت فضای مجازی را در نظر گرفت.  وی ادامه 
داد: اگر می خواهیم پا به پای کشورهای مختلف در مسیر پیشرفت حرکت 

کنیم، باید به روز باشیم، حرکتمان عقلایی و مسیرمان تخصصی باشد.
مهاجرت پزشکان نگران کننده است 

پزشکان،  مهاجرت  بالای  آمار  به  اشاره  با  ادامه  در  بروجردی  علوی 
گفت: مسائل مربوط به مهاجرت پزشکان نگران کننده و جدی است و در 
درازمدت صدمات زیادی به حوزه درمان و همچنین دانشگاه های پزشکی 
خواهد زد. وی افزود: پزشکان فوق  متخصص و ماهری در پیوند کبد، کلیه 
و قلب در این کشور طبابت می کردند، ولی نتوانستیم نگهشان داریم و 

امروز با مهاجرت پرستاران نیز مواجه شده ایم.
وی با تاکید بر فراهم کردن شرایط مناسب برای اشتغال پزشکان و امنیت 
کاری، اضافه کرد: درحالی که در کشورهای دیگر چند برابر دستمزد ایران 
به پزشکان حقوق می دهند، نمی توانیم با دریافتی کم، پزشکان را حفظ 

کنیم و باید رویکرد درستی در این زمینه داشته باشیم.
استاد برجسته حوزه علمیه قم خاطرنشان کرد: می توان دانشجویان 
مستعد پزشکی را با هزینه دولتی برای تحصیل به بهترین دانشگاه های 
دنیا فرستاد تا علوم روز را بیاموزند و در کشور اجرایی کنند؛ وگرنه فاصله 

علوم ما زیاد می شود و عقب می مانیم.

معوقات جامعه پزشکی باید به روز پرداخت شود 
افزود:  سلامت،  جامعه  شان  حفظ  و  پزشکان  تکریم  بر  تاکید  با  وی 
معوقات جامعه پزشکی باید به روز پرداخت شود و از سوی دیگر برخی 

مسائل مربوط به دارو و درمان نیز نگران کننده است.
وی همچنین با اشاره به مشکلاتی که مداخله گران در درمان به وجود 
سنتی  طب  حوزه  به  غیرمتخصص  افراد  ورود  از  باید  گفت:  آورده اند، 

جلوگیری شود.
رییس سازمان نظام پزشکی:

رشد ایران در بخش کمی و کیفی پزشکی بی نظیر است
رییس سازمان نظام پزشکی کشور نیز دراین دیدار  با تشریح پیشرفت 
های بی نظیر بخش های مختلف پزشکی در سالهای پس از انقلاب 

اسلامی، خواستار اتخاذ تدابیر لازم برای حل چالش های این حوزه شد.
محمد رییس زاده با بیان این که سازمان نظام پزشکی ۶۰ سال قدمت 
دارد، افزود: 4۰۰ هزار نفر شامل پزشک، داندانپزشک و داروساز عضو 
سازمان نظام پزشکی کشور هستند. وی اضافه کرد: در سال ۵۷، 13 هزار 
پزشک در ایران فعال بودند، ولی اکنون بیش از 1۷۰ هزار پزشک در ایران 
هستند که بیش از 13 برابر شده است. وی ادامه داد: به طور مثال قبل از 
پیروزی انقلاب اسلامی، ۷۰۰ متخصص زنان در کشور فعالیت می کرد که 

امروز به 22 هزار نفر معادل 3۵ برابر افزایش یافته است.
رییس زاده بیان کرد: رشدی که در حوزه کمی و کیفی حوزه پزشکی 
صورت گرفته در تاریخ پزشکی ایران بی نظیر است و از گذشته تاکنون 
طب ایرانی بر سایر علوم پزشکی برتری دارد و کارکرد پزشکان ایرانی در 

سال های اخیر بسیار پیشرفته شده و فوق العاده است.
پیشرفت های پزشکی کشور جزو افتخارات نظام است 

وی با بیان این که پیشرفت های پزشکی کشور جزو افتخارات نظام است، 
افزود: با وجود همه این افتخارات چند عامل از جمله مهاجرت پزشکان، 

این وضعیت پرافتخار پزشکی را تهدید می کند.
وی تصریح کرد: در سال ۹۸ حدود 22۰۰ نفر از اعضای سازمان نظام 
پزشکی درخواست مهاجرت داشتند که این عدد در سال گذشته به حدود 
۷۵۰۰ نفر رسید و از این میان 23۰۰ نفر مدرک تخصصی و بالاتر داشته 
اند. رییس سازمان نظام پزشکی با بیان این که مهاجرت پزشکان افزایش 
نگران کننده ای داشته همچنین به استعفای ۹۰۰ عضو هیات علمی 
دانشگاه علوم پزشکی در همین رابطه اشاره کرد.  وی تاکید کرد: اگر 
تدبیری برای این مشکل نشود، حوزه پزشکی با مشکلات عدیده ای مواجه 

می شود که اثرات مخرب بسیاری خواهد داشت.
باید باورهای نادرست از طب سنتی میان مردم اصلاح شود 

وی مداخلات غیرمجاز را از دیگر تهدیدات حوزه پزشکی عنوان و بیان 
این که  بر  علاوه  پزشکی،  حوزه  در  غیرمجاز  مداخلات  با  برخی  کرد: 

سلامتی مردم را به خطر می اندازند، به حوزه پزشکی نیز آسیب می زنند.
باورهای  می تواند  بزرگان  و  علما  کلام  کرد:  خاطرنشان  زاده  رییس 

نادرست از طب سنتی میان مردم را اصلاح کند.

کل  اداره  مسافر  ونقل  حمل  اداره  رئیس 
راهداری و حمل ونقل جاده ای استان قم از 
اعطای تسهیلات بازسازی ناوگان حمل ونقل 

عمومی جاده ای مسافردراستان قم  خبرداد.
افزود: تسهیلات  آرانی  هادی عموسلطانی 
اعطایی از محل اعتبارات بند الف  تبصره 1۸ 
قانون بودجه سال 14۰2، ) ویژه ناوگان اتوبوس 
و مینی بوس( به استان قم ودیگر استانهای 

کشور تعلق قرار گرفته است. 
عمو سلطانی تصریح کرد: تسهیلات اعطایی 
ونقل  حمل  ناوگان  سازی  توانمند  منظور  به 
ترابری  ظرفیت  افزایش  و  و  مسافر  ای  جاده 
ناوگان  تعمیرات  و  نوسازی  طرح  درقالب 
اتویوس و مینی بوس به مالکان تعلق می گیرد. 
وی ادامه داد: با توجه به محدودیت زمانی 
اعطای تسهیلات بازسازی ناوگان حمل ونقل 

مینی  و  اتوبوس  مسافر)  ای  جاده  عمومی 
بوس( از متقاضیان درخواست میشود نسبت 
تسهیلات  از  مندی  بهره  جهت  نام  ثبت  به 

اعلامی تسریع فرمایند.
کل  اداره  مسافر  ونقل  حمل  اداره  رئیس 
قم  استان  ای  جاده  ونقل  حمل  و  راهداری 
ضمن تاکید مجدد بر محدودیت زمانی جهت 
بازه  کرد:  عنوان  تسهیلات  دریافت  نام  ثبت 
زمانی جهت ثبت نام دریافت اعطای تسهیلات 

از ۶ لغایت 2۰ آذرماه سالجاری می باشد.
هادی   rmto.ir.www.t1۸.کنند مراجعه    
گرامی  متقاضیان  داد:  ادامه  سلطانی  عمو 

جهت ثبت نام میتوانند به درگاه اینترنتی  
کل  اداره  مسافر  ونقل  حمل  اداره  رئیس 
قم  استان  ای  جاده  ونقل  حمل  و  راهداری 
درخصوص شرایط اعلامی جهت بهره مندی 

ازتسهیلات تبصره 1۸) ویژه بازسازی ناوگان 
عمومی حمل ونقل جاده ای مسافر( گفت: 
دارا بودن کارت هوشمند ناوگان فعال، میزان 
عملکرد و دارا بودن سن 1۸ تا ۷۰ سال)مالکان 
دریافت  اعلامی  ضوابط  درزمره   ... ناوگان( 
کرد:  اضافه  سلطانی  عمو  هادی  است.  وام 
متقاضیان درصورت نیاز به اطلاعات بیشتر، 
و  شده  اعلام  اینترنتی  درگاه  به  توانند  می 
کل  اداره  مسافر  ونقل  حمل  اداره  دفاتر  یا 
قم،  استان  ای  جاده  ونقل  حمل  و  راهداری 

مراجعه نمایند.
دستگاه  بر 3۷۰  افزون  است:  ذکر  شایان   
ناوگان حمل ونقل عمومی مسافر دراستان قم 
فعالیت دارند که از این مجموع 12۰دستگاه 
ناوگان  شامل  دیگر  دستگاه  و 2۵۰  اتوبوس 

مینی بوس می باشند.

رئیس اداره حمل ونقل مسافر اداره کل راهداری استان قم خبرداد:

اعطای وام بازسازی ناوگان عمومی جاده ای مسافر

توصیه های ایمنی شرکت گاز استان قم به شهروندان گرامی

با صرفه جویی در مصرف گاز
 به گسترش صنعت کشور 

کمک کنیم.
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